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HÄKTAT MÅL 

 Tilltalad: efternamn och alla förnamn Tilltalsnamn Yrke/titel 

1 Mahdi, Benjamin Ibrahim Benjamin   
 Personnr Medborgare i  Telefon Tolkbehov 
 19980805-3178 Sverige 076-017 77 20   
 Adress 

 
  Skeppar Karls Gränd 4, LGH 1201, 111 30 STOCKHOLM    

 Offentlig försvarare/ombud 
  Eriksson, Johan och Holmgren, Lina  
Försvarsadvokaterna Stockholm HB, Box 12107, 102 23 STOCKHOLM  

 Frihetsberövande m.m. 

 - Gripen 2020-07-01, Anhållen 2020-07-02, Häktad 2020-07-04, Frigiven 2020-07-15. 
- Anhållen i frånvaro 2020-12-14 kl. 10.16, Gripen 2020-12-15 kl. 09.04, Frigiven 
2020-12-16 kl. 15.30. 
- Anhållen i frånvaro 2021-06-10, Gripen 2021-06-16, Anhållen 2021-06-19, Häktad 
2021-06-20. 

 Delgivningsuppgifter 

   
 

 Tilltalad: efternamn och alla förnamn Tilltalsnamn Yrke/titel 

2 Mohammad, Hassan     
 Personnr Medborgare i  Telefon Tolkbehov 
 19900601-5953 Sverige 08-38 33 70   
 Adress 

 
  Shelan Kaitoly, Oxenstiernas Allé 16 Lgh 1102, 174 64 SUNDBYBERG    

 Offentlig försvarare/ombud 
  Lindblom, Hanna och Holmgren, Isak  
Advokatfirman Althin, Skeppsbron 28, 3tr, 111 30 STOCKHOLM 

 Frihetsberövande m.m. 

 - Anhållen i frånvaro 2021-12-02, Gripen 2021-12-07, Häktad 2021-12-09. 
 Delgivningsuppgifter 

   
 

 Tilltalad: efternamn och alla förnamn Tilltalsnamn Yrke/titel 

3 Sanchez Velez, Ruben Alberto     
 Personnr Medborgare i  Telefon Tolkbehov 
 19980811-5613 Sverige     
 Adress 

 
  Rindögatan 14 LGH 1005, 115 36 STOCKHOLM    

 Offentlig försvarare/ombud 
  Högström, Jens, EDGE brottmålsadvokater KB, Pipersgatan 12, 11224 STOCKHOLM  

 Frihetsberövande m.m. 

 - Anhållen i frånvaro 2020-11-23, Gripen 2020-11-24, Häktad 2020-11-27, Frigiven 
2021-01-27. 
- Anhållen i frånvaro 2021-07-06, Gripen 2021-07-21, Häktad 2021-07-22, Frigiven 
2022-04-12. 

 Delgivningsuppgifter 
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 Tilltalad: efternamn och alla förnamn Tilltalsnamn Yrke/titel 

4 Yokhanna, Maykil     
 Personnr Medborgare i  Telefon Tolkbehov 
 19920327-6176 Sverige 08-740 70 87   
 Adress 

 
  Vårby Allé 50 Lgh 1201, 143 40 VÅRBY    

 Offentlig försvarare/ombud 
  Persson, Martin och Wikerstål, Hampus,  
Stahre Persson Advokatbyrå AB, Sankt Eriksgatan 60, 112 34 STOCKHOLM  

 Frihetsberövande m.m. 

 Se bilaga 
 

 Delgivningsuppgifter 

   
 

 Tilltalad: efternamn och alla förnamn Tilltalsnamn Yrke/titel 

5 Österdahl, Dennis Lars Dennis   
 Personnr Medborgare i  Telefon Tolkbehov 
 19910701-4459 Sverige 08-739 32 21    
 Adress 

 
  Nypongränd 43, 175 49 JÄRFÄLLA    

 Offentlig försvarare/ombud 
  Olsson Lilja, Henrik 
Olsson Lilja Advokater HB, Sankt Eriksgatan 63 A, 112 34 STOCKHOLM  

 Frihetsberövande m.m. 

 - Anhållen i frånvaro 2022-03-16, Gripen 2022-03-21, Häktad 2022-03-24. 
 Delgivningsuppgifter 

   
 

 Tilltalad: efternamn och alla förnamn Tilltalsnamn Yrke/titel 

6 Maghsoudi, Saeed    
 Personnr Medborgare i  Telefon Tolkbehov 
 19940723-8972 Sverige 076-060 32 95   
 Adress 

 
  Termovägen 86 LGH 1101, 176 77 JÄRFÄLLA    

 Offentlig försvarare/ombud 
  Eidefeldt, Kristian 
Advokatfirman Eidefeldt HB, Engelbrektsgatan 43 B, 114 32 STOCKHOLM  

 Frihetsberövande m.m. 

  
 Delgivningsuppgifter 
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Ansvarsyrkanden m.m. 

 
ÅP 1 GROV MISSHANDEL (Mahdi) (5000-K789432-20)  
 
Målsägande 
Abdihakin Abdirahman Mohamed Hirsi, målsägandebiträde bör förordnas 
av tingsrätten 
 
Gärning 
Benjamin Mahdi har tillsammans och i samråd med andra gärningsmän 
uppsåtligen den 1 juli 2020 i Mall of Scandinavia i Solna misshandlat 
Abdihakin Hirsi genom att med slag fälla målsäganden till marken för att 
därefter fortsätta utdela såväl slag som sparkar mot hans kropp och huvud när 
han ligger ner. Målsäganden fick smärta och blodvite till följd av misshandeln.  
 
Misshandeln bör bedömas som grov eftersom gärningsmännen visat särskild 
hänsynslöshet och råhet genom sitt numerära övertag och genom att slå och 
sparka på målsäganden när han ligger skyddslös på marken. 
 
Som försvårande omständigheter ska särskilt beaktas att brottet utgjort ett led i 
en brottslighet som utövats i organiserad form och föregåtts av särskild 
planering. 
 
Lagrum 
3 kap 6 § 1 st brottsbalken (1962:700)  
 

ÅP 2 FÖRBEREDELSE TILL ALLMÄNFARLIG ÖDELÄGGELSE, 
GROVT BROTT (Mahdi och Yokhanna) (5000-K154957-22) 
 
Gärning 
Maykil Yokhanna, Benjamin Mahdi och ett antal andra gärningsmän har 
uppsåtligen tillsammans och i samråd enligt en gemensam brottsplan, i bland 
annat Stockholm och Uppsala, under perioden 23–30 juli 2020, planerat att 
åstadkomma explosion som om brottet fullbordats, hade framkallat fara för 
annans liv eller hälsa eller för omfattande förstörelse av annans egendom.  
 
Under planeringen har gärningsmännen med uppsåt att utföra eller främja brott 
anskaffat och uppdragit åt Saeed Maghsoudi (åtalspunkt 3 nedan) att ta emot 
1,9 kilo sprängdeg och transportera sprängdegen från Cellovägen 14 i Uppsala 
till Frescativägen 18 i Stockholm. Sprängdegen har varit särskilt ägnad att 
användas för att åstadkomma explosion som om brottet fullbordats, hade 
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framkallat fara för annans liv eller hälsa eller för omfattande förstörelse av 
annans egendom.  
 
Gärningsmännen har vidare under planeringen med uppsåt att utföra eller 
främja brott tagit befattning med krypterade telefoner och har med dessa 
telefoner lämnat och mottagit information samt diskuterat hur, när och var brottet 
skulle genomföras.   
 
Maykil Yokhanna och Benjamin Mahdi har planerat, organiserat och 
koordinerat brottets utförande. De har under planeringen med uppsåt att utföra 
eller främja brott tagit befattning med krypterade telefoner och har med dessa 
telefoner lämnat och mottagit information samt diskuterat hur, när och var brottet 
skulle genomföras. De har förmått övriga gärningsmän att utföra brottet och 
genom sitt agerande stärkt övriga medgärningsmän i deras uppsåt.  
 
Faran för brottets fullbordan har inte varit ringa. 
 
Som försvårande omständigheter ska särskilt beaktas att brottet utgjort ett led i 
en brottslighet som utövats i organiserad form och föregåtts av särskild 
planering. 
 
Lagrum 
13 kap 3 § 3 st och 12 § samt 23 kap 2 § 1 st (1962:700) brottsbalken 
 

ÅP 3 BROTT MOT LAGEN OM BRANDFARLIGA OCH EXPLOSIVA 
VAROR (Maghsoudi) (5000-K154957-22) 
Gärning 
Saeed Maghsoudi har på uppdrag av gärningsmännen i punkt 2 ovan den 27 
juli 2020 tagit emot och transporterat 1,9 kilo sprängdeg från Cellovägen 14 i 
Uppsala till Frescativägen 18 i Stockholm, utan tillstånd till det.  
 
Saeed Maghsoudi begick gärningen med uppsåt.  
 
Lagrum 
28 § 2 st 1 p lagen (2010:1011) om brandfarliga och explosiva varor  
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ÅP 4 FÖRBEREDELSE TILL MORD (Mahdi och Yokhanna) (5000-
K833755-21) 
 
Gärning 
Maykil Yokhanna, Benjamin Mahdi och ett antal andra gärningsmän har 
uppsåtligen tillsammans och i samråd enligt en gemensam brottsplan, under 
perioden 20–30 juli 2020, i bland annat Stockholmsområdet, planerat att döda 
en eller flera av Matay Teymur, Salim Safar, Marcel Butros samt ett antal 
andra oidentifierade målsäganden, vid bland annat följande tillfällen:   
1. 21–22 juli 2020 planerat att döda Matay Teymur och Salim Safar.  
2. 23–30 juli 2020 planerat att döda Matay Teymur, Salim Safar, Marcel 

Butros och ett antal andra oidentifierade målsäganden. 
Under planeringen har gärningsmännen med uppsåt att utföra eller främja 
morden bland annat anskaffat, förvarat och transporterat hjälpmedel i form av 
vapen, ammunition, skyddsvästar, falskskyltade bilar, GPS-sändare, sprängdeg, 
tändhattar, stubin och krypterade telefoner, som varit särskilt ägnade att 
användas vid morden. Med hjälp av de krypterade telefonerna har 
gärningsmännen lämnat och mottagit information samt diskuterat hur, när och 
var brotten skulle genomföras. Gärningsmännen har vidare via spaning och 
uppgifter från andra kända och okända gärningsmän sammanställt uppgifter om 
var de tilltänkta offren befinner sig.  
Maykil Yokhanna och Benjamin Mahdi har beslutat, planerat och 
organiserat gärningarna. De har tagit befattning med hjälpmedel som varit 
särskilt ägnade att användas vid morden och lämnat och mottagit information 
samt diskuterat hur, när och var brotten skulle genomföras. De har vidare via 
spaning och uppgifter från andra kända och okända gärningsmän sammanställt 
uppgifter om var de tilltänkta offren befinner sig. De har genom sitt agerande 
stärkt övriga medgärningsmän i deras uppsåt att begå brott. 
Faran för brottens fullbordan har inte varit ringa. 
Som försvårande omständigheter ska särskilt beaktas att brotten utgjort ett led i 
en brottslighet som utövats i organiserad form och föregåtts av särskild 
planering. 
 
Lagrum 
3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken (1962:700)  
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ÅP 5 FÖRSÖK TILL MORD och GROVT VAPENBROTT (Yokhanna) 
(5000-K876588-20) 
Målsägande 
Asmar Melki som företräds av målsägandebiträde Ilhan Aydin, 
Advokatfirman Codex AB, Box 3209, 103 64 STOCKHOLM 
 
Gärning 
Maykil Yokhanna och ett okänt antal andra gärningsmän har uppsåtligen 
tillsammans och i samråd enligt en gemensam brottsplan, den 21–22 juli 2020 
på Hundhamravägen i Norsborg försökt att döda Asmar Melki genom att 
avlossa ett stort antal skott med en automatkarbin av typen Kalashnikov mot 
den bil i vilken Asmar Melki befunnit sig. Fara för brottets fullbordan har 
förelegat. 
 
I samband med mordförsöket har Maykil Yokhanna olovligen innehavt en 
automatkarbin av typen Kalashnikov utan att ha rätt till det. Brottet bör 
bedömas som grovt eftersom vapnet varit av särskilt farlig beskaffenhet och 
kommit till brottslig användning.  
 
Maykil Yokhanna har planerat, organiserat och utfört gärningen. Han har 
vidare mottagit och fört vidare information samt lämnat direktiv och 
instruktioner om gärningen.  
 
Som försvårande omständigheter ska särskilt beaktas att brottet utgjort ett led i 
en brottslighet som utövats i organiserad form och föregåtts av särskild 
planering. 
 
Lagrum 
3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 1 § brottsbalken (1962:700)  
9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67) i sin lydelse före 1 december 2020  
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ÅP 6 GROVT VAPENBROTT (Mahdi) (5000-K1501141-20) 
 
Gärning 
Benjamin Mahdi har tillsammans och i samråd med bland annat Maykil 
Yokhanna, Charbel Homsi och Christian Homsi, enligt en gemensam 
brottsplan, den 30 juli 2020, i Djupdalsgaraget på Djupdalsvägen 1 i 
Sollentuna, utan att ha rätt till det innehaft tre skjutvapen som senare kom att 
användas vid mord och mordförsök den 2 augusti 2020 på Sankt Botvids väg 3 
i Norsborg. Vapnen har, tillsammans med den bil som användes vid mordet, 
använts vid inspelningen och produktionen av en musikvideo som har gjorts 
allmänt tillgänglig via internet. 
 
Vapenbrottet är grovt eftersom: 
1. innehavet har avsett flera vapen och vissa av vapnen har varit av särskilt 

farlig beskaffenhet;  
2. gärningen har varit av särskilt farlig art, då gärningsmännen på ett mycket 

vårdslöst sätt har hanterat skarpladdade och skjutklara vapen genom att 
bland annat repetera automatvapen; 

3. gärningsmännens avsikt har varit att publicera och sprida bruket och 
innehavet av vapnen på internet i syfte att förstärka sin kriminella identitet 
och våldskapital. 

 
Som försvårande omständigheter ska beaktas att brottet utgjort ett led i en 
brottslighet som utövats i organiserad form.  
 
Benjamin Mahdi begick gärningen med uppsåt. 
 
Lagrum 
9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67) i sin lydelse före 1 december 2020 
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ÅP 7 MORD, FÖRSÖK TILL MORD och FÖRBEREDELSE TILL 
MORD (Mahdi, Mohammad och Yokhanna) (5000-K923340-20) 
 
Målsägande 
Susanne Yakes  
Milad Naghei  
Haris Bibezic  
Allen Rahim Feili  
Jorge Norbey Rivera Garcia  
Leando Majnishta (vårdnadshavare Marsida och Ardian Majnishta)  
Ibrahim Sacko Kamara (vårdnadshavare Mamassa Sacko) 
 
Samtliga målsäganden ovan företräds av målsägandebiträde Thomas Bodström, 
Advokatbyrån Thomas Bodström AB, Box 3431, 103 68 STOCKHOLM 
 
Salim Safar  
Företräds av målsägandebiträde Filip Rydin, Kriström Advokatbyrå KB, Box 
7184, 103 88 STOCKHOLM 
 
Matay-Aryo Teymur  
Företräds av målsägandebiträde Sargon De Basso, Advokatfirman De Basso 
AB, Hantverkargatan 42 B, 112 21 STOCKHOLM 
 
Gärning 
Maykil Yokhanna, Benjamin Mahdi, Hassan Mohammad och ytterligare en 
gärningsman har tillsammans och i samråd enligt en gemensam brottsplan den 
1-2 augusti 2020, på olika platser i Stockholmsområdet och i Västerås, planerat 
att döda Ilija Jurkovic, Marcel Butros och Heidar Al Shimarti. 
Under förberedelsen av gärningarna har gärningsmännen med uppsåt att utföra 
eller främja morden bland annat förvarat och transporterat hjälpmedel i form av 
vapen, ammunition, falskskyltade bilar och krypterade telefoner, som varit 
särskilt ägnade att användas vid morden. Med hjälp av de krypterade 
telefonerna har gärningsmännen lämnat och mottagit information samt diskuterat 
hur, när och var brotten skulle genomföras. Gärningsmännen har vidare via 
spaning och uppgifter från andra kända och okända gärningsmän fått uppgifter 
om var de tilltänkta offren befinner sig.  
Faran för brottens fullbordan har inte varit ringa. 
 
Maykil Yokhanna, Benjamin Mahdi, Hassan Mohammad och ytterligare en 
gärningsman har därefter den 2 augusti 2020 på Sankt Botvids väg 3 i 
Norsborg, tillsammans och i samråd, enligt en gemensam brottsplan, försökt att 
döda Salim Safar, Matay Teymur, Ibrahim Kamara, Leando Majnishta, Haris 
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Bibezic, Allen Feili och Norbey Rivera Garcia och dödat Adriana Ostrowska 
Naghei.   
 
Gärningsmännen har anlänt till brottsplatsen i en falskskyltad Audi från vilken 
de avlossat ett stort antal skott vid flera skottillfällen med tre vapen, en 
automatkarbin Kalashnikov, en kulsprutepistol Skorpion och en revolver 
Smith&Wesson. Automatelden har avfyrats urskillningslöst och svepande och 
det har förelegat fara för att Salim Safar, Matay Teymur, Ibrahim Kamara, 
Leando Majnishta, Haris Bibezic, Allen Feili och Norbey Rivera Garcia, som 
befunnit sig på parkeringen utanför restaurangen, skulle träffas av skotten.  
 
Två av skotten träffar Adriana Ostrowska Naghei som avlider till följd av 
skottskadorna.  
 
Maykil Yokhanna, Benjamin Mahdi och Hassan Mohammad har begått 
samtliga gärningar med uppsåt. 
 
Som försvårande omständigheter ska särskilt beaktas att gärningsmännen har 
visat stor hänsynslöshet och att brotten utgjort ett led i en brottslighet som 
utövats i organiserad form och föregåtts av särskild planering. 
    
Lagrum 
3 kap 1 § brottsbalken (1962:700) 
3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 1 § brottsbalken (1962:700)  
3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken (1962:700)  
 
Särskilda yrkanden 

• Det yrkas att från Maykil Yokhanna beslagtagna mobiltelefoner 
(helkrypterade telefoner av typen Ghost och Sky) ska förverkas enligt 36 
kap 2 § brottsbalken då de utgjort hjälpmedel vid brott (2020-5000-
BG36700 p. 1–4). 

• Det yrkas att från Ninnoa Hanna beslagtagen mobiltelefon ska bestå till 
dess domen vunnit laga kraft. Det beslagtagna ska därefter återlämnas 
(2020-5000-BG133397 p. 1). 

• Det yrkas att från Hassan Mohammad beslagtagna mobiltelefoner ska bestå 
till dess domen vunnit laga kraft. Det beslagtagna ska därefter återlämnas 
(2020-5000-BG147849 p. 4–5). 
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ÅP 8 SKYDDANDE AV BROTTSLING, GROVT BROTT (Sanchez 
Velez) (5000-K923340-20) 
 
Gärning 
Ruben Sanchez har under perioden 3–5 augusti 2020 på olika platser i 
Stockholmsområdet, bland annat på Brunkebergsåsen i Sollentuna, tillsammans 
och i samråd med ett antal andra gärningsmän, uppsåtligen undanröjt bevis och 
motverkat att gärningarna i åtalspunkt 4–5 och 7 ovan beivras genom att bland 
annat: 
1. förvara en krypterad telefon tillhörande Benjamin Mahdi och bland annat 

via denna telefon lämna och motta information till/från Benjamin Mahdi 
och andra gärningsmän i samband med att bevis undanröjs,   

2. transportera och elda upp den falskskyltade vita Audin.  
 
Brottet bör bedömas som grovt eftersom en teknisk undersökning av den 
krypterade telefonen och den falskskyltade Audin var av väsentlig betydelse 
vid utredandet av mord, försök till mord och förberedelse till mord.  
 
Lagrum 
17 kap 11 § 1 st och 3 st brottsbalken i sin lydelse före 1 juli 2022 
 
Särskilda yrkanden 
Det yrkas att från Ruben Sanchez beslagtagna mobiltelefoner ska bestå till dess 
domen vunnit laga kraft. Det beslagtagna ska därefter återlämnas. (2020-5000-
BG145734 p 5-6). 
 

ÅP 9 GROVT VAPENBROTT (Mohammad och Österdahl) (5000-
K200203-22)) 
 
Gärning 
Hassan Mohammad och Dennis Österdahl har under perioden 5–13 augusti 
2020, uppsåtligen tillsammans och i samråd med andra okända gärningsmän, i 
bland annat Stockholmsområdet, olovligen transporterat och innehavt tre 
vapen; en automatkarbin Kalashnikov, en kulsprutepistol Skorpion och en 
revolver Smith&Wesson utan att ha rätt till det. 
 
Hassan Mohammad och Dennis Österdahl har därvid bland annat med hjälp 
av krypterade telefoner och vid personliga möten beslutat, planerat och 
organiserat gärningen och uppdragit åt andra okända gärningsmän att hämta, 
transportera och förvara vapnen. 
 
Brottet bör bedömas som grovt eftersom två av vapnen har varit av särskilt 
farlig beskaffenhet och innehavet har avsett flera vapen.  
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Lagrum 
9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67) i sin lydelse före 1 december 2020 
 
Särskilda yrkanden 
Det yrkas att från Dennis Österdahl beslagtagen mobiltelefon ska bestå till dess 
domen vunnit laga kraft. Det beslagtagna ska därefter återlämnas (2020-5000-
BG31819 p. 1). 
 



Bilaga till stämningsansökan  

Frihetsberövande Maykil Yokhanna 

• Maykil Yokhanna anhölls i sin frånvaro den 2 september 2020 misstänkt för bland annat grovt 
vapenbrott i Västerås. Han greps den 2 september 2020 och häktades av tingsrätten i 
Västmanland den 5 september 2020. Åtal väcktes den 26 november 2020 och häktningsfrågan 
avgjordes slutligen den 3 maj 2021 då HD inte meddelade prövningstillstånd.   

• Maykil Yokhanna häktades för grovt narkotikabrott vid Södertörns tingsrätt den 13 november 
2020. Åtal väcktes den 31 mars 2021 och häktningen avseende dessa brottsmisstankar hävdes av 
domstol den 6 maj 2021 i samband med att förhandlingen avslutades.  

• Maykil häktades för grovt vapenbrott vid Södertörns tingsrätt den 20 april 2021 och den 17 
augusti 2021 för brottsmisstankarna som omfattas av detta åtal.  
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BEVISNING MED AVSEENDE PÅ SAMTLIGA ÅTALSPUNKTER 

Muntlig bevisning 
1. Förhör med kriminalinspektör Michel Lancha angående varför 

spaningen mot det så kallade Maynätverket inriktades på Robin Günes och 
vilka iakttagelser som gjordes under spaningen bland annat ett flertal resor 
till Västerås, att grupperingen parkerat om bilar vid olika adresser i 
Hägersten och att personer tillhörande Vårbynätverket iakttagits i närheten 
av en plats där Maynätverket befinner sig, till styrkande av att Benjamin 
Mahdi och Maykil Yokhanna känner varandra väl och att de har 
kopplingar till grov organiserad brottslighet.   

2. Förhör med polisman Simon Falk Olander, LPO Botkyrka, angående 
vad som framkommit när han stoppade Furkan Kücükgöl den 25 maj 
2021, till styrkande av att Furkan Kücukgöl har uppgett att han har en 
konflikt med sina barndomsvänner i Hallunda/Norsborg och att han inte 
kan synas i området.  

3. Förhör med polisman Per Ekholm, LPO Botkyrka, angående hans 
kännedom om Maykil Yokhanna och hans konflikt med Vårbynätverket, 
till styrkande av att det förelegat en lång och blodig konflikt mellan 
Maykil Yokhanna och Vårbynätverket.  

Skriftlig bevisning 

UTREDNINGSSAMMANFATTNING, LAGAKRAFTVUNNA DOMAR ETC.  

4. Utredningssammanfattning, utvisande bland annat hur utredningen om 
mordet den 2 augusti 2020 har bedrivits och utvecklats från den 2 augusti 
2020 fram till och med häktningen av Dennis Österdahl i mars 2022, vilka 
personer som har varit misstänkta i utredning och varför, vilka platser som 
har varit av intresse för utredningen och varför och hur samband till andra 
förundersökningar har identifierats, till styrkande av bland annat att 
misstanken mot Serkan Demirkiran, Furkan Kücükgöl och Ferdi Kücükgöl 
uppstod på grund av Salim Safars samtal till polisen den 4 augusti 2020, 
sid 136–143 TP 1. 

5. Dom den 16 december 2021 i mål B 10827–21 från Svea hovrätt, 
utvisande att Svea hovrätt funnit det styrkt att: 
a. AK-47:an är det vapen som användes vid mord och mordförsök den 2 

augusti 2020 på Sankt Botvids väg 3 i Botkyrka, att vapnet är äkta, 
funktionsdugligt och skarpladdat under inspelningen av musikvideon,  

b. kulsprutepistol Skorpion och revolver Smith&Wesson, modell Double 
Action, som förekommer i Djupdalsgaraget under inspelningen av 
musikvideon är äkta vapen och inte replikor men att utredningen inte 
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medger några tillräckligt säkra slutsatser om vapnens 
funktionsduglighet vid brottstidpunkten, 

c. narkotikan som förekommer i lägenheten på Levertinsgatan är riktig 
narkotika,  

d. det är uteslutet att någon av de tilltalade kunnat missta sig i fråga om 
vapnens äkthet,  

e. AK-47:an utgör vapen av särskilt farlig beskaffenhet,  
f. utredningen visar att Maykil Yokhanna och Charbel Homsi brukat 

Sky-pin 8S5QK8 och VWFGC6,  
g. de personer som närvarade vid inspelningen av musikvideon har en 

tydlig koppling till organiserad brottslighet och att det bakom 
framtagandet av musikvideon fanns en tydlig vilja från mer eller 
mindre organiserade brottsliga gruppering att genom videon markera 
sin makt och styrka utifrån förekomsten av bland annat vapen och 
viljan att använda dessa också för dödligt våld,  

till styrkande av att vapnen som förekommer i Djupdalsgaraget under 
inspelning av musikvideon är äkta vapen och att AK-47:an varit 
funktionsduglig och skarpladdad, sid 218–347 FUP 6 TP 10.  

6. Promemoria patron i garage, tjänsteanteckning patron inklusive 
komplettering fyndplats, utvisande att polis den 7 augusti 2020 anträffar 
en patron på golvet i Djupdalsgaraget i Sollentuna, till styrkande av det, 
sid 382–389 bilaga Kartläggning.  

7. Promemoria kalashnikovpatroner som visas i filmmaterialet från 
musikvideon Blue Cheese, utvisande att patronen som påträffades och 
beslagtogs i Djupdalsgaraget den 7 augusti 2020 visuellt liknar patroner 
som förekommer i råmaterialet till Blue Cheese och att patronen påträffas 
på samma plats i garaget där Maykil Yokhanna gjort patron ur i 
råmaterialet, till styrkande av att patronen repeterats/hanterats i AK-47:an 
som förekommer i musikvideon Blue Cheese, sid 210–220 FUP 6.  

8. Redovisning från NFC, utvisande att den revolver som förekommer i 
råmaterialet ursprungligen varit ett skarpt skjutvapen av märket 
Smith&Wesson, modell Double Action, som är tillståndspliktigt enligt 
vapenlagen (grad +4), att kulsprutepistol Skorpion som förekommer i 
Djupdalsgaraget visuellt helt överensstämmer med skarpa k-pistar av 
märket CZ modell vz 61, en militär halv- och helautomatisk 
kulsprutepistol i kaliber 7,65 mm Browning, men att vissa detaljer av 
vapnet inte tydligt framgår av videomaterialet varför NFC inte kan uppge 
om vapnet är skarpt och att den AK-47:a som förekommer i råmaterialet 
ursprungligen varit ett skarpt skjutvapen som är tillståndspliktigt enligt 
vapenlagen (grad +4) och att vapnet är ett sådant vapen som avses i 
vapenlagens 9 kap 1a § punkt 1 – vapen av särskilt farlig beskaffenhet, till 
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styrkande av att ett antal av de vapen som förekommer i musikvideon 
Blue Cheese är skarpa skjutvapen, sid 83-115 i FUP 6 TP 1.  

9. Sakkunnigutlåtande från NFC, utvisande att resultatet talar starkt för att 
den patron som säkrats i Djupdalsgaraget är repeterad/hanterad i samma 
vapen som de 20 patronhylsor som säkrats vid mordet den 2 augusti 2020 
grad +3, till styrkande av att samma gärningsmän ligger bakom båda 
händelserna, sid 470–477 FUP 6. 

10. Promemoria, analysresultat vapenutlåtande AK-47 och analysresultat 
hylsjämförelse utvisande att en AK-47:a påträffades den 4 oktober 2021 i 
Bromma, Stockholm, att vapnet är funktionsdugligt och att hylsorna som 
säkrades vid mordförsöket den 21-22 juli 2020 på Hundhamravägen och 
vid mordet på Adriana Ostrowska Naghei den 2 augusti 2020 avlossats 
från den beslagtagna AK-47:an (grad +4) och att patronen som beslagtogs 
i Djupdalsgaraget den 7 augusti 2020 har hanterats/repeterats i den 
beslagtagna AK-47:an (grad +3), till styrkande av att vapnet omfattas av 
vapenlagens bestämmelser, att vapnet är av särskilt farlig beskaffenhet och 
art och att samma gärningsmän ligger bakom händelserna, sid 498–509 
FUP 6.  

SKY ECC, BRUKARANALYSER, MASTUPPKOPPLINGAR, TELEFONER ETC. 

Allmän information terminologi, chattar etc.  
11. Terminologi telefonlistor, utvisande hur tekniska termer kopplat till 

telefonlistor och telefontömningar ska förstås, sid 15–20 bilaga HTM. 
12. Teknisk förklaring, utvisande till exempel hur krypterade appar så som 

Signal, Telegram, Wickr och Snapchat fungerar samt återskapande av 
bilder och meddelanden, sid 21–24 bilaga HTM. 

13. Bearbetning av datalistor från Tele2, utvisande hur datatrafik från Tele2 
ska tolkas och utläsas, sid 25 bilaga HTM. 

14. PM datatrafik Telia, utvisande hur lokaliseringsuppgifter gällande 
datatrafik från Telia ska tolkas, sid 145–146 TP 3. 

Allmän information om SKY ECC 
15. Promemoria från NFC gällande enheter med applikationen SkyECC 

konfigurerade med Blackberry UEM, utvisande hur Skytelefoner fungerar 
och konfigureras, till styrkande av att chattar extraherade från den 
krypterade tjänsten är tillförlitlig bevisning, sid 4–17 bilaga SKY. 

16. SKY ECC Användarguide för Android och iOS, utvisande hur 
Skytelefoner fungerar och konfigureras, till styrkande av att chattar 
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extraherade från den krypterade tjänsten är tillförlitlig bevisning, sid 18–
60 bilaga SKY. 

17. Promemoria tolkning av information i extraheringsrapport för SkyECC, 
utvisande hur extraheringsrapporter från chattapplikationen ska utläsas, sid 
61–63 bilaga SKY. 

18. Promemoria dokumentation KPN, utvisande att det av trafikuppgifter på 
Skytelefoner från den nederländska operatören KPN framgår vilken 
basstation och unik cell som respektive Skytelefon kopplat upp mot, att 
positionsdatan (longitud och latitud) på ett okänt sätt tillförts av 
nederländska myndigheter innan delning av materialet till Sverige och att 
positionsdatan kan vara en godtycklig position, till styrkande av att en 
Skytelefons position vid uppkoppling mot det svenska telenätet framgår 
genom angivelsen av basstation och unik cell och inte av positionsdatan 
såsom longitud och latitud, sid 67-69 bilaga SKY. 

19. Promemoria svensk bearbetning av KPN-data, utvisande hur Nationella 
operativa avdelningen har kompletterat datan från KPN genom att från 
KPN-datans uppgifter om basstation och unik cell på mobilnätet, kunna 
påföra uppgifter om operatörstillhörighet, geografiska koordinater för 
basstationens placering och annan metadata som antenn-riktning etc., till 
styrkande av att KPN-datan tillförlitlighet, sid 64–65 bilaga SKY. 

Benjamin Mahdi 
20. Översikt mobiltelefoner etc., utvisande vilka mobiltelefoner som 

åklagaren påstår brukats av Benjamin Mahdi, sid 5 bilaga HTM.  
21. Brukaranalys Sky-pin 5NQQF1 Benjamin Mahdi, utvisande bland annat 

att:  
a. Benjamin Mahdi anger Sky-pin 5NQQF1 i kontakt med Skysupporten 

via en telefon som tagits i beslag från honom,  
b. smeknamn kopplade till Benjamin Mahdi återfinns som användarnamn 

till Sky-pin 5NQQF1,  
c. personliga uppgifter kopplade till Benjamin Mahdis person stämmer 

överens med vad som skrivs från Sky-pin 5NQQF1, 
d. foto på Benjamin Mahdi har skickats från Sky-pin 5NQQF1,  
e. rörelsemönster och uppgifter verifierade genom bland annat 

ekonomiska transaktioner, reseuppgifter, domar, foton och 
positioneringsuppgifter på andra mobiltelefoner vid ett stort antal 
tillfällen stämmer överens med Skytelefonens rörelsemönster och vad 
som skrivs från Sky-pin 5NQQF1,  
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f. till vilka alias, IMEI och ICCID Sky-pin 5NQQF1 kan kopplas, när 
ID:t började brukas, hur många meddelanden som skickats/mottagits 
samt vilka kontakter Sky-pin 5NQQF1 haft,  

till styrkande av att Benjamin Mahdi brukat Sky-pin 5NQQF1 och att alla 
meddelanden som utväxlats inte har erhållits, sid 100–141 bilaga SKY.  

22. Promemoria telefoner Benjamin Mahdi, utvisande att  
a. telefonnummer 46790213282 är knutet till Benjamin Mahdi via Swish, 

att SIM-kortet knutet till telefonnumret suttit i en Huawei Mate 8, 
samtalslista från Tele2 har inhämtats för telefonnumret, telefonnumret 
är döpt till ”Benji” i andra misstänktas telefoner, telefonnumret har 
flest uppkopplingar mot basstation Köpmantorget 270 grader som 
täcker in adressen Skeppar Karls gränd 4 i Stockholm där Benjamin 
Mahdi bodde under brottstiden,  

b. SKY EDD ID 5NQQF1 är knutet till en iPhone 6S med IMEI 
353269073444469, en iPhone 7 med IMEI 359458089682329, ett 
amerikanskt IMSI 310170853006518 (AT&T) med telefonnummer 
882350853006518, samtalslista inhämtats från Telia och Tele2 som 
utvisar uppkopplingar mot basstationer under perioden 2 augusti-20 
augusti 2020 respektive 28–29 augusti 2020,  

c. två telefoner tagit i beslag från Benjamin Mahdi, en Huawei P Smart X 
med dubbla IMEI (i vilken telefoner 3283 suttit) och en iPhone med 
dubbla IMEI (telefonen började brukas i maj 2021) och att viss 
information i iPhonen har inhämtats genom molntjänster,  

d. telefonnummer -3282 haft mest frekventa kontakter med bland annat 
Ali Muheddine, Hashar Saleh och Evin Salary och haft kontakt med 
Charbel Homsi, Ferdi Kücükgöl, Hassan Mohammad, Robin Günes 
och Ruben Sanchez,  

till styrkande av att Benjamin Mahdi brukat telefonnummer -3282 under 
brottstiden, att både de telefoner som tagits i beslag från Benjamin Mahdi 
har dubbla IMEI, att Benjamin Mahdi känner personerna listade under d. 
ovan och att det i telefonen inte återfinns något telefonnummer sparat i 
Maykil Yokhannas namn eller smeknamn, sid 59–66 bilaga 
Telefontömning.  

23. Protokoll samt beslagsprotokoll från husrannsakan på Skeppar Karls 
Gränd 4, lgh 1201 i Stockholm, utvisande att vid husrannsakan påträffas 
en mobiltelefon av märket Huawei som togs i beslag (BG155912-1), att 
Benjamin Mahdi befann sig i lägenheten, att det i lägenheten påträffades 
post till Benjamin Mahdi, en skyddsväst, ett par glasögon av märket 
Chanel samt en midjeväska av märket Versace, till styrkande av det, sid 
67–70 bilaga Telefontömning.  

24. Telefonanalys och promemoria BG155912-1, utvisande telefonens IMEI, 
ICCID och IMSI, att följande konton återfinns i telefonen: Instagramkonto 
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”Shiat Ali 313” med användarnamn ”m5_officiell”, WhatsApp-konto 
”Benjamin Swe” med användarnamn ”46790213282”, Uberkonto ”Benji 
Ekow” med mobilnummer 790213282, Signalkonto ”Benji” med 
mobilnummer 46790213282 och att chattar från den krypterade appen 
signal har extraherats från telefonen, till styrkande av att Benjamin Mahdi 
brukat telefonen och han kallas ”M5”, ”Benji” och ”Shia”, sid 76–80 
bilaga Telefontömning. 

25. Beslagsprotokoll och extraktionsrapport BG75251-1, utvisande att en 
telefon påträffad i en väska som bars av Benjamin Mahdi togs i beslag den 
16 juni 2021 i Göteborg och telefonens IMEI, ICCID och IMSI, till 
styrkande av det, sid 81–83 bilaga Telefontömning.  

26. Telefonanalys BG75251-1, utvisande att telefonens Apple-ID är 
”benji.mahdi@gmail.com”, att ett flertal konton på bland annat Tiktok, 
Snapchat och Instagram är namngivna så att de kan knytas till Benjamin 
Mahdi, till styrkande av att Benjamin Mahdi brukat telefonen och han 
kallas ”M5” och ”Benji”, sid 84–89 bilaga Telefontömning. 

27. Promemoria Benjamin Mahdi och basstationer, utvisande vilka 
basstationer som täcker telefontrafik kring Benjamin Mahdis hemadress, 
sid 241 bilaga HTM.  

28. HÖK-lista DRID 142770 avseende IMEI 353269073444469 kopplad till 
Sky-pin 5NQQF1, utvisande att telefonen vid ett flertal tillfällen kopplar 
upp mot mast Köpmantorget och andra master nära Benjamin Mahdis hem 
i Gamla Stan och mot Arlanda i samband med att Benjamin Mahdi 
genomför en resa till Amsterdam i augusti 2020, till styrkande av att 
Benjamin Mahdi brukar Sky-pin 5NQQF1, sid 226–240 bilaga HTM.  

29. PM manuell inhämtning av Snapchat Memories BG155912-1, utvisande 
att tidsstämpeln gällande Snapchat Memories inhämtade via HDA visas i 
UTC+0, till styrkande av det, sid 431–432 bilaga HTM.  

Maykil Yokhanna 
30. Översikt mobiltelefoner etc., utvisande vilka mobiltelefoner som 

åklagaren påstår brukats av Maykil Yokhanna, sid 7 bilaga HTM.  
31. Brukaranalys Sky-pin 8S5QK8 Maykil Yokhanna och ljudfil från SKY 

ECC, utvisande bland annat att: 
a. positioneringsdata på Skytelefonen har flertalet uppkopplingar mot 

den adress i Västerås där Maykil Yokhanna var bosatt under 
brottstiden, 

b. Maykil Yokhanna har konversationer om att köpa en Skytelefon och 
att han skickar Sky-pin 8S5QK8 till en vän,  

c. Svea hovrätt i en laga kraftvunnen dom funnit att Maykil Yokhanna 
brukat Sky-pin 8S5QK8, 
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d. rörelsemönster och uppgifter verifierade genom bland annat 
ekonomiska transaktioner, poliskontroller, domar, foton och 
positioneringsuppgifter på andra mobiltelefoner vid ett stort antal 
tillfällen stämmer överens med Skytelefonens rörelsemönster och vad 
som skrivs från Sky-pin 8S5QK8,  

e. personliga uppgifter kopplade till Maykil Yokhannas person stämmer 
överens med vad som skrivs från Sky-pin 8S5QK8, 

f. att i telefon som tas i beslag hemma hos Maykil Yokhanna (BG36700-
2) sitter ett SIM-kort med IMSI 204080819696209 som är knutet till 
Sky-pin 8S5QK8,  

till styrkande av att Maykil Yokhanna brukat Sky-pin 8S5QK8, sid 70–99 
bilaga SKY.  

32. Userinformation Sky-pin 8S5QK8, utvisande att 8S5QK8 togs i bruk den 
4 juli 2020 och att det sista meddelandet skickades den 2 september 2020, 
att totalt 66744 har skickats/mottagits och att reciprociteten uppgår till 
0,48, att 8S5QK8 kan kopplas till IMEI 35293210217842 och 
35532708827290 och att 8S5QK8 har haft kontakt med AHIYCP och 
5NQQF1 men att dessa meddelanden inte har gått att extrahera från 
databasen av fransk polis, till styrkande av att brukaren av 8S5QK8 
generellt svarar på lika många meddelanden som mottas och att Maykil 
Yokhanna har haft kontakt med Hassan Mohammad och Benjamin Mahdi 
via Sky, sid 73–82 TP 3.  

33. Promemoria telefoner Maykil Yokhanna och PM mobiltelefon Samsung, 
utvisande att  
a. en Galaxy S9 med IMEI 359664097604821 tagits i beslag från Maykil 

Yokhanna i en tidigare utredning (gammalt beslagsnummer 
BG106752-2, nytt beslagsnummer BG36700-1), i telefonen har ett 
spanskt SIM-kort suttit med telefonnummer 345901002686522, 
samtalslista med datatrafik har inhämtats Telenor (BG36700-1) och att 
telefonen är en så kallad Ghost-telefon,  

b. Maykils fru är knuten till telefonnummer 46760096280 genom Swish, 
att beslagtagen telefon från Namo Talani visar på WhatsApp-
konversationer mellan -6280 och Namo Talani och att innehållet i 
dessa konversationer gör det sannolikt att Maykil Yokhanna vid vissa 
tillfällen brukat telefonnummer -6280, 

c. SKY-id 8S5QK8 är knutet till en iPhone 7 med IMEI 
355327088272909, ett nederländskt IMSI 204080819696209 med 
telefonnummer 3197026295341,  

d. samtalslista inhämtats från KPN gällande SKY-telefonen vilket givit 
uppkopplingar mot basstationer, bland annat uppkopplingar mot 
basstation T2-Gidenonsberg Emausgatan 35 Västerås 90 grader, 
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e. samtalslista inhämtats från Telia som utvisar uppkopplingar mot 
basstationer under perioden 21 juli-25 augusti 2020, 

till styrkande av att Maykil Yokhanna brukat ovanstående telefoner och 
telefonnummer, sid 151–156 bilaga Telefontömning. 

34. Chatt från WhatsApp och ljudfiler mellan Namo Talani och Maykil 
Yokhanna från Namo Talanis telefon (BG117660-1) och chatt från 
WhatsApp från Ninnoa Hannas telefon, utvisande att: 
a. Maykil Yokhanna den 2 juli 2020 frågar Namo ”Vem har sky min 

bror”, varvid Namo Talani skickar ett ljudmeddelande till Maykil, att 
Maykil då frågar ”Bror varför elak”, varvid Namo skickar ytterligare 
ett meddelande till Maykil, Maykil skriver ”Bror saknar dej bre”, 
”Men du är elak mot mej” och ”Bror r du söt o löser en sky” varvid 
Namo svarar med ett ljudmeddelande,  

b. Ninnoa Hanna skriver till Namo den 4 juli 2020 ”Han säger du ska 
lägga till han på hans nya” och ”8S5QK8”, 

c. Namo och Maykil har kontakt via Ninnoas telefon den 21 juli och 
Maykil uppger till Namo att han köpt en Ghost-telefon,  

till styrkande av att Namo Talani förser Maykil Yokhanna med uppgifter 
om hur han kan skaffa en Sky-telefon, att Maykil brukar Sky-pin 8S5KQ8 
och att han har haft en Ghost-telefon, sid 2181–2183 bilaga 
Telefontömning och ljudfiler (ljudfiler medtages av åklagaren till 
förhandlingen och spelas med egen dator). 

35. Beslagsprotokoll mobiltelefoner (gammalt beslagsnummer BG106752, 
nytt beslagsnummer BG36700), utvisande att det vid husrannsakan på 
Treklövergatan 2 i Västerås den 2 september 2020, påträffades totalt sju 
mobiltelefoner varav: 
a. Samsung BG36700- (Ghost-telefon); 
b. iPhone BG36700-2 (Sky-telefon); 
c. iPhone BG36700-3 (Sky-telefon); 
till styrkande av att Maykil Yokhanna har kopplingar till grov organiserad 
brottslighet och använder telefoner med krypterade chattjänster, sid 160–
170 bilaga Telefontömning. 

36. Promemoria avseende BG36700-1, utvisande att en telefon som tas i 
beslag från Maykil Yokhannas bostad är en så kallad Ghost-telefon och att 
den är skickad till FBI för dekryptering, till styrkande av att Maykil 
Yokhanna har kopplingar till grov organiserad brottslighet och använder 
telefoner med krypterade chattjänster, sid 171 bilaga Telefontömning.  

37. Promemoria och extraktionsrapport BG36700-2 (telefon och SIM-kort), 
utvisande att en telefon som tas i beslag från Maykil Yokhannas bostad är 
en så kallad Sky-telefon, att den enda information som gått att extrahera 
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från telefonen är IMEI 353268071599654, ICCID 8931080420020976909 
och från SIM-kortet att det är kopplat till teleoperatör KPN Telecom 
Nederländerna och IMSI-nummer 204080819696209 (kopplat till SKY-
pin 8S5QK8), till styrkande av att Maykil Yokhanna har kopplingar till 
grov organiserad brottslighet och använder telefoner med krypterade 
chattjänster, sid 172–200 bilaga Telefontömning.  

38. HÖK-lista DRID 142765 inhämtad från Telia avseende IMSI 
204080819696209 kopplat till Sky-pin 8S5QK8, positioneringsuppgifter 
hänförliga till SIM-kort utfärdat av det holländska bolaget KPN, med 
IMSI 204080819696445 kopplat till Sky-pin 8S5QK8, basstationstömning 
DRID 120522, utvisande att de olika listorna korresponderar med varandra 
och att telefonen vid ett flertal tillfällen kopplar upp mot master i Västerås, 
bland annat Emausgatan 35, till styrkande av uppkopplingarnas 
tillförlitlighet och att Maykil Yokhanna brukar Sky-pin 8S5QK8, sid 249-
303 bilaga HTM.   

39. HÖK-lista DRID 142765 avseende IMEI 355327088272909, utvisande att 
IMSI 204080819696445 kopplat till Sky-pin 8S5QK8 även har suttit i 
telefon med IMEI 355327088272909 under perioden 20 augusti-24 augusti 
2020, till styrkande av det, sid 304–305 bilaga HTM.  

40. Promemoria och extraktionsrapport BG36700-3 (telefon och SIM-kort), 
utvisande att en telefon som tas i beslag från Maykil Yokhannas bostad är 
en så kallad Sky-telefon, att den enda information som gått att extrahera 
från telefonen är IMEI 358685098029958 och från SIM-kortet 
teleoperatör KPN Telecom Nederländerna och ICCID 
8931080420034745035, till styrkande av att Maykil Yokhanna har 
kopplingar till grov organiserad brottslighet och använder telefoner med 
krypterade chattjänster, sid 201 bilaga Telefontömning.  

41. Information Sky-telefon beslagtagen från Maykil Yokhannas bostad 
BG36700-3, utvisande att Sky-telefonen med IMEI 358685098029958 är 
kopplat till SKY-pin 1DANOD (som i sin tur även har kopplingar till 
IMEI 35883008943272) och att Benjamin Khalil som befinner sig i 
lägenheten uppger att det är hans telefon, till styrkande av att SKY-pin 
1DANOD inte har brukats av Maykil Yokhanna, sid 202 bilaga 
Telefontömning.  

42. Chatt från WhatsApp från Charbel Homsis telefon (BG138908-4) mellan 
Charbel Homsi och Ninnoa Hanna, utvisande att Ninnoa informerar 
Charbel att Maykil anhållits den 2 september 2020 och att Charbel frågar 
”tog Aina samsung luren” varvid Ninnoa svarar att polisen tog båda 
Maykils ”lurar” och ”jag försökte säga att hans sky var min men det gick 
inte”, till styrkande av att den Ghost-telefon och en av sky-telefonerna 
som tas i beslag i Maykils bostad den 2 september 2020 är hans, sid 1103–
1311 bilaga Telefontömning.  
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43. Beslagsprotokoll mobiltelefon BG133397-1 samt tjänsteanteckning, 

utvisande att en mobiltelefon av märket iPhone med IMEI 
356693118699505 togs i beslag från Ninnoa Hanna den 2 maj 2022, att 
Ninnoa Hanna inte velat lämna ut koden till telefonen och att försök 
alltjämt pågår gällande att försöka extrahera information från 
mobiltelefonen, till styrkande av det, sid 157–159 bilaga Telefontömning.  

Hassan Mohammad 
44. Översikt mobiltelefoner etc., utvisande vilka mobiltelefoner som 

åklagaren påstår brukats av Hassan Mohammad etc., sid 7 bilaga HTM.  
45. Brukaranalys Sky-pin AHIYCP Hassan Mohammad, utvisande bland 

annat att:  
a. Hassan Mohammad i chattar från ett telefonnummer som kan knytas 

till honom uppger att han pratar med personer på sky,  
b. Dennis Österdahl i förhör uppgett att Hassan Mohammad brukat Sky-

pin AHIYCP,  
c. smeknamn kopplade till Hassan Mohammad återfinns som 

användarnamn till Sky-pin AHIYCP,  
d. personliga uppgifter kopplade till Hassan Mohammads person 

stämmer överens med vad som skrivs från Sky-pin AHIYCP, 
e. foto på Hassan Mohammad har skickats från Sky-pin AHIYCP,  
f. rörelsemönster och uppgifter verifierade genom bland annat 

ekonomiska transaktioner, reseuppgifter, domar, foton och 
positioneringsuppgifter på andra mobiltelefoner vid ett stort antal 
tillfällen stämmer överens med Skytelefonens rörelsemönster och vad 
som skrivs från Sky-pin AHIYCP,  

g. till vilka alias, IMEI och ICCID Sky-pin AHIYCP kan kopplas, när 
ID:t började brukas, hur många meddelanden som skickats/mottagits 
samt vilka kontakter Sky-pin AHIYCP haft,  

till styrkande av att Hassan Mohammad brukat Sky-pin AHIYCP, sid 
142–203 bilaga SKY.  

46. Promemoria telefoner Hassan Mohammad, utvisande att  
a. telefonnummer 46722869187 är knutet till Hassan Mohammad via 

Swish, att telefonnummer -9187 är döpt till ”Hassan Lång” i Charbel 
Homsis telefonbok och till ”Hhh” i Benjamin Mahdis telefonbok,  

b. Sky-pin AHIYP är knutet till en iPhone 8 med IMEI 
356098097386563, ett nederländskt IMSI 204080819696445 med 
telefonnummer 3197026281853 och att samtalslista inhämtats från 
KPN vilket givit uppkopplingar mot basstationer,   
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c. telefonnummer -9187 haft kontakt med Benjamin Mahdi, Charbel 
Homsi, Ferdi Kücükgöl och Robin Günes, 

till styrkande av att Hassan Mohammad brukat telefonnummer -9187, att 
Hassan Mohammad kallas för ”Hhh”, att Hassan Mohammad känner bland 
annat Benjamin Mahdi och Charbel Homsi och att det i telefonen inte 
återfinns något telefonnummer sparat i Maykil Yokhannas namn eller 
smeknamn, sid 90–95 bilaga Telefontömning.  

47. Beslagsprotokoll mobiltelefoner BG147866, utvisande att det vid 
husrannsakan på Oxenstiernas Allé 16 i Sundbyberg påträffades en mobil 
och en läsplatta, sid 96–97 bilaga Telefontömning.   

48. Promemoria husrannsakan Oxenstiernas Allé i Sundbyberg, utvisande att 
Hassan Mohammad vid gripandet har nycklar till Oxenstiernas Allé 16 i 
Sundbyberg och att det i lägenheten påträffades post till Hassan 
Mohammad, att det finns en källargång som förbinder portarna 
Oxenstiernas Allé 16–22 och att man med de nycklar Hassan Mohammad 
hade på sig har tillgång till källargången in i samtliga trapphus, till 
styrkande av att Hassan Mohammad har nyttat adressen vid Oxenstiernas 
Allé 16, sid 98–99 bilaga Telefontömning. 

49. Protokoll över husrannsakan och beslagsprotokoll BG147849, utvisande 
att det vid husrannsakan på Sjöviksvägen i Stockholm påträffades ett stort 
antal mobiltelefoner, sid 100–104 bilaga Telefontömning.   

50. Extraktionsrapport gällande mobiltelefon BG147849-5, utvisande att 
telefonen har dubbla IMEI, telefonens IMEI, IMSI och ICCID, att ett 
flertal konton på bland annat Gmail, Chrome är namngivna så att de kan 
knytas till Hassan Mohammad, till styrkande av att Hassan Mohammad 
brukat telefonen, sid 105–108 bilaga Telefontömning. 

51. Telefonanalys av BG147866-1 samt rättelse till denna, utvisande att 
Hassan Mohammad är döpt till ”HM” och ”Hhh” i telefonen (som ej 
brukats av Hassan Mohammad), till styrkande av att Hassan Mohammad 
kallas för ”HM” och ”Hhh”, sid 109–112 bilaga Telefontömning sid 1053 
TP 1. 

52. Extraktionsprotokoll gällande mobiltelefon BG147849-4 utvisande att 
telefonen har dubbla IMEI, telefonens IMEI, IMSI och ICCID, att ett 
flertal konton på bland annat WhatsApp är namngivna så att de kan knytas 
till Hassan Mohammad, att flera konton är namngivna så att de kan knytas 
till Sky-pin AHIYCP och att Hassan Mohammad verkar ha haft kontakt 
med personen ”Odlish” och ”Adolf” via Snapchat under september 2021 
(smeknamn som kan knytas till Robin Günes) till styrkande av att Hassan 
Mohammad brukat mobilen, att han kallas ”Hh Mm” och att han känner 
Robin Günes, sid 113–122 bilaga Telefontömning. 

53. Positioneringsuppgifter hänförliga till SIM-kort utfärdat av det holländska 
bolaget KPN, med IMSI 204080819696445, brukat i telefon kopplat till 
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den krypterade chattjänsten SKY ECC pin AHIYCP, basstationstömning 
DRID 120522, utvisande telefonens uppkopplingar till styrkande av det, 
sid 242–248 bilaga HTM.   

54. Positioneringar Bank-ID Hassan Mohammad och promemoria IP adress 
89.253.70.55 och IP adress 217.208.156.193, utvisande att IP-adress 
89.253.70.55 är registrerad på Hassan Mohammad på Virkesvägen 9C i 
Hammarby Sjöstad och IP adress 217.208.156.193 på Hassan 
Mohammads mamma på Oxenstiernas Allé 16 i Sundbyberg, till 
styrkande av det, sid 52–59 bilaga Ekonomi och 408–410 bilaga HTM.  

Dennis Österdahl 
55. Översikt mobiltelefoner etc., utvisande vilka mobiltelefoner som 

åklagaren påstår brukats av Dennis Österdahl, sid 6 bilaga HTM.  
56. Brukaranalys Sky-pin 2GIWF2 Dennis Österdahl, utvisande bland annat 

att:  
a. Dennis Österdahl i förhör vidgått att han brukat Sky-pin 2GIWF2  
b. smeknamn kopplade till Dennis Österdahl eller Dennis Österdahls 

familj återfinns som användarnamn till Sky-pin 2GIWF2,  
c. personliga uppgifter kopplade till Dennis Österdahls person stämmer 

överens med vad som skrivs från Sky-pin 2GIWF2, 
d. foto på Dennis Österdahl har skickats från Sky-pin 2GIWF2,  
e. rörelsemönster och uppgifter verifierade genom bland annat 

ekonomiska transaktioner, spaning, reseuppgifter, domar, foton och 
positioneringsuppgifter på andra mobiltelefoner vid ett stort antal 
tillfällen stämmer överens med Skytelefonens rörelsemönster och vad 
som skrivs från Sky-pin 2GIWF2,  

till styrkande av att Dennis Österdahl brukat Sky-pin 2GIWF2, sid 204–
229 bilaga SKY.  

Ruben Sanchez 
57. Översikt mobiltelefoner etc., utvisande vilka mobiltelefoner som 

åklagaren påstår brukats av Ruben Sanchez, sid 8 bilaga HTM.  
58. Promemoria telefoner Ruben Sanchez, utvisande att  

a. telefonnummer 46704328137 är knutet till Ruben Sanchez via Swish, 
att telefonnumret har absolut flest uppkopplingar mot basstation 
Hauptvägen 140 grader som täcker adressen Tobaksvägen 14 i 
Hökarängen och att telefonnumret har frekventa kontakter med bland 
annat Amanda Jägmo och Furkan Kücükgöl och även kontakt med 
Benjamin Mahdi samt Ferdi Kücükgöl,  
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b. telefonnummer 46739197557 har använts till kommunikation via 
appen Signal kopplat till ID ”Pablo”, att även telefonnummer -8137 är 
knutet till ID ”Pablo” på appen Signal, att det i telefoner tagna i beslag 
från Benjamin Mahdi och Ferdi Kücükgöl finns konversationer via 
signal med -7557 varav de första meddelandena lyder ”R” och ”Bror 
de R”, 

till styrkande av att Ruben Sanchez brukat telefonnumren -8137 och 7557, 
att Ruben Sanchez använder krypterade appar och att han kallar sig för 
”R”, sid 123–129 bilaga Telefontömning.  

59. Protokoll över husrannsakan, beslagsprotokoll, extraktionsrapporter 
BG145734 utvisande att det vid husrannsakan på Tobaksvägen i 
Hökarängen påträffades ett stort antal mobiltelefoner varav en Sky-telefon 
som inte har gått att tömma annat än på IMEI och ICCID, till styrkande av 
att Ruben Sanchez har kopplingar till kriminella miljöer där man använder 
helkrypterade telefoner, sid 130–136 bilaga Telefontömning.   

60. Protokoll över husrannsakan, beslagsprotokoll, extraktionsrapport och 
analyspromemoria BG109289, utvisande att det vid husrannsakan på 
Ångermannagatan i Vällingby påträffades ett stort antal mobiltelefoner, 
varav en i fickan på Ruben Sanchez (punkt 2), att ett flertal konton i denna 
telefon är namngivna på ett sådant sätt att de kan knytas till Ruben 
Sanchez och att en ocensurerad version av musikvideon Blue Cheese 
anträffades i telefonen, till styrkande av att Ruben Sanchez brukat 
telefonen och att han har anknytning till den kriminella grupperingen runt 
Maykil Yokhanna, sid 137–150 bilaga Telefontömning.   

61. Analyspromemoria BG109298-2, utvisande att Apple-ID till mobilen är 
ruben-cito2@hotmail.com, att det i telefonen återfinns ett användarnamn 
till Wickr i namnet ”Jitre16”, att det i telefonen finns en kontakt i 
Facebook Messenger i namnet Asmar Melki, att det i mobiltelefonen 
påträffades en tumnagel från rapvideon Blue Cheese, till styrkande av det, 
sid 157–184 TP 3. 

62. Analyspromemoria BG83096-1 och komplettering analyspromemoria 
BG109298-2, utvisande att det i telefon tagen i beslag från Berotje Al-
Bandarji med beslagsnummer BG83096-1 inte påträffats någon sparad 
kontakt gällande telefonnummer 0704328137 tillhörande Ruben Sanchez 
och att det i telefon tagen i beslag från Ruben Sanchez med 
beslagsnummer BG83096-1 inte påträffats någon kontakt med 
telefonnummer 0790749447 tillhörande Berotje Al-Bandarji, till 
styrkande av det, sid 289–290 TP 3.  

Charbel Homsi 
63. Översikt mobiltelefoner etc., utvisande vilka mobiltelefoner som 

åklagaren påstår brukats av Charbel Homsi, sid 5 bilaga HTM.  



 Åklagarområde Stockholm Ansökan om stämning Sida 
 

17 (129) 
  Södertörns åklagarkammare i Stockholm  Handling 

 
 

   Ärende 
 

AM-110029-20 
  Vice chefsåklagare Anna Svedin 2022-10-14 Handläggare 107-3 
       

 
 
64. Brukaranalys Sky-pin VWFGC6 Charbel Homsi, utvisande bland annat 

att:  
a. IMEI kopplat till Sky-pin VWFGC6 tagits i beslag från Charbel 

Homsis adress,  
b. rörelsemönster och uppgifter verifierade genom bland annat 

ekonomiska transaktioner, spaning, reseuppgifter, domar, foton och 
positioneringsuppgifter på andra mobiltelefoner vid ett stort antal 
tillfällen stämmer överens med Skytelefonens rörelsemönster och vad 
som skrivs från Sky-pin VWFGC6,  

c. till vilka alias, IMEI och ICCID Sky-pin VWFGC6kan kopplas, när 
ID:t började brukas, hur många meddelanden som skickats/mottagits 
samt vilka kontakter Sky-pin VWFGC6 haft,  

till styrkande av att Charbel Homsi brukat Sky-pin VWFGC6, sid 269–
283 bilaga SKY och sid 65–72 TP 3.  

65. Promemoria telefoner Charbel Homsi, utvisande att  
a. från Charbel Homsi har i beslag tagits en iPhone 8 med IMEI 

358709095538454, i telefonen har ett SIM-kort med telefonnummer 
46733934457 suttit (SIM-kortet har även suttit i en iPhone 6S) och att 
från telefonen har information från appen Signal kunnat säkrats, 

b. från Charbel Homsi har i beslag tagits en iPhone X, i telefonen har 
SIM-kort med telefonnummer 46769140878 och 46704907303 suttit,  

c. från Charbel Homsi har i beslag tagits en iPhone 11 med dubbla IMEI, 
i telefonen har ett SIM-kort med telefonnummer 46704907303 suttit, 

d. från Charbel Homsi har i beslag tagits en iPhone 6S, i telefonen har ett 
SIM-kort med telefonnummer 46760884523 suttit,  

e. SKY-id VWFGC6 är knutet till en iPhone 7 med IMEI 
359204070920413 och ett nederländskt IMSI 204080819896824 med 
telefonnummer 3197026794475,  

f. samtalslista för Sky-telefonen inhämtats från KPN vilket givit 
uppkopplingar mot basstationer,   

g. samtalslista för Sky-telefonen inhämtats från Telia vilket givit 
uppkopplingar mot basstationer,  

h. telefonnummer -4457 har haft mest frekventa kontakter med bland 
annat brodern Christian Homsi och Charbel Homsis mamma, 

i. Charbel Homsi har haft kontakt med Benjamin Mahdi, Hassan 
Mohammad, Maykil Yokhanna och Robin Günes,  

till styrkande av att Charbel Homsi brukat telefonnumren -4457 och att 
han känner personerna listade under i ovan, sid 241–248 bilaga 
Telefontömning.  
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66. Beslagsprotokoll, extraktionsrapport och analyspromemoria BG138908-

4/BG126888-1 utvisande att en Iphone togs i beslag från Charbel Homsi 
den 9 november 2020, att telefonen överflyttats från annat ärende och 
därmed har två beslagsnummer, att telefonen är döpt till ”Charbels 
Iphone”, att SIM-kort med telefonnummer -4457 har suttit i telefonen, att 
följande appar med användarnamn påträffats i telefonen: signal - 
användarnamn ”Boula” knutet till nummer -4457, WhatsApp - 
användarnamn ”Luriga” knutet till nummer -4457, Wickr – användarnamn 
”ccxc” och Snapchat -  användarnamn ”charbeljuu”, till styrkande av att 
Charbel Homsi brukat telefonnummer -4457 och att han kallas Boula och 
Lurig, sid 249–259 bilaga Telefontömning.  

67. Beslagsprotokoll, extraktionsrapport och analyspromemoria BG14148-1 
utvisande att en Iphone togs i beslag från Charbel Homsi den 2 februari 
2020, att Charbel Homsi uppgav att det var hans telefon, att telefonen är 
knutet till icloud-konto döpt till charbelhomsi, att i telefonen har SIM-kort 
knutet till telefonnummer -7303 suttit och att Apple-id med namn 
”charbelhomsi” har använts på telefonen och signal med användarnamn 
”Lurig” och Snapchat med användarnamn ”Chapoo” har påträffats i 
telefonen, till styrkande av att Charbel Homsi brukat telefonen och att han 
kallas Lurig och Chapoo, sid 260–268 bilaga Telefontömning.  

68. Beslagsprotokoll, extraktionsrapport och analyspromemoria BG6611-2 
utvisande att en Iphone togs i beslag från en lämnad bil den 17 januari 
2021, att telefonen är knutet till icloud-konto döpt till charbelhomsi, att i 
telefonen har SIM-kort knutet till telefonnummer -7303 suttit, att signal 
kontot ”Boula” (som kan knytas till Charbel Homsi) har använts i 
telefonen, att ett antal andra alias på krypterade appar som kan knytas till 
Charbel Homsi återfanns i telefon, att kontaktuppgifter till Benjamin 
Mahdi, Ruben Sanchez, Robin Günes, Furkan Kücükgöl, Ferdi Kücükgöl 
och Serkan Demirkiran återfanns i telefonen och att det i telefonen inte 
återfanns något telefonnummer sparat i Maykil Yokhannas namn eller 
smeknamn, till styrkande av att Charbel Homsi brukat telefonen, att 
Charbel Homsi använder krypterade appar och att han bland annat kallas 
för Boula, sid 269–319 bilaga Telefontömning.  

69. Beslagsprotokoll, extraktionsrapport och analyspromemoria BG14164, 
utvisande att 3 mobiltelefoner togs i beslag från Charbel Homsi den 2 
februari 2021 och att BG14164-2 är en iPhone 7 med IMEI 
359204070920413 (knutet till Sky-pin VWFGC6), till styrkande av att 
Charbel Homsi brukat Sky-pin VWFGC6, 320–326 bilaga 
Telefontömning och sid [  ] TP 4.  

70. HÖK-lista DRID 142772 inhämtad från Telia avseende IMSI 
204080819896824 kopplat till Sky-pin VWFGC6, positioneringsuppgifter 
hänförliga till SIM-kort utfärdat av det holländska bolaget KPN, med 
IMSI 204080819896824 kopplat till Sky-pin VWFGC6, utvisande att de 
olika listorna korresponderar med varandra och att telefonen vid ett flertal 
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tillfällen kopplar upp mot master i Västerås och mot mast som täcker 
Charbel Homsis och Maykil Yokhannas hemadresser, till styrkande av 
uppkopplingarnas tillförlitlighet och att Charbel Homsi brukar Sky-pin 
VWFGC6, sid 83-165 TP 3.    

71. Extraktionsrapport Charbel BG (138908–4) utvisande att följande 
kontakter finns inlagda i telefonen:  
a. Snapkontot ”Mkush”,  
b. Kontakten, WhatsApp-kontot och signalkontot ”Mosh” kopplat till 

telefonnummer +46736372756, 
c. Kontakten, WhatsApp-kontot och Signalkontot ”Ninnoa” kopplat till 

telefonnummer +46760096280,  
till styrkande av att Charbel Homsi har Dennis Moshis, Ninnoa Hannas 
och Maykil Yokhannas kontaktuppgifter i sin telefon, sid 661 och 665 
bilaga Telefontömning.   

72. Promemoria komplettering Furkan HDA-analys, utvisande att 
telefonnummer +46760096280 är döpt till ”M” i Furkan Kücükgöls 
telefon, till styrkande av att Maykil Yokhanna brukat detta telefonnummer 
och att han kallas för ”M”, sid 292 TP 3.  

Christian Homsi 
73. Översikt mobiltelefoner etc., utvisande vilka mobiltelefoner som 

åklagaren påstår brukats av Christian Homsi, sid 5 bilaga HTM.  
74. Promemoria telefoner Christian Homsi, utvisande att Christian Homsi kan 

knytas till telefonnummer 46729644646 och 46732310109, till styrkande 
av det, sid 327–331 bilaga Telefontömning. 

75. Beslagsprotokoll, extraktionsprotokoll och analyspromemoria BG32224 
p1-3 utvisande att en Iphone och en Huawei togs i beslag från Christian 
Homsi den 15 mars 2021, att Apple-ID på telefonen heter 
”christianhomsi”, att det på telefonen bland annat finns följande 
användarkonton Signal i namnet ”Subzero” och Wickr ”annakarin762” 
och att det i telefonen påträffats ett antal raptexter till styrkande av att 
Christian Homsi brukat telefonen och att han använder krypterade appar, 
sid 332–343 bilaga Telefontömning.  

Ferdi Kücükgöl 
76. Översikt mobiltelefoner etc., utvisande vilka mobiltelefoner som 

åklagaren påstår brukats av Ferdi Kücükgöl, sid 6 bilaga HTM.  
77. Promemoria telefoner Ferdi Kücükgöl, utvisande att  
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a. telefonnummer 46790769591 är knutet till Ferdi Kücükgöl via Swish, 
att telefonnumret har flertalet uppkopplingar mot basstationer 
Kumminvägen och Högdalstoppen vilka täcker trafik från/till 
Tobaksvägen 14 i Hökarängen och att telefonnumret har ett stort antal 
uppkopplingar mot basstationer i Sollentuna. 

b. Ferdi Kücükgöl är knuten till telefonnummer 46720469692 via 
smeknamnet ”Gamo” och att kontakterna via detta telefonnummer har 
skett huvudsakligen via signal, 

c. ett flertal telefoner har tagits i beslag från Ferdi Kücükgöl med dubbla 
IMEI och i vilka ett stort antal SIM-kort från olika svenska och 
utländska operatörer suttit,  

d. Ferdi Kücükgöl har haft kontakt med Benjamin Mahdi, Furkan 
Kücükgöl, Robin Günes och Ruben Sanchez, 

till styrkande av att Ferdi Kücükgöl brukat telefonnummer -9591, att han 
brukar appen Signal och att han känner personerna listade under d ovan, 
sid 352–360 bilaga Telefontömning.  

78. Beslagsprotokoll och analyspromemoria BG109276-1 utvisande att en 
Samsung togs i beslag från Ferdi Kücükgöl den 8 september 2020 i 
samband med att han var målsägande vid försök till mord, att appen signal 
var installerad på telefonen med användarnamnet ”Gamo”, att kontakten 
”Spider” -19164 som kan knytas till kretsen kring Serkan Demirkiran, 
Furkan Kücükgöl och Ferdi Kücükgöl återfanns i telefonen, att 
Signalkontakter som kan knytas till Benjamin Mahdi, Serkan Demirkiran 
och Ruben Sanchez återfanns i telefonen och att telefonen är en 
helkrypterad Ghost-telefon och att telefonen inte har gått att tömma 
traditionellt utan att chattar från telefonen har fotats av utredare, till 
styrkande av att Ferdi Kücükgöl använt helkrypterade telefoner och att 
han känner Benjamin Mahdi, Serkan Demirkiran och Ruben Sanchez, sid 
361–395 bilaga Telefontömning.  

79. Beslagsprotokoll, extraktionsprotokoll och analyspromemoria BG132257-
1, utvisande att en Huawei togs i beslag från Ferdi Kücükgöl den 26 
oktober 2020, att i telefonen återfinns ett antal olika alias, e-mailadresser 
och telefonnummer som kan knytas till Ferdi Kücükgöl och att det i 
telefonen har suttit åtta olika SIM-kort, till styrkande av att Ferdi 
Kücükgöl systematiskt byter SIM-kort för att dölja sin brottsliga 
verksamhet, sid 396–406 bilaga Telefontömning.  

Furkan Kücükgöl 
80. Översikt mobiltelefoner etc., utvisande vilka mobiltelefoner som 

åklagaren påstår brukats av Furkan Kücükgöl, sid 6 bilaga HTM.  
81. Promemoria telefoner Furkan Kücükgöl, utvisande att  
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a. telefonnummer 46762274716 är knutet till Furkan Kücükgöl via 
Swish, att telefonnumret har flertalet uppkopplingar mot basstationer i 
Norsborg fram till och med den 13 juli 2020, varefter uppkopplingar 
huvudsakligen sker mot basstationer i Solna. 

b. från Furkan Kücükgöl har i beslag tagits en Samsung Galaxy A40 med 
ett spanskt telefonnummer (i vilket även -4916 suttit),   

c. Furkan Kücükgöl har haft kontakt med Ferdi Kücükgöl och Ruben 
Sanchez, 

till styrkande av att Furkan Kücükgöl brukat telefonnummer -4716 och 
han i princip slutar att koppla upp mot basstationer i Norsborg efter den 13 
juli 2020, sid 407–414 bilaga Telefontömning.  

82. Beslagsprotokoll och extraktionsrapport BG1322572-1, utvisande att en 
telefon togs i beslag från Furkan Kücükgöl den 26 oktober 2020, att 
Apple-ID i namnet ”ferdi.kücükgöl” återfanns på telefonen samt ett 
WhatsApp konto döpt till ”Greenpanter, till styrkande av det, sid 415–425 
bilaga Telefontömning.  

83. Beslagsprotokoll, extraktionsrapport och analyspromemoria BG63106-1 
utvisande att en telefon togs i beslag från Furkan Kücükgöl den 21 maj 
2021och att ett antal konton på telefonen kan knytas till Furkan Kücükgöl, 
till styrkande av det, sid 426–434 bilaga Telefontömning.  

Robin Günes 
84. Översikt mobiltelefoner etc., utvisande vilka mobiltelefoner som 

åklagaren påstår brukats av Robin Günes, sid 7 bilaga HTM.  
85. Brukaranalys Sky-pin D9KXGP Robin Günes, utvisande bland annat att:  

a. smeknamn kopplade till Robin Günes återfinns som användarnamn till 
Sky-pin D9KXGP,  

b. personliga uppgifter kopplade till Robin Günes person stämmer 
överens med vad som skrivs från Sky-pin D9KXGP, 

c. rörelsemönster och uppgifter verifierade genom bland annat 
ekonomiska transaktioner, reseuppgifter, uppgifter i andra 
förundersökningar, foton och positioneringsuppgifter på andra 
mobiltelefoner vid ett stort antal tillfällen stämmer överens med 
Skytelefonens rörelsemönster och vad som skrivs från Sky-pin 
D9KXGP,  

d. till vilka alias, IMEI och ICCID Sky-pin D9KXGPkan kopplas, när 
ID:t började brukas, hur många meddelanden som skickats/mottagits 
samt vilka kontakter Sky-pin D9KXGP haft,  

till styrkande av att Robin Günes brukat Sky-pin D9KXGP, sid 230–268 
bilaga SKY.  
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86. Promemoria telefoner Robin Günes, utvisande att  

a. telefonnummer 46790213302 är knutet till Robin Günes via Swish 
samt konto hos Stockholm parkering, att telefonnumret har varit 
föremål för hemlig telefonavlyssning varvid det har kunnat styrkas att 
Robin Günes använder telefonnumret och att positioneringar har 
inhämtats avseende telefonnumrets uppkopplingar,   

b. SKY-id D9KXGP är knutet till en iPhone 6S med IMEI 
353269072014891 (iPhone 6S) och ett nederländskt IMSI 
204080819696463 med telefonnummer 3197026224686,  

c. samtalslista för Sky-telefonen inhämtats från Telia och Telenor vilket 
givit uppkopplingar mot basstationer, Telefon med 4686 (Telia), 
varvid de flesta uppkopplingarna sker mot basstation Fingerörtsvägen 
10 80 grader vilken basstation sannolikt täcker telefontrafik kring 
adressen Gustav de Lavals torg 8 i Nacka,  

d. telefonnummer -3302 har haft kontakt med Benjamin Mahdi, Charbel 
Homsi, Ferdi Kücükgöl, Hassan Mohammad och Maykil Yokhanna,  

till styrkande av att Robin Günes brukat telefonnummer -3302 och Sky-id 
D9KXGP, sid 443–450 bilaga Telefontömning.  

Salim Safar och Matay Teymur 
87. Beslagsprotokoll mobiltelefoner BG93710-1, BG98049-1 och BG100177-

1, utvisande att tre mobiltelefoner togs i beslag från Matay Teymur den 2 
augusti 2020 kl. 14:35, den 13 augusti 2020 kl. 18:19 och den 19 augusti 
2020 kl. 09:55, till styrkande av det, sid 11 och 14–15 bilaga 
Telefontömning.   

88. Beslagsprotokoll mobiltelefoner BG93721-1, utvisande att en 
mobiltelefon togs i beslag från Salim Safar den 2 augusti 2020 kl. 13:41, 
till styrkande av det, sid 12 bilaga Telefontömning.   

89. Promemoria Salims telefon, utvisande att Salim Safar antingen har raderat 
all information från sin telefon alternativt har en primär telefon som inte 
har kunnat tas i beslag, till styrkande av att Salim Safar inte vill att polisen 
ska få del av information som har funnits på hans telefon/telefoner, sid 41 
bilaga Telefontömning.  

90. Promemoria samtal 112 den 4 augusti 2020 och identifiering av röst, 
utvisande att samtalet rings från telefonnummer 0762832044 och att 
poliser som lyssnat på samtalet identifierar inringaren som Salim Safar, till 
styrkande av att det är Salim Safar som ringer samtalet, sid 270 FUP 6.  

91. Sakkunnigutlåtande från NFC röstjämförelse utvisande att vid en 
röstjämförelse mellan röstmaterial från Salim Safar och det samtal som 
rings till 112 den 4 augusti 2020 talar resultaten i någon mån för att 112-
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samtalet härrör från Salim Safar, grad +1, till styrkande av att det är Salim 
Safar som ringer samtalet, sid 764–770 TP 1. 

92. Jämförelse av uppkoppling mellan telefon och kontantkort tillhörande 
Salim Safar, IMEI -68030 och nummer -0722 och kontantkort använt vid 
samtal till 112 den 4 augusti 2020 kl. 13:59, nummer -2044, promemoria 
ringsignal under 112-samtal, promemoria ringsignal Salims Iphone, 
promemoria fotograferade SIM-kort, promemoria Salim Safars telefon, 
utvisande bland annat att Salims telefon och kontantkortet kopplar upp 
mot samma mast i samband med samtalet och att den ringsignal som hörs i 
112-samtalet är samma ringsignal som är inställd på Salim Safars telefon, 
till styrkande av att det är Salim Safar som ringer samtalet, sid 771–785 
TP 1.  

93. Genomgång av mobiltelefon tagen i beslag från Salim Safar BG32858-1, 
utvisande att Salim Safar har en mailadress som innehåller ordet ”salle”, 
att Salim Safar har gjort web-sökningar på Maykil Yokhanna, Adriana 12, 
Ruben Sanchez, Dennis Moshi, Mojtaba Mahdi, adriana 12 flashback och 
att bakgrundsbilden på mobiltelefonen är en bild på Adriana, till styrkande 
av det, sid 44–58 bilaga Telefontömning.  

Övriga 
94. Beslagsprotokoll mobiltelefoner BG101112-1, utvisande att en 

mobiltelefon togs i beslag från Ali Muheddines den 20 augusti 2020 och 
att det i telefonen påträffas en film från Djupdalsgaraget med tidsstämpeln 
4 augusti 2020 kl. 16:03, till styrkande av det, sid 216–223 bilaga 
Telefontömning.   

95. Smeknamn Alosh/Alawi, utvisande att Ali Muheddine kallas för Alosh 
och Alawi, till styrkande av det, sid 294–304 TP 3.  

96. Beslagsprotokoll, extraktionsrapport och analyspromemoria BG117660-1, 
utvisande att en mobiltelefon togs i beslag från Namo Talani den 24 
september 2020 och att telefonnummer -0040 brukats i telefonen kopplat 
till ett antal olika appar, till styrkande av det, sid 435–442 bilaga 
Telefontömning.   

97. Beslagsprotokoll BG106679, utvisande att två telefoner tas i beslag från 
Hakan Ulas den 4 september 2021, sid 208–209 TP 3.  

98. Extraktionsrapport och telefonpromemoria BG106679-2, utvisande att det 
i telefonen återfinns ett stort antal anteckningar kopplade till 
narkotikahantering, att Signalkontot ”Spider” har brukats i mobile och att 
följande anteckningar återfinns i mobilen:  
a. anteckningar i telefonen döpta till ”alibi under händelsen/vilka ska 

vittna åt oss” skapade den 16 juli 2021 där det framgår att någon har 
planerat för vad man ska säga för det fall man hörs av polisen gällande 
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mordet den 2 augusti 2020 och att följande står antecknat ”Ruben? 
M5? maik?” och ”vart e tysken?”,  

b. anteckningar i telefonen döpta till ”Vi har redan vart i kontakt med 
åklagaren och utredaren” skapade den 16 juli 2021 där det framgår att 
ett mail som publicerats i Expressen skrivet av Serkan Demirkiran, 
Furkan Kücükgöl och Ferdi Kücükgöl har skapats på telefon,  en 
planering för vad bland annat står ” ,  

till styrkande av att Hakan Ulas kallar sig ”Spider” och att han och även 
Serkan Demirkiran, Furkan Kücükgöl och Ferdi Kücükgöl är medvetna 
om att Maykil Yokhanna och Benjamin Mahdi är involverade i mordet 
den 2 augusti 2020, sid 201–219 TP 3.   

KRIMINELLA GRUPPERINGAR, KONFLIKTYTOR OCH KOPPLINGAR TILL 
GROV ORGANISERAD BROTTSLIGHET 

99. Promemoria Robin Günes smeknamn, utvisande att Robin Günes 
använder smeknamnet ”Odlish”, till styrkande av det, sid 457–461 bilaga 
Kartläggning. 

100. Promemoria Benjamin Mahdi, utvisande att Benjamin Mahdi kallas för 
”M5” och ”Shia”, till styrkande av det, sid 462–467 bilaga Kartläggning. 

101. Promemoria Daroud, utvisande att Daroud Ahmed kallas för 
”Guuled/Gooled”, till styrkande av det, sid 468 bilaga Kartläggning. 

102. Skychatt mellan DZ1JB8 och Charbel Homsi, utvisande att DZ1JB8 
skriver ”Lurig” till Charbel, till styrkande av att Charbel Homsi kallas för 
”Lurig”, sid 273 bilaga Skychattar.  

103. Promemoria Mord i gängmiljö utvisande att ”goare” är en person som 
deltar i en brottsplan och som till exempel kan se till att offret befinner sig 
på en viss bestämd plats som goaren meddelar utförarna av mordet, att 
goaren är en viktig del av kartläggningen/lokaliseringen, att man i 
förberedelsefasen bestämmer vem som ska göra vad efter mordet med 
kläder, vapen och telefoner, att ”tryckish” är en ”grön lägenhet” som man 
för tillfället lånar som inte har någon knytning till gärningsmännen, att ”1 
kanin” är slanguttryck för 1 miljon kronor, att ”tabbe” kan betyda 
pistol/revolver, att ”para” betyder pengar och att ”stascha” betyder 
gömma/förvara till styrkande av det, sid 395–417 bilaga Kartläggning. 

104. Promemoria angående konflikten mellan Vårbynätverket och Maykil 
Yokhannas gruppering, utvisande att konflikten kan kopplas till ett stort 
antal mord och mordförsök, till styrkande av att det föreligger en konflikt 
mellan Maykil Yokhannas gruppering och Vårbynätverket, sid 418–424 
bilaga Kartläggning.  
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105. Promemoria angående konflikten mellan Vårbynätverket och Maykil 

Yokhannas gruppering, utvisande bland annat att konflikten mellan 
Vårbynätverket och Maykil Yokhanna har varit långvarig, att Maykil 
Yokhanna tidigare bodde och vistades i Vårby och att Maykil Yokhanna 
är bundsförvant med Robin Günes, till styrkande av att det föreligger en 
konflikt mellan Maykil Yokhanna och Vårbynätverket, sid 425–426 bilaga 
Kartläggning.  

106. Promemoria konflikter och personer Järva, utvisande att det sedan 2015 
har pågått en väpnad konflikt mellan Dödspatrullen och Shottaz/FLG och 
att Adbikarim Mohamud Farhan Abdullah av polisen bedöms ingå i 
Shottaz/FLG, till styrkande av det, sid 429–433 bilaga Kartläggning.  

107. Gruppering Norsborg, utvisande att Salim Safar, Matay Teymur, Martin 
Akcan, Michael Rawi, Dennis Warda m.fl. bedöms ingå i en gruppering i 
Norsborg som umgås och begår brott tillsammans, till styrkande av det, 
sid 437–456 bilaga Kartläggning.  

108. Brukaranalys Encro Neverpeace/Maykil Yokhanna utvisande att Maykil 
Yokhanna varit brukare av encrochatten ”Neverpeace”, till styrkande av 
det, sid 471–478 bilaga Kartläggning.  

109. Brukaranalys Encro Wateryphyton/Robin Günes utvisande att Robin 
Günes varit brukare av encrochatten ”Wateryphyton”, till styrkande av 
det, sid 305–320 TP 3.  

110. Urval Encrochatt, utvisande att Maykil Yokhanna under perioden den 
mars-april 2020: 
a. efterfrågar information om Marcel Butros, skriver att han vill få tag på 

”horungen”, att Marcel Butros inte är en vän till honom, att han fått 
information från ”Mojtaba/M5” gällande Marcel Butros och att ”M5” 
är Maykils grabb,  

b. skriver att han skulle ta någon med ”drejko”, att man ska ”trycka” på 
någon och skriver om ”kallar” och ”scorpor”,  

c. skickar bilder på adress tillhörande Ilija Jurkovic och information om 
att han kartlägger Ilijas flickväns jobbschema, att man ska spana på 
olika platser;  

d. skriver om några som har ”marknaden” i Botkyrka och att ”H” ska 
fixa go, att han skjutit en ”Sasha” i Västerås i munnen,  

e. frågar ”Bror kommer du åt chihab” och utlovar en belöning på 3 
”kaniner”, frågar om Ilija som han kallar fotbollsspelaren och skriver 
att han är prioriterad,  

till styrkande av att Maykil Yokhanna har kopplingar till grov 
organiserad brottslighet, lierar sig med kriminella från olika grupperingar 
och samlar in information om Marcel Butros, Ilija Jurkovic och Chiab 
Laumori, sid 479–500 bilaga Kartläggning.  



 Åklagarområde Stockholm Ansökan om stämning Sida 
 

26 (129) 
  Södertörns åklagarkammare i Stockholm  Handling 

 
 

   Ärende 
 

AM-110029-20 
  Vice chefsåklagare Anna Svedin 2022-10-14 Handläggare 107-3 
       

 
 
111. Urval Encrochatt, utvisande att Robin Günes under april 2020: 

a. får information om att Shottaz eventuellt planerar att mörda honom,  
b. skriver att de ”delat upp tre bilar” varav ”1 stanby i bil med ak” och ”1 

letar restauranger i stan”,  
c. får fråga om han hänger med ”M5”, varvid han svarar att han hänger 

med honom ibland, får information om att ”M5” ska ”klippas” och att 
det är bäst att Robin inte hänger med honom, att Robin svarar ”så 
länge de inte du eller från ditt håll som vill klippa så skiter jag i det 
helt ärligt”, att M5 är en liten skit och att Robin är hans chef,  

d. får information om att ”Mayk” sitter och att de gjort en ”skjutning” 
mot en sportbil i Skärholmen som inte kom i tidningen 

till styrkande av att Benjamin Mahdi har ett stort antal fiender och att 
Robin Günes har en konflikt med Shottaz, sid 479–500 bilaga 
Kartläggning.  

112. Urval Encrochatt, utvisande att personer i Vårbynätverket under maj 2020 
skickar Maykil Yokhannas och Charbel Homsis namn och personnummer, 
efterfrågar ”Haidars” encro och ber en person kolla om ”Marcel” har den 
och skriver om ”M5” och ”Robin”, till styrkande av att bland annat att 
Vårbynätverket har en konflikt med Maykil Yokhanna, Benjamin Mahdi 
och Robin Günes och att Marcel Butros och Heidar Al Shimarti är 
kopplade till Vårbynätverket, sid 479–500 bilaga Kartläggning.  

113. Stopp och kontroll utvisande att Heidar Al Shimarti, Marcel Butros, Ilija 
Jurkovic och Salim Safar har stoppats i personbil NCU139 den 20 augusti 
2020, till styrkande av att det, sid 388–389 FUP 6.  

114. Promemoria händelse, utvisande att Ilija Jurkovic och Marcel Butros varit 
misstänkta och anhållna för grovt vapenbrott, till styrkande av att de ingår 
i samma kriminella gruppering, sid 427–428 bilaga Kartläggning.  

115. Telefonanalys av BG75251-1, HR fordons-stopp och skärmdump från 
Benjamin Mahdis telefon (BG155912-1), utvisande att det i telefon 
BG155912-1 påträffas en skärmdump från Instagram med ett foto på 
Marcel Butros som skickats/mottagits via Snapchat den 17 september 
2020 kl. 17:51, att det i telefon BG75251-1 påträffas en anteckning 
”Horungens YWB001” daterad den 30 mars 2021 och att Marcel Butros 
har kontrollerats i denna bil i maj och juni 2021, till styrkande av att 
Benjamin Mahdi har en konflikt med Marcel Butros och samlar in 
information om honom, sid 85–89 bilaga Telefontömning, sid 54–57 
bilaga Kartläggning och sid 1024 TP 1. 

116. Promemoria Instagramkonto ”sallegolaren”, utvisande att det startas ett 
konto på Instagram döpt till ”sallegolaren” den 29 november 2021, att 
kontot tas bort den 30 november 2021, att det på kontot publiceras en bild 
på Salim Safar och delar ur häktningspromemoria för Hakan Ulas (som 
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försattes på fri fot den 26 november 2021) gällande mordet den 2 augusti 
2020, att kontot skapades från IP-adress i Turkiet, till styrkande av att 
konflikten mellan personer i gruppering Norsborg och personer kopplade 
till Maykil Yokhanna är alltjämt pågående och att information från 
förundersökningen har blivit allmänt tillgänglig, sid 501–506 bilaga 
Kartläggning.  

117. Dom, utvisande att Maykil Yokhanna har tillbringat delar av sin uppväxt i 
Borås och tillbringat mycket tid i Göteborg och att han redan 2015 umgås 
med personer som har tillgång till automatvapen, till styrkande av att 
Maykil Yokhanna har kopplingar till grov organiserad brottslighet i 
Göteborg, sid 511–519 bilaga Kartläggning.  

118. Dom, utvisande att Maykil Yokhanna, Namo Talani och Abraham Aho i 
oktober 2021 dömts för bland annat narkotikabrott till styrkande av att 
Maykil Yokhanna känner Namo Talani och Abraham Aho, sid 531–561 
bilaga Kartläggning.  

119. Personutredning avseende Maykil Yokhanna, utvisande att Maykil 
Yokhanna enligt polisen ingår i ett kriminellt nätverk som uppfyller EU:s 
kriterier för organiserad brottslighet, att nätverket har konfliktytor mot 
andra kriminella nätverk och aktörer, att risken för våld bedöms som hög 
vid konfrontation och att brottsligheten har en negativ inverkan på 
lokalsamhället, till styrkande av att Maykil Yokhanna har kopplingar till 
grov organiserad brottslighet, sid 567 bilaga Kartläggning.  

120. Personutredning avseende Benjamin Mahdi, utvisande att Benjamin 
Mahdi dömdes för narkotikabrott första gången när han var 15 år och att 
det inte finns någon information om att Benjamin Mahdi skulle ha en lägre 
ålder än vad som angetts av hans föräldrar när de invandrade till Sverige 
från Irak när Benjamin var två år, till vederläggande av uppgifter lämnade 
av Benjamin Mahdi att han inte skulle ha flytt 21 år den 2 augusti 2020, 
sid 575–580 bilaga Kartläggning.  

121. Anmälningar och HR avseende Maykil Yokhanna, Charbel Homsi m.fl. , 
utvisande att Maykil Yokhanna, Benjamin Mahdi, Charbel Homsi, Robin 
Günes, Serkan Demirkiran, Furkan Kücükgöl, vid ett flertal tillfällen i 
olika konstellationer stoppats av polis under perioden juli-augusti 2020, 
till styrkande av att de känner varandra väl och umgås regelbundet, sid 7–
12 bilaga Kartläggning.  

122. Händelserapport, utvisande att Maykil Yokhanna kontrollerats på Hotell 
Clarion Post i Göteborg i samband med någon form av uppgörelse där 
personer ur släkten Ali Kahn och Backanätverket träffats och på 
ytterligare ett ställe i Göteborg den 26 augusti 2020, till styrkande av att 
Maykil Yokhanna är involverad i grov organiserad brottslighet och har ett 
stort nätverk av personer i olika kriminella nätverk, sid 13–29 bilaga 
Kartläggning.  
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123. Promemoria fordondsstopp utvisande att Furkan Kücükgöl ses lämna en 

port vid Trädesvägen i Norsborg med en resväska och därefter kontrolleras 
av polis på Hallundavägen, att man vid kontrollen påträffar 20 000 kronor 
i kontanter och att Furkan efter förhör ber polismännen att inte släppa av 
hon om i Hallunda då han inte kan synas där på grund av en konflikt med 
barndomsvänner i området, till styrkande av att Serkan Demirkiran, 
Furkan Kücükgöl och Ferdi Kücükgöl hamnat i konflikt med personer i 
Botkyrka, sid 31 bilaga Kartläggning.  

124. HR, utvisande att Maykil Yokhanna, Charbel Homsi och Robin Günes, 
kontrolleras av polis i Bäckby Västerås den 4 september 2020, till 
styrkande av att de känner varandra väl och umgås regelbundet, sid 33–34 
bilaga Kartläggning.  

125. HR maj-september 2020, utvisande att Hassan Mohammad under perioden 
maj-september 2020 kontrollerats i Västerås vid ett antal tillfällen och vid 
två tillfällen var tillsammans Maykil Yokhanna, till styrkande av att de 
känner varandra väl och umgås regelbundet, sid 35–53 bilaga 
Kartläggning.  

126. Promemoria Hassan Mohammad, utvisande att Hassan Mohammad har 
kontrollerats vid ett stort antal tillfällen under 2019–2020 med bland annat 
Maykil Yokhanna, Charbel Homsi, Robin Günes, till styrkande av att de 
känner varandra väl och umgås regelbundet, sid 62–63 bilaga 
Kartläggning.  

127. Anmälan 5000-K8858857-20, utvisande att Maykil Yokhanna, Benjamin 
Mahdi, Charbel Homsi m.fl. kontrolleras vid Slottgårdsvägen i Solna och 
att en förundersökning gällande narkotikabrott inleds då det påträffas 
cannabis och läkemedel i bilar, till styrkande av att de känner varandra väl 
och umgås regelbundet, sid 66–72 bilaga Kartläggning. 

128. Promemoria utvisande att när Maykil Yokhanna i maj 2019 släpps från 
Hallbyanstalten möter bland annat Hassan Mohammad och Robin Günes 
upp honom utanför fängelseportarna och att de har kontrollerats 
tillsammans i olika konstellation i maj och juni 2019, till styrkande av att 
de känner varandra väl och umgås regelbundet, sid 73–74 bilaga 
Kartläggning.  

129. Promemoria utvisande att Benjamin Mahdi och Robin Günes kontrollerats 
i Västerås vid ett flertal tillfällen juli-oktober 2020, till styrkande av att de 
känner varandra väl och umgås regelbundet, sid 75 bilaga Kartläggning.  

130. Promemoria utvisande att Hassan Mohammad och Dennis Österdahl 
avtjänat ett fängelsestraff tillsammans på Kumla 2017, till styrkande av 
det, sid 76 bilaga Kartläggning.  

131. Promemoria sammanfattning spaning, utvisade att det bedrevs spaning 
mot bland annat Benjamin Mahdi och Robin Günes augusti 2020-februari 
2021 och att det under spaningen konstaterades att Benjamin Mahdi var 
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bosatt på en adress i Gamla Stan, att resor till Västerås observerades där 
man träffade Maykil Yokhanna och Charbel Homsi och att de man 
spanade på sällan besökte de södra förorterna inklusive Botkyrka, till 
styrkande av att de känner varandra väl och umgås regelbundet och att det 
pågått en konflikt mellan dem och personer i Botkyrka, sid 286-294 bilaga 
Kartläggning.  

132. Skychatt mellan Maykil Yokhanna och 1EC5D8 (Skyadministratör) , 
utvisande att Maykil Yokhanna under perioden 6 juli–20 augusti 2020 
förvärvar ett antal Ghost- och Skytelefoner, signalstörningsutrustning, 
buggutrustning och GPS-sändare och får hjälp med hur han ska hantera 
telefonerna, till styrkande av att Maykil Yokhanna är involverad i grov 
organiserad brottslighet, sid 1–278 bilaga Skychattar.  

133. HÖK-lista Drid 142765 på IMEI 355327088272909, Skychatt mellan 
235J8F och 1EC5D8 (Skyadministratör), Skychatt mellan Maykil 
Yokhanna och 1EC5D8 (Skyadministratör), Skychatt mellan 235J8F och 
Charbel Homsi och Skychatt mellan 530229 (Skyadministratör) och 
1EC5D8 (Skyadministratör) utvisande att: 
a. 235J8F och har kontakt med Skyadministratören från den 9 augusti 

2020 kl. 00:34:26 och skriver att administratören måste ”re starta” 
Sky-pin 8S5QK8, att ”de e Västerås som behöver”, att det av 
konversationen framgår att 235J8F därefter genom kontakten med 
skyadministratören får Sky-telefonen att fungera igen och att 235J8F 
skriver till Skyadministratören ”ja har öppet krig med folk i min trakt”, 
”läser du inte va som händer i Norsborg”, ”Botkyrka” och ”de e 
pågående”; 

b. Charbel Homsi och 235J8F har kontakt den 17 augusti 2020 och 
235J8F frågar Charbel ”Din sky bror den funkar allt tipp topp ha” och 
”Den ja gav till gubben bara den är kaos” och ”Vi hoppar över en till 
sky”,  

c. Maykil Yokhanna har kontakt med Skyadministratören från och med 
kl. 20:06 den 20 augusti 2020 gällande att det verkar vara problem 
med hans Skytelefon;  

d. det i telefon med IMEI 355327088272909 sitter ett SIM-kort med 
IMSI 204080819696209 (KPN-kort knutet till SKY-pin 8S5QK8 och 
SIM-kort taget i beslag från Maykil Yokhanna sid 180 bilaga 
Telefontömning) från och med den 20 augusti 2020 kl. 21:55:10 till 
och med den 24 augusti 2020 kl. 01:01:23,  

e. 235J8F och har kontakt med Charbel Homsi från och med den 25 
augusti 2020 kl. 18:28 och framåt och skriver meddelanden med 
innebörden att en sky-telefon har gått sönder, att en personen vars 
telefon har gått sönder, som han kallar ”kussen” inte går att planera 
med, att ”kussen” inte kan organisera, bygga säkerhet och göra ”para” 
utan att han startar krig med alla och att ”horungen” (från Madrid 



 Åklagarområde Stockholm Ansökan om stämning Sida 
 

30 (129) 
  Södertörns åklagarkammare i Stockholm  Handling 

 
 

   Ärende 
 

AM-110029-20 
  Vice chefsåklagare Anna Svedin 2022-10-14 Handläggare 107-3 
       

 
 

genom en telefon) har ”stenkoll på allt para folket knark, stasch va 
som händer i Sthlm plus utöver d han går in i nya projekt hela tiden”;   

f. Skyadministratörerna den 27 augusti 2020 skriver att konto kopplat till 
Sky-pin 8S5QK8 ska ”wipe” och installeras på ”ny lur” då ”den han 
har gick sönder” och att det är ett KPN-kort,  

g. Skyadministratörerna den 30 augusti 2020 skriver att konto kopplat till 
Sky-pin 8S5QK8 ska ”wipea o resetta”,   

till styrkande av att Maykil Yokhanna flyttar SIM-kort knutet till SKY-pin 
8S5QK8 till telefon med IMEI 355327088272909 den 20 augusti 2020 kl. 
21:555:10 efter att hans telefon fått problem, att 235J8F administrerar 
tekniska frågor åt Maykil Yokhanna, att Maykil Yokhanna flyttar SIM-
kort knutet till SKY-pin 8S5QK8 till ytterligare en telefon någon gång 
efter den 24 augusti 2020 och att Maykil Yokhanna har ett stort antal 
dödliga konflikter och kopplingar till grov organiserad brottslighet, sid 
304–305 bilaga HTM, sid 166-182, 234, 278, 296–298 och 299–306 
bilaga Skychattar. 

134. Chatt från WhatsApp från Charbel Homsis telefon (BG138908-4) mellan 
Charbel Homsi och Ninnoa Hanna och chatt från WhatsApp från Namo 
Talanis telefon (BG117660-1) mellan Namo Talani och Ninnoa Hanna, 
utvisande att: 
a. Namo Talani den 7 augusti 2020 kl. 20:30:24 skriver ”Be M höra av 

sig” varvid Ninnoa svarar att hon är på jobbet men ska säga till ”han”,  
b. Ninnoa skriver till Charbel den 7 augusti 2020 kl. 20:31:09 att han ska 

säga till ”m att Sara skrev nyss att m ska höra av sig”,  
c. Namo Talani den 16 augusti 2020 skriver ”Be M ringa” varvid Ninnoa 

svarar att hon inte är med ”han” nu;  
d. Namo Talani den 30 augusti 2020 skriver ”Be M höra av sig” varvid 

Ninnoa svarar att hon ska skriva till ”han”;  
e. Ninnoa Hanna den 2 september 2020 kl. 13:21 ber Namo ringa då det 

är akut och kl. 14:25 informerar Charbel att ”han” har anhållits,  
f. Namo den 2 september kl. 15:36 ber Ninnoa skicka Charbels 

telefonnummer, varefter Ninnoa skickar ett telefonnummer tillhörande 
Charbel Homsi och kl. 15:37 skriver till Charbel att hon gett hans 
nummer till ”Sara”,  

g. Ninnoa skriver till Charbel att ”han” är misstänkt för vapenbrott, 
varvid Charbel svarar ”men de e lugnt aså om de e vapebrott de e 
lallish” och att Charbel några dagar senare skriver att de håller på att 
lösa ”de han kmr ut” och att ”Sara håller på lösa de”, 

till styrkande av att Maykil Yokhanna ingår i en kriminell gruppering med 
stort våldskapital och med möjlighet att fabricera bevisning och påverka 
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vittnen och att Maykil kallas för ”M”, sid 1103–1311 och 2213–2227 
bilaga Telefontömning.  

135. Skychatt mellan Hassan Mohammad och Robin Günes, utvisande att 
Hassan Mohammad ber Robin ge ”p” Hassans nya Ghost-id varvid han 
skickar ett Ghost-id till Robin, till styrkande av att Hassan Mohammad har 
tillgång till flera helkrypterade telefoner, sid 65 bilaga Skychattar.  

136. Foton och Snapchatmemories från Benjamin Mahdis telefon (BG155912-
1), utvisande att Benjamin Mahdi har ett antal foton och filmer med vapen 
(ej utrett om det är replikor), filmar när han, Ruben Sanchez och Furkan 
Kücükgöl är på en skjutbana och tränar prickskytte den 30 augusti 2020, 
filmar sig själv maskerad och skärmurklipp gällande bland annat nätverk 
May, till styrkande av att Benjamin Mahdi har kopplingar till grov 
organiserad brottslighet, sid 1013–1014, 1019, 1023, 1030–1042, 1044 
och 1046 TP 1 och 542 bilaga Skychattar och Snapchatmemories ingivna 
till tingsrätten på en USB (spelas upp av åklagaren från egen dator). 

137. Snapchatsekvens påträffad i mobiltelefon (BG132267-2), 
undersökningsprotokoll och promemoria låtsläpp, utvisande att en sekvens 
från Snapchat påträffats i telefonen på Salim Safar och Serkan 
Demirkiran, att sekvensen skickats mellan Serkan Demirkiran och Furkan 
Kücükgöl den 6 oktober 2020 och att låten som spelas i sekvensen 
släpptes i oktober 2019, till styrkande av att Salim Safar och Serkan 
Demirkiran tidigare har varit vänner, sid 411-416 och 425 bilaga HTM 
och Snapchatsekvenser ingiven till tingsrätten på en USB (spelas upp av 
åklagaren från egen dator). 

DJUPDALSGARAGET OCH ANDRA PLATSER AV INTRESSE 

138. Djupdalsvägen 1–7, utvisande garagets utformning och ingångar och var 
rum 204 befinner sig, sid 344–354 bilaga Kartläggning. 

139. Sammanfattning fastigheten Ekplanten Djupdalsvägen 1–7 i Sollentuna, 
utvisande vad som finns i fastigheten och hur fastigheten är utformad, sid 
336–341 bilaga Kartläggning.   

140. Promemoria gällande övervakningskameror installerade i butiken 4Works 
på Djupdalsvägen 3 i Sollentuna, utvisande att kamerorna är rörelsestyrda 
och inställda på att fånga rörelse inne i butiken, till styrkande av att fordon 
kan ha färdats in och ut ur garaget på Djupdalsvägen 1 utan att kamerorna 
aktiverades, sid 380 bilaga Kartläggning.   

141. Filmpromemoria genomgång av övervakningsfilm 4Works, 
Djupdalsvägen 3 i Sollentuna, utvisande fordon och personer som 
registrerats på övervakningsfilm under perioden 21 juli-22 juli 2020, sid 
361–379 bilaga Kartläggning.   
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142. Promemoria husrannsakan på Djupdalsvägen 7 inklusive foton, utvisande 

att Robin Günes, Ferdi Kücükgöl, Furkan Kücükgöl, Serkan Demirkiran 
och Benjamin Mahdi efterföljs av polis då de inte hörsammar uppmaning 
från polisen att stanna, att en husrannsakan genomförs på Stockholm Hotel 
Apartments på Djupdalsvägen 7 i Sollentuna den 5 juni 2020 och att man 
på rum 204 påträffar en skyddsväst, flertalet kontantkort och information 
som styrker att Ferdi Kücükgöl, Ferdi Kücükgöl, Serkan Demirkiran bott 
på hotellet, till styrkande av att Benjamin Mahdi har kännedom om 
Djupdalsgaraget, sid 313–315 och 355-359 bilaga Kartläggning.  

143. Översiktsbilder kring utfarten från garaget Djupdalsvägen 1 i Sollentuna, 
sid 342–343 bilaga Kartläggning.  

144. Promemoria husrannsakan Arvid Tydéns Allé 4, lgh 102, genomförd den 
26 oktober 2020 och PM Nyckelspårning utvisande att Ferdi Kücükgöl, 
Furkan Kücükgöl, Serkan Demirkiran och Hakan Ulas har bott på 
adressen och att det vid husrannsakan påträffas nycklar till flera stulna 
bilar, nycklar till ett källarutrymme på Tobaksvägen i Hökarängen (där 
Ruben Sanchez haft sin bostad), nyckel med blipp som fungerade till 
porten på Skyttevägen 2 i Sollentuna och portionsförpackad cannabis, till 
styrkande av de har kopplingar till organiserad brottslighet, sid 316–319 
bilaga Kartläggning. 

145. Promemoria beslag från Djupdalsgaraget, utvisande att en patron, påse, 
cigarettfimp, förpackning och en handske tas i beslag i Djupdalsgaraget 
den 7 augusti 2020, till styrkande av det, sid 381–389 och bilaga 
Kartläggning.  

146. Händelserapport 18 augusti 2020 utvisande att personbil XKR017 står 
parkerad på Djupdalsvägen 4E i Sollentuna vid 23-tiden på kvällen den 18 
augusti 2020, till styrkande av att personbil med kopplingar till Maykil 
Yokhanna befunnit sig nära Djupdalsgaraget, sid 390 bilaga Kartläggning.  

147. Promemoria p-bot Djupdalsvägen, utvisande att personbil RGS54W, 
skriven på Ruben Sanchez, fick en p-bot då den stod parkerad på p-plats 
avsedd för personer med funktionshinder vid Djupdalsvägen 5–7 den 23 
augusti kl. 18:05-18:07, till styrkande av det, sid 391–394 bilaga 
Kartläggning.  

FORDON, TAXIRESOR, RESOR ETC.  

148. Anmälan 5000-K703439-20, utvisande att en vit Audi med 
registreringsnummer CLR416, tillgrips genom rån den 12 juni 2020 kl. 
22:24 utanför Willys på Bollmora gårdsväg 1 i Tyresö och att ägaren till 
Audin heter Westling, sid 629–632 FUP 6. 
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149. Anmälan 5000-K873442-20, utvisande att registreringsskyltar BEK794, 

tillgrips på Cigarrvägen 2 i Farsta någon gång mellan den 20 juli 2020 kl. 
22:00 och den 21 juli 2020 kl. 10:30, sid 633–635 FUP 6. 

150. PM gällande efterlysning på Facebook av CLR416, utvisande att Casper 
Westling lägger ut en efterlysning av den vita Audin den 13 juni 2020 kl. 
20:35, sid 146–148 TP 1.  

EKONOMI 

151. Finansiell utredning Benjamin Mahdi, utvisande att Benjamin Mahdi 
saknar tillgångar av ekonomiskt värde, att han under perioden 2015–2022 
helt saknar deklarerade inkomster, att hans inkomster (Swish och 
bankomatinsättningar) understiger existensminimum samtliga undersökta 
år och att han har en skuld om 22 000 kr hos Kronofogdemyndigheten, till 
styrkande av det, sid 31–38 bilaga Ekonomi.  

152. Foton och Snapchatmemories från Benjamin Mahdis telefon (BG155912-
1), utvisande att Benjamin Mahdi har ett antal foton och filmer med stora 
summor kontakter och narkotika, till styrkande av att Benjamin Mahdi har 
kopplingar till grov organiserad brottslighet och tjänar pengar på bland 
annat narkotikaförsäljning, sid 1017, 1043 TP 1 och Snapchatmemories 
ingivna till tingsrätten på en USB (spelas upp av åklagaren från egen 
dator). 

153. Finansiell utredning Hassan Mohammad, utvisande att Hassan 
Mohammad har haft taxerade inkomster 2019-2022, att den taxerade 
inkomster understeg 60 000 kr 2021 och understeg 3 000 kr fram till maj 
2022, Hassan Mohammad under perioden 2019-2022 köpt fyra stycken 
lägenheter samt tecknat avtal för en femte lägenhet med ett 
försäljningspris överstigande 7 000 000 kr och att försörjningsberäkningen 
visar att Hassan Mohammads inkomster legat under existensminimum 
2019-2022, till styrkande av det, sid 60–67 bilaga Ekonomi.  

154. Foton från Hassan Mohammads Sky-pin AHIYCP, utvisande att det 
till/från kontot har skickats ett antal foton på narkotika och stora summor 
kontanter, till styrkande av att Hassan Mohammad har kopplingar till grov 
organiserad brottslighet och tjänar pengar på bland annat 
narkotikaförsäljning, sid 454, 456–456, 526, 543, 554–556, 559–561, 
569–571 bilaga Skychattar.  

155. Finansiell utredning Maykil Yokhanna, utvisande att Maykil Yokhanna 
saknar tillgångar av ekonomiskt värde, att han under perioden 2015–2022 
helt saknar deklarerade inkomster, att hans inkomster (Swish och 
bankomatinsättningar) understiger existensminimum samtliga undersökta 
år och att han har en skuld om 48 000 kr hos Kronofogdemyndigheten, till 
styrkande av det, sid 143–157 bilaga Ekonomi.  
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156. Foton från Maykil Yokhannas Sky-pin 8S5QK8, utvisande att det till/från 

kontot har skickats ett antal foton på narkotika och stora summor 
kontanter, till styrkande av att Maykil Yokhanna har kopplingar till grov 
organiserad brottslighet och bland annat tjänar pengar på 
narkotikaförsäljning, sid 448–450, 453, 455, 460–461, 471–475, 487–488, 
501–503, 506–507, 515–521, 529–532, 540 bilaga Skychattar.  

157. Finansiell utredning Ruben Sanchez samt anteckningar från Ruben 
Sanchez telefon (BG109289-2), utvisande att Ruben Sanchez saknar 
tillgångar av ekonomiskt värde och att hans inkomster under perioden 
2015–2022 understiger existensminimum och att det i hans telefon 
påträffas anteckningar som verkar avse vederlag för narkotika, till 
styrkande av att Ruben Sanchez har kopplingar till grov organiserad 
brottslighet och tjänar pengar på bland annat narkotikaförsäljning, sid 
204–211 bilaga Ekonomi och sid 296–297 TP 2.  

********************* 
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BEVISNING ÅP 1 

Muntlig bevisning 
158. Förhör med målsäganden Abdihakin Hirshi angående händelserna vid 

gärningstillfället till styrkande av gärningspåståendet.  
159. Förhör med tilltalade Benjamin Mahdi (vidgår slag men uppger att han 

missat målsäganden). 
160. Vittnesförhör med polis Sebastian Sylten Rendahl, grova brott Sthlm 

Syd, angående hans iakttagelser i samband med händelsen till styrkande 
av att Ilija Jurkovic och Farhan Abdikarim känner målsäganden och att 
Benjamin Mahdi tidigt identifierats som misstänkt.   

161. Förhör med Maykil Yokhanna angående hans kännedom om 
målsäganden och gärningstillfället samt efterföljande händelseförlopp, till 
styrkande av att brottet utgjort ett led i en brottslighet som utövats i 
organiserad form och föregåtts av särskild planering. 

Skriftlig bevisning  
(FUP 5000-K789432-20 benämns FUP 1) 
162. Av Bildex bearbetad övervakningsfilm från Mall of Scandinavia, 

utvisande händelseförloppet vid misshandeln, till styrkande av 
misshandeln och att gärningsmännen visat särskild hänsynslöshet och 
råhet genom sitt numerära övertag och genom att slå och sparka på 
målsäganden när han ligger skyddslös på marken, film ingiven till 
tingsrätten på en USB (spelas upp av åklagaren från egen dator).   

163. Filmpromemoria från övervakningsfilm Mall of Scandinavia, utvisande att 
polisen identifierat vilka gärningsmän som deltar i händelseförloppet och 
att Robin Günes tillgriper en väska från målsäganden, till styrkande av att 
Benjamin Mahdi är en av gärningsmännen och att brottet utgjort ett led i 
en brottslighet som utövats i organiserad form och föregåtts av särskild 
planering, sid 61–72 FUP 1. 

164. Händelserapport 2 juli 2020, utvisande att det i händelserapporten anges 
att ett gäng sparkat ner en kille och sparkat honom i huvudet, att polisen 
följer efter bil NGG032 till Årsta industriområde, att Maykil Yokhanna 
och Charbel Homsi påträffas i en Volvo i Årsta industriområde och grips 
och att även Robin Günes, Darod Ahmed och Benjamin Mahdi grips vid 
Årsta industriområde, till styrkande av att Benjamin Mahdi tidigt 
identifierats som misstänkt och att brottet utgjort ett led i en brottslighet 
som utövats i organiserad form och föregåtts av särskild planering, sid 10-
19 FUP 1.  

165. Insatspromemoria, PM observation NGG032 och PM gripande, utvisande 
att Robin Günes iakttagits i bil NGG032 och att polispatrull efterföljer bil 
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NGG032 till Årsta partihandlarområde där även bil PFH360 påträffas och 
att man påträffar ett misstänkt vapen i bil NGG032 (vapnet ska senare visa 
sig vara en replika) till styrkande av att Benjamin Mahdi tidigt 
identifierats som misstänkt och att brottet utgjort ett led i en brottslighet 
som utövats i organiserad form och föregåtts av särskild planering, sid 24–
25, 32, 39, 41 och 44 FUP 1.  

166. Promemoria initiala iakttagelser Mall of Scandinavia utvisande att 
polisman iakttar bil NGG032 i garaget i Mall of Scandinavia, att Robin 
Günes, Darod Ahmed, Benjamin Mahdi, Serkan Demirkiran, Ferdi 
Kücükgöl och Furkan Kücükgöl iakttas på väg till garaget och att någon 
ropar ”aina kommer” och att Ilija Jurkovic, Ashraf Ahmed, Farhan 
Abdikarim och Lillebror Lennergren ansluter till platsen där målsäganden 
befinner sig och att någon, eventuellt Farhan Abdikarim, hinner utväxla 
några ord med målsäganden på ett okänt språk innan de avbryts, till 
styrkande av att Ilija Jurkovic och Farhan Abdikarim känner målsäganden, 
att Benjamin Mahdi tidigt identifierats som misstänkt och att brottet 
utgjort ett led i en brottslighet som utövats i organiserad form och 
föregåtts av särskild planering, sid 26–27 FUP 1.  

167. Promemoria spårsäkring av blod och bildbilaga blod från brottsplatsen, 
utvisande att blodvite uppstått i samband med misshandeln, till styrkande 
av målsägandens skador, sid 31 och 73–79 FUP 1.  

168. Promemoria initiala iakttagelser vid gripande Partihandlarväg, utvisande 
att personbil NGG031 och PFH360 anträffas i nära anslutning till varandra 
och att personerna i de båda bilarna har kontakt, till styrkande av att 
brottet utgjort ett led i en brottslighet som utövats i organiserad form och 
föregåtts av särskild planering, sid 38 FUP 1.  

169. Promemoria undersökning av pistol samt foton på pistolen, utvisande att 
pistolen påträffad i bil NNG032 är en replika, till styrkande av att brottet 
utgjort ett led i en brottslighet som utövats i organiserad form och 
föregåtts av särskild planering, sid 42 och 127–129 FUP 1.  

170. Fotografier på målsäganden och målsägandens kläder, utvisande att 
målsäganden har skador i ansiktet och blod på sina kläder, till styrkande 
av målsägandens skador till följd av misshandeln, sid 45–51 och 58–60 
FUP 1.  

171. Beslagsprotokoll, promemoria väska och bildbilaga, utvisande att en väska 
tillhörande målsäganden påträffades under bil NGG032, att målsägandens 
pass påträffades i höger framdörr i bilen, att vid en kasse med kläder ligger 
ett kvitto från Mall of Scandinavia, att en pistolreplika påträffas i baksätet 
och att två telefoner påträffas på Robin Günes varvid den ena är en SKY 
ECC-telefon till styrkande av att målsägandens väska tillgripits av någon i 
samband med misshandeln och att brottet utgjort ett led i en brottslighet 
som utövats i organiserad form och föregåtts av särskild planering, sid 40, 
52–57, 103–121 och 251-256 FUP 1.  
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172. Fotografier och jämförelsefotografier på Robin Günes, Benjamin Mahdi 

och Darod Ahmed, utvisande att de i samband med gripandet bär kläder 
välliknande kläder som bärs av gärningsmännen vid misshandeln, till 
styrkande av att Benjamin Mahdi är en av gärningsmännen, sid 79–101 
och 132–136 FUP 1. 

173. Filmpromemoria, utvisande att såväl Benjamin Mahdi som Darod Ahmed 
i samband med gripandet bär kläder välliknande kläder som bärs av 
gärningsmännen vid misshandeln till styrkande av att Benjamin Mahdi är 
en av gärningsmännen, sid 125–126 FUP 1. 

174. PM beslagtagna mobiltelefoner, PM resultat av extraktion av 
mobiltelefoner och extraktionsprotokoll telefoner, sammanfattning 
mobiltelefoner, beslagsprotokoll BG81641, extraktionsprotokoll SIM-kort, 
utvisande att två telefoner tas i beslag från Maykil Yokhanna i personbil 
PFH360, att det inte går att extrahera någon information från telefonerna 
och att ett SIM-kort i ett av telefonerna är utfärdat av det amerikanska 
bolaget AT&T, till styrkande av att Maykil Yokhanna har innehaft en 
telefon med krypterad chattfunktion i början av juli 2020, sid 20–23, 35-
36, 123, 137 och 257 FUP 1.  

175. Identifikation av misstänkta med hjälp av polispersonal, utvisande att 
polispersonal angett Benjamin Mahdi som en av gärningsmännen, till 
styrkande av det, sid 138–143 FUP 1.  

176. Promemoria rapparen Jetski Bäckby utvisande att Abdihakin Hirshi rappar 
under artistnamnet ”Jetski Bäckby”, till styrkande av det, sid 591–592 
bilaga Skychattar.  

177. Brukaranalys Sky-pin M3BE9D, utvisande att SKY ID M3BE9D brukats 
av Ilija Jurkovic, till styrkande av det och att brottet utgjort ett led i en 
brottslighet som utövats i organiserad form och föregåtts av särskild 
planering, sid 284–296 bilaga SKY.  

178. Brukaranalys Sky-pin Shottaz/FLG, utvisande att Sky-pin 6XLD9Q verkar 
brukas av personer i Shottaz/FLG-miljön, till styrkande av det och att 
brottet utgjort ett led i en brottslighet som utövats i organiserad form och 
föregåtts av särskild planering, sid 333–335 bilaga SKY.  

179. Skychatt mellan Maykil Yokhanna och Robin Günes, utvisande att Maykil 
Yokhanna den 22 juli 2020 kl. 23:05 efterfrågar ”gol pappret på jetski”, 
till styrkande av att Maykil Yokhanna vet vem målsäganden är och att 
brottet utgjort ett led i en brottslighet som utövats i organiserad form och 
föregåtts av särskild planering, sid 18 bilaga Skychattar.  

180. Skychatt mellan Ilija Jurkovic och 6XLD9Q, utvisande att Ilija den 21 juni 
och 2 juli 2020 skriver om en ”Bekby” som ska hjälpa dem mot betalning, 
att denne Bekby är kusin med F, att 6XLD9Q ska säga till Beckby att inte 
fråga efter ”M5 o dom” och att 6XLD9Q ska fråga Beckby ”va han där i 
mall igår”, till styrkande av att brottet utgjort ett led i en brottslighet som 



 Åklagarområde Stockholm Ansökan om stämning Sida 
 

38 (129) 
  Södertörns åklagarkammare i Stockholm  Handling 

 
 

   Ärende 
 

AM-110029-20 
  Vice chefsåklagare Anna Svedin 2022-10-14 Handläggare 107-3 
       

 
 

utövats i organiserad form och föregåtts av särskild planering, sid 997 och 
999 bilaga Skychattar.  

181. Skychatt mellan Benjamin Mahdi och Robin Günes, utvisande att 
Benjamin den 30 juli 2020 kl.17:50 skriver till Robin ”Fånga nyss Farre 
och dom i em rs6” och ”Aa Farre kollade bort”, till styrkande av att 
Benjamin Mahdi känner till Farhan Abdikarim, sid 106 bilaga Skychattar.  

182. Skychatt mellan Robin Günes och 4P0QLH och Robin Günes och 
OOFGAW under perioden 25 juli-22 augusti 2020 utvisande att 4P0QLH 
skriver till Robin den 25 juli 2020 ”Hahaha bror hörde du slog 
fotbollsspelaren”, ”Njut broder” och ”Dem andra sprang som små fittor” 
och att den 22 augusti 2020 framkommer följande:  
a. OOFGAW skriver till Robin ”Jag svär dom skullea poppa mej 

nyss?!?!?!” och att OOFGAW därefter berättar att när han gick ut från 
porten kom en maskerad man körande mot honom på en scooter och 
att OOFGAW gått hem till den person som han trodde skulle ”goa” 
honom och att personen berättat var ”tyson” bor,  

b. Robin som svar till OOFGAW skriver ”Bror jAg kommer ta fanskapet 
själv kommer ej skicka ngn på det vill ej riskera det läcker ut” och ”Vi 
har bazooka spränger upp hans familj o de e så” varvid OOFGAW 
svarar ”Då brate låt os ta aaaalllaaa! Dra ihop dom i ek klunga”, ”Ja 
kommer trycka av!!!”, ”Isf brate kidnappar nån, nidde, tyson, svennen, 
vem som helst. Sätter han i en bil, å så snackar vi den mot bilen. Allt i 
luften”, ”Fotbolls killen kommer va ett minne blott” 

c. Robin som svar till OOFGAW skriver ”Bror fotbolls killen är redan 
ett minne blott”, ”Dom sprang ju ifrån mig tre pers inne i mall of 
skandinavia”, ”Finns på min utredning då jag var häktad”,  

till styrkande av att brottet utgjort ett led i en brottslighet som utövats i 
organiserad form och föregåtts av särskild planering och att Robin Günes, 
och Benjamin Mahdi har en konflikt med Ilija Jurkovic, sid 631–635 TP 1.   

********************* 
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BEVISNING ÅP 2–3 

Muntlig bevisning 
183. Förhör med tilltalade Benjamin Mahdi (förnekar brott). 
184. Förhör med tilltalade Maykil Yokhanna (förnekar brott). 
185. Förhör med tilltalade Saeed Maghsoudi (erkänner de faktiska 

omständigheterna). 
186. Vittnesförhör med Niclas Nilsson, anställd på Forcit AB angående bland 

annat att höljet på föremålet på fotot som påträffats i Saeed Maghsoudis 
telefon är densamma som användes på deras sprängpatron Fordyn 55 mm, 
att vikten på en sprängpatron Fordyn 55 mm är 1 900 gram, att det är 
mycket svårt att förpacka om en sprängpatron och att sprängkraften från 
en sprängpatron på 1 900 gram skulle kunna ödelägga en lägenhet, till 
styrkande av att Saeed Maghsoudi transporterat en dynamitpatron med en 
vikt om 1 900 gram och att sprängkraften är avsevärd (förhör kan ske via 
videolänk).  

Skriftlig bevisning  
(FUP 5000-K154957-22 benämns FUP 2-3) 
187. Beslagsprotokoll, utvisande att en Apple Iphone 11 PRO tas i beslag från 

Saeed Maghsoudi i samband med gripandet (BG21085-1), till styrkande 
av att det är Saeed Maghsoudis mobiltelefon, sid 61 FUP 2-3.  

188. Promemoria från polis utvisande att Saeed Maghsoudi i förhör bland annat 
uppgett att han fotograferat sprängdegen och att polisen i Saeed 
Maghsoudis beslagtagna telefon (BG21085-1) påträffat ett foto på 
sprängdeg, till styrkande av att Saeed Maghsoudi transporterat sprängdeg 
mellan Uppsala och Stockholm och att han är medveten om att det är just 
sprängdeg han transporterar, sid 7–9 FUP 2-3. 

189. Analys av telefon tagen i beslag från Saeed Maghsoudi (BG21085-1) 
utvisande att det i telefonen finns en kontakt vid namn ”Gamo” med 
telefonnummer +46720469292, en navigeringsapp vid namn ”Waze” och 
en WhatsApp kontakt vid namn ”Kawa Nader”, till styrkande av att Saeed 
Maghsoudi har Ferdi Kücükgöls telefonnummer i sin telefon, sid 10–12 
FUP 2-3.  

190. Promemoria från polis bildjämförelser utvisande att den tatuering som 
syns på fotot med sprängdeg är identisk med en tatuering som Saeed 
Maghsoudi har, att fotot ser ut att vara taget i en VolvoV90 och att Saeed 
Maghsoudi vid gärningstillfället ägde en sådan bil och att klockslaget på 
fordonets klocka som syns i bilen överensstämmer med att Saeed 
Maghsoudi meddelar Ferdi Kücükgöl att han är framme, till styrkande av 
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att Saeed Maghsoudi transporterat sprängdeg mellan Uppsala och 
Stockholm, sid 13-15 FUP 2-3. 

191. Extraktion från telefon tagen i beslag från Saeed Maghsoudi (punkt 1 
ovan) utvisande att fotot på sprängdeg har skickats via WhatsApp till 
kontakten ”Kawa” och att ”Kawa” har svarat, till styrkande av uppgifter 
Saeed Maghsoudi har lämnat i förhör, sid 16 FUP 2-3.  

192. Extraktion från telefon tagen i beslag från Saeed Maghsoudi (punkt 1 
ovan) utvisande att adressen Cellovägen 14 har angetts i telefonens 
navigeringsapp den 27 juli 2020 kl. 15:28, till styrkande av att Saeed 
Maghsoudi transporterat sprängdeg mellan Uppsala och Stockholm, sid 17 
FUP 2-3.  

193. Sakkunnigutlåtande från NFC, utvisande att föremålet på fotot påträffat i 
Saeed Maghsoudis telefon utseendemässigt liknar en dynamitpatron, att 
varumärket FORDYN och tillverkarnamnet FOCIT kan urskiljas på 
föremålet, att FORDYN är ett dynamitsprängämne som saluförs i Sverige 
av flera företag och att dynamitsprängämne är en explosiv vara som 
omfattas av Lagen (2010:1011) om brandfarliga och explosiva varor till 
styrkande av att det Saeed Maghsoudi transporterat är sprängdeg, sid 18–
20 FUP 2-3.  

194. Protokoll över bomb/explosivämnesundersökning, utvisande att föremålet 
på fotot påträffat i Saeed Maghsoudis telefon utseendemässigt ger intryck 
av att vara en förpackning med en dynamitpatron, att ändarna på föremålet 
är förslutna med metallklammers, vars utseende ger intryck av att ha 
samma utseende som fabriksförslutna förpackningar, att man på 
förpackningen kan utläsa texten FORDYN och FORCIT, FORCIT är ett 
företag som tillverkar dynamit med bland annat varumärket FORDYN, att 
man på förpackningen kan utläsa siffran 55 vilket vid en jämförelse med 
uppgifter på FORCITs hemsida indikerar att sprängpatronen på fotot har 
en vikt på 1 900 gram till styrkande av att Saeed Maghsoudi transporterat 
en dynamitpatron med en vikt om 1 900 gram, sid 21-24 FUP 2-3.  

195. Film och promemoria från Nationellt bombdatacenter med kort fakta om 
explosivämnen, utvisande hur sprängämnen fungerar, vad som krävs för 
att få till stånd en detonation eller en deflagration och vilka 
omständigheter som påverkar hur farlig en explosiv anordning är, sid 25–
29 FUP 2-3 (filmen medtas av åklagaren till förhandlingen och spelas upp 
från egen dator).  

196. Promemoria gällande samtal med Niclas Nilsson anställd på Forcit AB 
samt beräkningar på sprängkraft från Forcit AB, utvisande att höljet på 
föremålet på fotot som påträffats i Saeed Maghsoudis telefon är densamma 
som användes på deras sprängpatron Fordyn 55 mm, att vikten på en 
sprängpatron Fordyn 55 mm är 1 900 gram, att det är mycket svårt att 
förpacka om en sprängpatron och att sprängkraften från en sprängpatron 
på 1 900 gram skulle kunna ödelägga en lägenhet, till styrkande av att 
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Saeed Maghsoudi transporterat en dynamitpatron med en vikt om 1 900 
gram och att sprängkraften är avsevärd, sid 30-38 FUP 2-3.  

197. Chatt från Signal från Ferdi Kücükgöls telefon (BG109276-1) mellan 
Ferdi Kücükgöl och Saeed Maghsoudi, chatt och samtalslista från 
Benjamin Mahdis telefon (BG155-12-1) mellan Benjamin Mahdi och 
Ferdi Kücükgöl och Charbel Homsi, samtalslista signal från Charbel 
Homsis telefon (BG138908-4) mellan Charbel Homsi och Benjamin 
Mahdi, Skychatt mellan Maykil Yokhanna och Robin Günes och 
Benjamin Mahdi och Robin Günes och Robin Günes och 4P0QLH och 
HÖK-lista Benjamin Mahdi, Ferdi Kücükgöl och Maykil Yokhanna, 
utvisande att: 
a. har kontakt med Saeed Maghsoudi den 22–23 juli 2020 gällande en 

körning och att Saeed, trots att han får information om att det kommer 
vara narkotika han transporterar, verkar vara villig att åta sig 
uppdraget;  

b. Robin har kontakt med 4P0QLH den 26 juli från 14-tiden och 
4P0QLH skriver ”Bror den är tillräckligt stor för ett arbete” och ”Ja 
de med stubin”,  

c. Maykil Yokhanna skriver till Robin Günes om några som ”ska bli 
drabbade”, Maykil erbjuder sig att fixa sprängdeg och Maykil skriver 
om vapen och om personer som man avser att mörda,  

d. Maykil och Benjamin Mahdi har kontakt med Robin, att sprängdegen 
ska hämtas på Cellovägen 14 i Uppsala och att den inte har stubin eller 
tändhatt,  

e. Benjamin vet om att det är Ferdi som har kontakter med Saeed,  
f. Maykil frågar Robin om någon har skickats till Uppsala för att hämta 

sprängdegen,  
g. Benjamin, Ferdi och Saeed har korsvisa kontakter under Saeeds resa 

till Uppsala och att Benjamin återrapporterar om detta till Robin,  
h. Maykil använder flera olika personers telefoner att kommunicera med,  
i. Benjamin skriver till Robin att man måste tvätta en väska för att få 

bort DNA,  
j. Benjamin skriver till Robin om att Robin ska prata med Maykil om 

stubin och att man inte kan ”smälla sånt nu” då det är fullt med poliser 
och att man istället ska mörda någon först,  

till styrkande av att gärningsmännen uppdragit åt Saeed Maghsoudi att 
transportera sprängdeg mellan Uppsala och Stockholm och att så också 
sker, att gärningsmännen agerat tillsammans och i samråd och att de 
anskaffat sprängdegen i syfte att åstadkomma explosion som om brottet 
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fullbordats hade framkallat fara för annans liv eller hälsa eller för 
omfattande förstörelse av annans egendom, sid 40–60 FUP 2-3. 

198. Källor till information i kronologisk tidslinje återfinns på följande ställen i 
förundersökningsmaterialet: 
a. HÖK-listor i tidslinjen finns sammanställda i sin helhet på sid 26–225 

bilaga HTM;  
b. Uppkopplingar kopplade till SKY telefoner finns sammanställda i sin 

helhet på sid 226–315 bilaga HTM;  
c. Chatt mellan Ferdi BG 1 och Saeed/03925 via signal finns 

sammanställd i sin helhet på sid 1389–1428 bilaga Telefontömning.  
d. Chatt mellan Benjamin BG 1 och Ferdi/9692 samt Charbel/4457 finns 

sammanställd i sin helhet på sid 1805–1807 bilaga Telefontömning.  
e. Skychattar finns sammanställda i sin helhet på sid 4–590 bilaga 

Skychattar. 

********************* 
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BEVISNING ÅP 4–5 

Muntlig bevisning 
199. Förhör med målsäganden Asmar Melki angående händelserna vid 

gärningstillfället till styrkande av gärningspåståendet.   
200. Förhör med tilltalade Benjamin Mahdi (förnekar brott).  
201. Förhör med tilltalade Maykil Yokhanna (förnekar brott).  
202. Vittnesförhör med polis David Tegnér, LPO Botkyrka, angående hans 

iakttagelser av en vit Audi som i mycket hög hastighet färdas i nordlig 
riktning på E4:an den 22 juli 2020 någon gång mellan 00:03-00:05 till 
styrkande av att en vit Audi användes vid mordförsöket den 22 juli 2020.   

203. Vittnesförhör med polis Elin Broström, LPO Botkyrka, angående hennes 
iakttagelser på brottsplatsen till styrkande av att en stor mängd personer 
med kopplingar till mer eller mindre organiserad brottslighet samlats på 
brottsplatsen efter händelsen.  

204. Vittnesförhör med polis Daniella Karlsson, LPO Botkyrka, angående 
hennes iakttagelser på brottsplatsen till styrkande av att en stor mängd 
personer med kopplingar till mer eller mindre organiserad brottslighet 
samlats på brottsplatsen efter händelsen.  

205. Vittnesförhör med Birgitta Kärrström angående hennes iakttagelser på 
brottsplatsen, till styrkande av att en vit Audi lämnat brottsplatsen kort tid 
efter mordförsöket.  

206. Vittnesförhör med Jousef Akan angående vad målsäganden uppgett till 
honom efter mordförsöket, till styrkande av att målsägande uppgett att 
skotten avlossades från en vit bil.   

207. Vittnesförhör med Jakob Kopar angående att målsäganden berättat för 
honom att gärningsmännen bar svartformade masker, att han blir 
kontaktad av en kompis kort tid efter mordförsöket på Hundhamravägen 
och att kompisen uppger att han sett en vit Audi köra iväg i hög hastighet, 
att Jakob Kopar sett en person på brottsplatsen kort tid efter mordförsöket 
på Hundhamravägen (som han inte vill namnge, hädanefter kallad X), att 
X även befann sig på brottsplatsen vid mordet den 2 augusti 2020 och 
ringde 112 och gjorde livsuppehållande åtgärder på Adriana Ostrowska 
Naghei, att X kontaktade Jakob Kopar via telefon kl. 06:30 den 2 augusti 
2020 efter mordet i Norsborg och sade till honom att han inte fick berätta 
att X varit på platsen och att Jakob Kopar har fått uppgift om att X var 
måltavla både vid mordförsöket på Hundhamravägen och vid skjutningen 
den 2 augusti 2020 i Norsborg, till styrkande av att gärningsmännen 
färdades i en vit Audi och var maskerade och att mordförsöket på 
Hundhamravägen och mordet den 2 augusti 2020 i Norsborg riktat sig mot 
samma måltavla - X.  
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208. Vittnesförhör med Esteban Hernandez angående att han ringt upp Jacob 

Kopar efter mordförsöket på Hundhamravägen och att han skickat ett SMS 
till Jacob Kopar efter händelsen med texten ”Bror, jag tänker inte säga att 
jag sett nått till snuten”, till styrkande av att Esteban Hernandez berättat 
för Jakob Kopar att gärningsmännen färdades i en vit Audi.    

Skriftlig bevisning  
(FUP 5000-K833755-21 benämns FUP 4 och FUP 5000-K876588-20 benämns 
FUP 5) 

MOTIV TILL ÅP 4–5 OCH 7, HÄNDELSEFÖRLOPP 18–20 JULI 2020 

209. Operativanalys och Chatt från WhatsApp från Charbel Homsis telefon 
(BG138908-1), utvisande att Maykil Yokhanna lämnar Västerås den 18 
juli 2020 för att under perioden från kvällen den 18 juli till och med den 
20 juli kl. 03:43 befinna sig i Göteborg och Borås och att även Charbel 
Homsi befinner sig där tillsammans med Maykil, till styrkande av det, sid 
638–643 TP 1 och sid 1027–1034 bilaga Telefontömning.  

210. Beslagsprotokoll och information från telefon utvisande att en iPhone tas i 
beslag från Burak Atceken den 13 oktober 2020 (BG126505-1) och att det 
i telefonen återfinns ett Instagramkonto med användarnamn ”burreatc” 
och nummer 215736212, till styrkande av att Burak Atceken brukar detta 
Instagramkonto, sid 10 och 16 FUP 4.  

211. Beslagsprotokoll och chatt från Salim Safars pekdator (BG93736-1) 
utvisande att en pekdator Apple tas i beslag från Salim Safar den 2 augusti 
2020 (BG93736-1) och att Salim Safar har kontakt med kontot ”burreatc” 
på kvällen den 19 juli 2020, till styrkande av att Salim Safar har kontakt 
med Burak Atceken på kvällen den 19 juli 2020, sid 185–188 FUP 4.   

212. Beslagsprotokoll, extraktionsprotokoll och analyspromemoria (BG93653-
1), utvisande att en iPhone tas i beslag från Martin Akcan den 2 augusti 
2020 kl. 07:41 och att telefonnummer 05380 kan knytas till telefonen och 
till ett WhatsApp konto, sid 54–62 FUP 4.  

213. HR och huvudanmälan 5000-K866214-20, utvisande att polis blir kallad 
till Iduns väg i Norsborg den 20 juli 2020 kl. 01:45 då personbil TGA783 
brinner på en parkering, att ett vittne uppger att hen hört en smäll och 
därefter gått ut och sett att bilen brinner och att personbilen ägs av Hanifi 
Atceken, till styrkande av det, sid 6–9 FUP 4 och sid 333–334 TP 2.   

214. Protokoll gällande video från Burak Atcekens telefon (BG126505-1) samt 
videoklipp, utvisande att någon filmar polisbilar och en brinnande bil, att 
tidsstämpeln för videon är daterat 20 juli 2020 kl. 02:01:13 och att 
koordinaterna kopplade till videon visar att personen som filmar befinner 
sig vid ett hus nära parkeringen på Iduns väg i Norsborg, till styrkande av 
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det, sid 45–47 FUP 4 och videoklipp ingivet till tingsrätten på en USB 
(spelas upp av åklagaren från egen dator). 

215. Skychatt mellan PK3683 (Michael Rhawi) och R5ZSTM (Kristian 
Coskun), utvisande att PK3683 skriver till R5ZSTM den 20 juli 2020 från 
kl. 01:40 om två maskerade personer som åkte till en bil där det förvarades 
tre vapen och en handgranat och att de maskerade personerna ”försökte på 
oss”, vid kl. 15:55 skriver ”2 helt fräscha tabbar 9 or o en skit o en 
granat”, att de ska kidnappa ”han som äger bilen idag o förhöra” och att 
de ska kolla ”vems det är”, till styrkande av att grupperingen Norsborg 
någon gång under natten den 19-20 juli 2020 har stulit tre vapen och en 
handgranat från personbil som disponerats av Burak Atceken, sid 601–602 
bilaga Skychattar.  

216. SMS från Burak Atcekens telefon (BG126505-1), utvisande att Orhan 
Atceken skickar telefonnummer 72756 tillhörande Dennis Moshi den 20 
juli 2020 kl. 01:00, kl. 02:24 skriver ”Ring musi nu” och att Dennis Moshi 
kl. 05:36 skriver ”vem” till Burak Atceken, till styrkande av att Burak 
Atceken vill ha kontakt med Dennis Moshi på natten den 20 juli 2020, sid 
17 och 51–53 FUP 4.   

217. Chatt från Signal och WhatsApp, samtalslista från Signal och SMS från 
Charbel Homsis telefon (BG138908-4) och Charbel HÖK 1, utvisande att 
den 20 juli 2020: 
a. Serkan Demirkiran (-9718) ringer Charbel via Signal kl. 00:44, 

Charbel ringer Serkan kl. 00:50 och att Serkan och Charbel har kontakt 
vid ytterligare fyra tillfällen under natten den 20 juli, 

b. Charbel ringer Dennis Moshi via Signal kl. 01:04 och 01:05 utan svar,  
c. Charbel skriver till Dennis Moshi via Signal kl. 01:05 ”Bror de kuse” 

och ”M”,   
d. Charbel den kl. 01:07 skriver ”Bror, skicka moshis nummer viktigt 

hänt en grej” till Hassan Mohammad och att Hassan Mohammad 
uppger att han inte har telefonnumret men Moshis Snapchat 
”Foxen145”, 

e. Charbel söker Dennis Moshi (-72756) kl. 01:41 och därefter har två 
samtal med honom kl. 02:25 och 04:24 

f. Charbels skriver till Dennis Moshi via SMS kl. 03:27 ”Bror säg t dem 
de dina”, ”Jag e skyldig dig en tjänst då” och ”Fin present”,  

g. Charbel skriver till Dennis Moshi via Signal kl. 04:27 ”De Mkush” och 
”kuse”, Dennis Moshi svarar kl. 06:17 ”Ha bror e du aktiv”, varefter 
Charbel svarar ”Aaa bror” och Dennis Moshi frågar kl. 06:18 ”Kan ja 
ringa”, 

h. Charbel den 21 juli kl. 13:07:17 skriver till Dennis Moshi via Signal 
”Bror ring mig när du ser de viktigt” 
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till styrkande av att Charbel Homsi måste få tag på Dennis Moshi på 
natten den 20 juli 2020 och att han vill att Dennis Moshi ska agera och 
uppge att något är hans, sid 761–762, 775, 866, 943–944 och 965–967 
bilaga Telefontömning, sid 36–37 bilaga HTM och sid 816–817 TP .1 

218. Information från Martin Akcans telefon (BG93653-1), utvisande att 
Martin Akcan skickar Dennis Moshis telefonnummer den 20 juli 2020 kl. 
02:14 till Ninos/19137, sid 1055 TP 1. 

219. Samtalslista och chatt från WhatsApp från Burak Atcekens telefon 
(BG126505-1), utvisande att den 20 juli 2020: 
a. Burak Atceken söker Martin Akcan och vice versa ett flertal gånger 

från kl. 02:18,  
b. Burak Atceken skriver meddelanden till Martin Akcan kl. 02:19:50 

med innebörden att de har tänt eld på en bil och att Orhans son blev 
rädd och skriver kl. 02:23”Ring bror” varefter Burak ringer Martin kl. 
02:23 och samtalet pågår i 3 minuter och 21 sekunder 

till styrkande av att Botkyrkagrupperingen ligger bakom bilbranden på 
natten den 20 juli 2020, sid 21–22 och 36 FUP 4.  

220. SMS och samtalslista från Burak Atcekens telefon (BG126505-1), 
utvisande att Burak skriver med en person den 20 juli 2020 från kl. 
03:43:47 att någon har tagit ”grejer” från hans fars bil, att ”dom har bränt 
bilen”, att han vet vem som har gjort det eftersom ”Hacis son” såg en kille 
som han kände igen, att sakerna var viktiga och att han inte förstår ”hur 
dom visste att dom va i den” samt att Burak har ett flertal telefonkontakter 
med ett telefonnummer döpt till ”Haci Abi” den 20 juli 2020 från kl. 
10:51:34 och framåt, till styrkande av att Burak Atceken blivit av med 
något som han förvarade i sin fars bil som brann natten den 20 juli 2020 
och att Burak Atceken har fått reda på vilka som har tagit sakerna och 
bränt bilen, sid 23-24 och 40-44 FUP 4.   

221. Instagramchattar extraherade genom HDA från Furkan Kücükgöls telefon 
samt platsidentifiering av bild skickad via Instagram, utvisande att: 
a. Furkan ingått i en Instagramgrupp med Burak Atceken, Mehmet 

Atceken m. fl, 
b. Serkan Demirkiran, Ferdi Kücükgöl, Furkan Kücükgöl och andra 

okända personer har en gruppchatt via Instagram och att en person den 
20 juli 2020 kl. 04:10:34 delar en bild från Instagramkontot 
blåljusbilder på en bil som brinner och en kommentar på detta inlägg 
samt att bilden från Instagramkontot blåljusbilder är tagen på 
parkeringen vid Iduns väg i Norsborg,  

till styrkande av att Furkan Kücükgöl känner Burak Atceken och att 
Serkan Demirkiran, Furkan Kücükgöl och Ferdi Kücükgöl är medvetna 
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om att bilen sätts i brand på natten den 20 juli 2020, sid 501, 542–543 och 
555–557 bilaga HTM och sid 574 TP 1.  

222. Samtalslista från Burak Atcekens telefon (BG126505-1), utvisande att 
Burak Atceken den 20 juli 2020 från och med kl. 15:45:31 till och med 
den 21 juli 2020 söker och har ett flertal kontakter via Signal med 
kontakten ”Ghost Spider” med nummer -19164 som kan knytas till kretsen 
kring Serkan Demirkiran, Furkan Kücükgöl och Ferdi Kücükgöl, sid 24–
28 FUP 4.  

223. Information från Burak Atcekens telefon (BG126505-1), utvisande att det 
i telefonens cache-minne finns ett skärmurklipp daterad 20 juli 2020 kl. 
23:47:39 på Instagramkonto tillhörande en ”salllllee” där bilder på Salim 
Safar återfinns och att skärmurklippet verkar ha skickats/mottagits i en 
chatt, till styrkande av det, sid 49–50 FUP 4.   

ÅP 4–5 FÖRBEREDELSE TILL MORD M.M., HÄNDELSEFÖRLOPP 21–22 JULI 2020 

224. Benjamin HDA, uppspelning övervakningsfilm från 4Works, promemoria 
gällande personer filmade vid garaget, Snapchatmemories och foto från 
Benjamin Mahdis telefon (BG155912-1) daterade 21 juli 2020 kl. 14:17, 
14:27 och 15:22 och positioneringar Ruben HÖK 1, Benjamin HÖK 1, 
Robin HÖK 1 och HÖK 4, utvisande att den 20–21 juli 2020: 
a. en GPS-punkt i Benjamins mobil visar att telefonen kl. 23:55 befinner 

sig i Botkyrka (cirka 38 km från Djupdalsgaraget),  
b. ett ljust fordon liknande Audin som användes vid mordet den 2 augusti 

2020 i Norsborg, kl. 00:15 färdas i riktning mot garaget, att kl. 00:26 
ett mörkare fordon färdas i riktning mot garaget, att kl. 00:31 ett mörkt 
fordon färdas i riktning från garaget och kl. 01:58 att ett mörkt fordon 
färdas i riktning mot garaget,  

c. 4 individer passerar kameran 00:31, varav en har en röd tröja,  
d. Robins Skytelefon kopplar upp mot mast vid garaget kl. 00:23 och 

Rubens mobiltelefon kopplar upp mot mast nära garaget vid kl. 00:38, 
00:41 och 02:01 den 21 juli 2020,  

e. Benjamins och Robins telefoner kopplar upp mot mast som täcker 
Benjamins hem i gamla stan från kl. 01:56,  

f. Benjamin på Snapchatsekvenser från dagen den 21 juli 2020 bär en 
röd tröja välliknande den som bärs av en av personerna som fångas på 
övervakningsfilmen utanför garaget; 

till styrkande av att Benjamin Mahdi, Robin Günes och Ruben Sanchez 
har kännedom om Djupdalsgaraget och den vita Audin, sid 69 FUP 5, sid 
41 och 244 bilaga HTM, sid 982 TP1, sid 633–635 FUP 6, sid 672 TP 2, 
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sid 171–172 TP 3 och film och Snapchatmemories ingivna till tingsrätten 
på en USB (spelas upp av åklagaren från egen dator).  

225. Chatt från WhatsApp från Charbel Homsis telefon (BG138908-4), 
utvisande att Charbel Homsi skriver ”broder ha” till Ninnoa Hannas 
telefon vid 4-tiden på morgonen den 21 juli 2020 och därefter skickar 
Dennis Moshis telefonnummer -72756, att Maykil via Ninnoas telefon 
meddelar Charbel vid samma tidpunkt att de måste åka till Stockholm 
dagen efter och att Maykil vid 12-tiden på dagen frågar Charbel om han är 
klar, till styrkande av att Maykil vill ha kontakt med Dennis Moshi tidigt 
på morgonen den 21 juli 2020 och att han planerar att åka till Stockholm 
efter lunch den 21 juli 2020, sid 1033–1038 bilaga Telefontömning.  

226. Skychatt mellan och Robin Günes och 48L0MU och Robin Günes och 
NANH76, utvisande att Robin frågar 48L0MU den 20 juli 2020 ”Har du 
vapen brorsan jag behöver” och den 23 juli 2020 ”Jag vill ha vapen har 
du” och att NANH76 på eftermiddagen den 21 juli 2020 frågar Robin 
”Bror vill du släppa Guns?” varvid Robin svarar ”Nej bror”, ”Släpper ej 
Guns”, ”Aldrig”, ”Bror är i stort krig” och ”De lätt de hamnar i fel 
händer”, till styrkande av att Robin Günes befinner sig i en dödlig 
konflikt och att han är i behov av vapen och är orolig för att vapen ska 
hamna hos fel person, sid 10–11 bilaga Skychattar och sid 297 TP 2.  

227. Operativanalys och HÖK-listor Benjamin HÖK 1, Robin HÖK 1 och 
HÖK 4, Charbel HÖK 2 och Hassan HÖK 1 utvisande att den 21 juli 
2020: 
a. Benjamin Mahdi och Robin Günes befinner sig vid Benjamins bostad i 

Gamla stan strax före lunch,  
b. Maykil Yokhanna och Charbel Homsi lämnar Västerås under 

förmiddagen och befinner sig i Upplands bro kl. 14:20, 
c. Robin Günes och Benjamin Mahdi befinner sig i Upplands Väsby 

under eftermiddagen för att kort därefter koppla upp mot basstationer i 
Sollentuna tillsammans med Maykil Yokhanna och Furkan Kücükgöl 
och att Maykil Yokhannas telefon kopplar upp mot mast som täcker 
Djupdalsgaraget vid kl. 16:28,  

d. Robins och Hassans telefoner kopplar upp samma mast i Kista kl. 
16:56 respektive 17:03 

till styrkande av att Maykil Yokhanna befinner sig i Stockholm och vid 
Djupdalsgaraget några timmar innan mordförsöket på Hundhamravägen, 
att Benjamin Mahdi och Robin Günes är tillsammans och att Hassan 
Mohammad och Robin Günes träffas i Kista på eftermiddagen den 21 juli 
2020, sid 645–649 TP 1, sid 41 och 244 bilaga HTM och sid 121–122 TP 
2. 

228. Skychatt mellan Hassan Mohammad och Dennis Österdahl, utvisande att 
Hassan skriver till Dennis kl. 15:41 den 21 juli 2020 ”Sho bram har du 
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skott till kallen” och kl. 15:50 ”Bram?”, till styrkande av att Hassan 
Mohammad vill ha tag på ammunition till en AK-47 några timmar innan 
mordförsöket på Hundhamravägen, sid 11 bilaga Skychattar.  

229. Händelserapport och promemoria fordondsstopp, utvisande att Maykil 
Yokhanna stoppas av polisen den 21 juli vid 19-tiden på E18 vid 
Rinkebytunneln i en SAAB med registreringsnummer XKR017, att 
Charbel Homsi, Furkan Kücükgöl och Serkan Demirkiran var passagerare 
i bilen, att Robin Günes anländer till platsen för att hämta upp Maykil 
Yokhanna m.fl. och att det i bilen som Maykil Yokhanna färdas i påträffas 
två skyddsvästar, till styrkande av att Maykil Yokhanna, Robin Günes, 
Charbel Homsi, Furkan Kückügöl och Serkan Demirkiran umgås och att 
de har kopplingar till organiserad brottslighet, sid 54–57 FUP 5.  

230. Operativanalys och uppspelning av film från övervakningskamera och 
filmpromemoria från Bildex genomgång av övervakningsfilm från 
4Works, Djupdalsvägen 3 Sollentuna, utvisande att det den 21 juli 2020 
sker aktivitet vid garaget då tre fordon ses köra förbi 4Works och passera 
Djupdalsvägen kl. 20:33-20:37 och att Maykil Yokhannas och Hassan 
Mohammads telefoner kopplar upp mot mast som täcker Djupdalsgaraget 
kl. 20:41 och 20:43, till styrkande av det, sid 651–652 TP 1 och sid 362 
och 368–369 bilaga Kartläggning och film ingiven till tingsrätten på en 
USB (spelas upp av åklagaren från egen dator).  

231. Chatt från Signal från Benjamin Mahdis telefon (BG155912-1) och chatt 
och samtalslista från Signal från Charbel Homsis telefon (BG138908-4), 
utvisande att den 21 juli 2020:  
a. Charbel och Serkan, Charbel och Robin och Charbel och Benjamin har 

ett stort antal kontakter på eftermiddagen och kvällen fram till kl. 
23:21,  

b. Benjamin kl. 17:56 skriver ”M5” till Hassan Mohammad och kl. 17:57 
skriver ”Shoo” till Ruben,  

c. Ruben Sanchez kl. 17:57 skickar Serkan Demirkirans telefonnummer 
(-9718) till Benjamin varefter Benjamin kontaktar Serkan och skriver 
”Sgoo”, 

d. Benjamin kl. 22:10 skriver till Charbel Homsi ”Ta bild”, ”Var du 
står”, ”Skicka bild. Vart du är”, ”Henriksdalsringen 3”, ”33 vi är här”, 
varvid Charbel svarar kl. 22:12 ”Yrs”, 

e. Benjamin kl. 22:12 skriver till Charbel Homsi ”Eller bror åk till 
fruängem vi kommer dit med taxi”, ”Ellen keyes gata” och ”Koden till 
den du har är 121” varvid Charbel Homsi svarar ”Onödigt” och ”Va”,  

f.  Benjamin kl. 22:13 skriver till Charbel Homsi ”Dom väntar dör”, 
”Dom stressar. Sänder”,  



 Åklagarområde Stockholm Ansökan om stämning Sida 
 

50 (129) 
  Södertörns åklagarkammare i Stockholm  Handling 

 
 

   Ärende 
 

AM-110029-20 
  Vice chefsåklagare Anna Svedin 2022-10-14 Handläggare 107-3 
       

 
 

g. Serkan Demirkiran kl. 22:14 skickar adressen ”Ellen Fries gata 6” till 
Benjamin,  

h. Benjamin kl. 22:18 vidarebefordrar adressen ”Ellen fries gata 6” till 
Charbel,  

i. Charbel kl. 22:36 skriver till Benjamin ”Kommer ni”, ”Hämta mig från 
adressen kan ej ha bilen”,  

till styrkande av att Benjamin Mahdi har för avsikt att möta upp Charbel 
Homsi, att mordplaneringen redan har påbörjats och att det är ett stort 
antal personer involverade, sid 1490, 1541 och 1783–1785 bilaga 
Telefontömning och sid 818–821 TP 1. 

232. Operativanalys och promemoria taxiresa, utvisande att den 21 juli 2020 kl. 
22:15 kopplar Benjamin Mahdis telefon upp mot mast vid 
Henriksdalsringen 33 i Nacka, att en taxi bokas med telefonnummer 
tillhörande Benjamin den kl. 22:19 och att en taxiresa genomförs från 
Henriksdalsringen 109 i Nacka till Häggviksvägen i Sollentuna mellan kl. 
22:28-22:52, att GPS i Benjamins telefon visar att han förflyttar sig från 
Henriksdal till Sollentuna där han är framme kl. 22:52 och att Furkan 
Kücükgöl har samma uppkopplingar som Benjamin, till styrkande av att 
Benjamin Mahdi åker taxi till en adress nära Djupdalsgaraget cirka 1,5 
timmar innan mordförsöket på Hundhamravägen, sid 70–73 FUP 5, sid 
77–79 bilaga Kartläggning och sid 653–565 TP 1.  

233. Promemoria gällande spaning mot Robin Günes, utvisande att det bedrevs 
spaning mot det så kallade Maynätverket under våren och hösten 2020, att 
spaningarna fokuserades på Robin Günes och att Robin Günes, Serkan 
Demirkiran och Furkan Kücükgöl noterats parkera om bilar vid Anna 
Sandströms gata, Elsa Brändströms gata och Ellen Fries gata i Hägersten i 
juni och i september 2020, till styrkande av att grupperingen känner till 
området och nyttjat det för parkering av bilar, sid 79–83 FUP 5.  

234. Chatt från Signal från Benjamin Mahdis telefon (BG155912-1) och chatt 
från Signal och samtalslista från Charbel Homsis telefon (BG138908-4) 
den 21–22 juli 2020, utvisande att Charbel kl. 23:13 den 21 juli skriver till 
Benjamin ”Ha bror var e ni” och att Charbel har kontakt med Benjamin, 
Serkan och Robin på natten och ända fram till kvällen den 22 juli 2020, till 
styrkande av att Benjamin Mahdi avser att möta upp Charbel Homsi i 
Fruängen, sid 1785 bilaga Telefontömning och sid 818–824 TP 1. 

235. Operativanalys och positioneringar Ruben HÖK 1, utvisande att den 21 
juli 2020 kl. 23:21 kopplar Benjamin Mahdis telefon upp mot mast i 
närheten av Ellen Fries gata 6 i Fruängen och mot master i Västberga 
tillsammans med Robin Günes telefon från kl. 23:24 till kl. 00:10 den 22 
juli och att Ruben Sanchez telefon kopplar upp mot mast Iduns väg 3 
mellan kl. 23:28-23:54, till styrkande av att Benjamin Mahdi möter upp 
Charbel Homsi i Fruängen, att Benjamin Mahdi och Robin Günes därefter 
befinner sig i Västberga och att Ruben Sanchez befinner sig när 
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brottsplatsen i anslutning till mordförsöket, sid 656–657 TP 1, sid 45 
bilaga HTM och sid 179–183 TP 3. 

236. Uppspelning och genomgång av filmmaterial från OKQ8, Kontrollvägen 2 
i Hägersten, utvisande att Robin Günes befinner sig på OKQ8 i Västberga 
den 21 juli 2020 kl. 23:35, till styrkande av det, sid 84–93 FUP 5 och film 
ingiven till tingsrätten på en USB (spelas upp av åklagaren från egen 
dator).  

237. Operativanalys, utvisande att Matay Teymurs och Salim Safars telefoner 
kopplar upp mot flera master i närheten av Hundhamravägen såväl före 
som efter mordförsöket på Hundhamravägen, till styrkande av att de 
åtalade hade för avsikt att mörda Salim Safar och/eller Matay Teymur, sid 
658 TP 1.   

238. Huvudanmälan utvisande att polis beordras till Hundhamravägen på natten 
mellan den 21–22 juli 2020 med anledning av att anmälare hört 
pistolskott, till styrkande av det, sid 8–9 FUP 5.  

239. Karta över brottsplats och adresser till inblandande, utvisande var 
målsäganden stod parkerad med sin bil och var Matay Teymurs föräldrar 
är bosatta, sid 10 FUP 5.  

240. Händelserapport, utvisande att en anmälare boende på Hundhamravägen 
rapporterat att hen hör 5-6 snabba skott och därefter ett högt motorljud och 
en bil som körde iväg bort mot E4:an strax efter kl. 24 natten mot den 22 
juli 2020 och att gärningsmännen eventuellt ska ha färdats i en vit Audi, 
till styrkande av antalet avlossade skott och att en vid Audi användes vid 
brottstillfället, sid 49–53 FUP 5.  

241. Promemoria observation E4:an norrgående, tjänsteanteckning radiotrafik 
insatskanal samt radiotrafik, utvisande att två poliser iakttar en vit Audi 
som de, baserat på motorljud och utseende, bedömer vara en Audi S6 eller 
Audi RS6, som i mycket hög hastighet färdas i nordlig riktning på E4:an 
den 22 juli 2020 någon gång mellan 00:03-00:05 och att poliserna när de 
anländer till brottsplatsen på Hundhamravägen uppmärksammar 
insatskanalen på att Audin kan vara knuten till mordförsöket, till 
styrkande av att en vit Audi användes vid mordförsöket den 22 juli 2020, 
sid 58-59 FUP 5 och ljudfil från radiotrafiken ingiven till tingsrätten på en 
USB (spelas upp av åklagaren från egen dator).  

242. Avrapporteringspromemoria, utvisande att det är mycket folk på 
brottsplatsen när polisen anländer, att en polis uppfattar att någon nämner 
en vit Audi varvid regionledningscentralen skickar ut ett larm efter en vit 
Audi och att två poliser som senare anländer till platsen uppger att de 
noterat en vit Audi i hög hastighet köra på E4:an norrgående, till 
styrkande av att en vit Audi användes vid mordförsöket den 22 juli 2020, 
sid 60–61 FUP 5. 
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243. Promemoria samtal med allmänhet, utvisande att ett stort antal personer 

med kopplingar till mer eller mindre organiserad brottslighet samlades på 
brottsplatsen efter händelsen, till styrkande av att skjutningen är en del i 
en uppgörelse mellan olika kriminella grupperingar, sid 64 FUP 5.   

244. Promemoria iakttagelser på platsen, utvisande att ett stort antal personer 
samlades och kvarstannade på platsen, bland annat Dennis Warda, och att 
denne ställer frågor om var skjutningen skett, till styrkande av att 
skjutningen är en del i en uppgörelse mellan olika kriminella grupperingar, 
sid 66 FUP 5.   

245. Beslagsprotokoll och information från Jakob Kopars telefon (BG111088-
1) samt information om Facebook-profilen ”Skatteverket Haha Hejdå” 
utvisande att Jakob Kopar har ett flertal kontakter via Facebook 
Messenger med kontakten ”Skatteverket Haha Hejdå” under perioden 2 
augusti 2020 kl. 06:26:24-07:44:58 och att profilen ”Skatteverket Haha 
Hejdå” brukas av Matay Teymur, till styrkande av att den person som 
Jakob Kopar inte har velat namnge i polisförhör och som i bevistemat för 
förhör med Jakob Kopar är benämnd X är Matay Teymur och att 
skjutningen är ett led i en uppgörelse i kriminell miljö, sid 344–351 bilaga 
Telefontömning.  

246. Information från Jakob Kopars mobiltelefon (BG111088-1), utvisande att 
Esteban Hernandez skickar ett meddelande till Jacob Kopar efter 
mordförsöket på Hundhamravägen med texten ”Bror, jag tänker inte säga 
att jag sett nått till snuten”, till styrkande av att Esteban Hernandez 
berättat för Jakob Kopar att gärningsmännen färdades i en vit Audi och att 
skjutningen är ett led i en uppgörelse i kriminell miljö, sid 349 bilaga 
Telefontömning.   

247. Skychatt mellan Maykil Yokhanna och Robin Günes, utvisande att Maykil 
Yokhanna den 21–22 juli 2020 skriver till Robin Günes: 
a. kl. 15:46 ”Har du din sky på dej” 
b. från kl. 22:12 frågar vart Robin och en annan person är, skriver ”var 

me c men reg är på frugan” och ”är i trakten trycker”,  
c. kl. 00:11 skriver ”japp nyss” och meddelanden med innebörden att 

man är klara på platsen och kommer återvända till garaget, 
d. kl. 00:23 skriver ”de va de som sa fel sen dom ba de fel haha” och 

”bror de va försenad”;  
e. från kl. 00:33 frågar var Robin och en annan person är och ger 

instruktioner till Robin att han ska åka till Östra Valhallavägen vid 
fotbollsplanen,  

till styrkande av att Maykil Yokhanna befinner sig i den vita Audin när 
skotten avlossas mot den bil i vilken Asmar Melki sitter på 
Hundhamravägen, att Maykil innan mordförsöket på Hundhamravägen har 
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befunnit sig nära platsen för att bevaka när tillfälle ges att verkställa 
mordplanerna, att man skjutit mot fel person och att Benjamin Mahdi (som 
enligt HÖK-uppkopplingar och annan bevisning befinner sig tillsammans 
med Robin Günes) varit delaktig i den gemensamma brottsplanen att 
försöka mörda Salim Safar och/eller Matay Teymur och genom sitt 
agerande stärkt övriga medgärningsmän i deras uppsåt att begå brott, sid 
11-12 bilaga Skychattar.  

248. Uppspelning av film från övervakningskamera och filmpromemoria från 
Bildex genomgång av övervakningsfilm från 4Works, Djupdalsvägen 3 
Sollentuna, utvisande att den 22 juli 2020 kl. 00:18:12 ses ett ljust fordon 
köra i riktning mot garaget och kl. 00:25:10 ses ytterligare ett ljust fordon 
köra i riktning mot garaget, till styrkande av att den vita Audin och 
ytterligare ett ljust fordon anländer till Djupdalsgaraget vid dessa 
tidpunkter, sid 370 och 377–379 bilaga Kartläggning och film ingiven till 
tingsrätten på en USB (spelas upp av åklagaren från egen dator).  

249. Operativanalys, utvisande att den 22 juli 2020: 
a. Robin Günes telefon kl. 00:39 kopplar upp mot basstation i Sollentuna 

och kl. 00:55 i Danderyd, att även Maykil Yokhannas telefon kopplar 
upp mot mast i Danderyd och att basstationernas placering och 
riktning talar för att Maykil och Robin åker från Sollentuna till 
Djursholm via väg 262 och att uppehållet i Djursholm är kort innan de 
åker tillbaka till Sollentuna,  

b. Signeringar över Bank-ID talar för att Robin Günes är tillsammans 
med Furkan Kücükgöl,  

c. Robin Günes och Furkan Kücükgöl därefter åker till Västerås där de är 
framme vid kl. 02 och att Robin befinner sig i Västerås fram till mitt 
på dagen,  

d. Benjamin Mahdi och Maykil Yokhanna tillsammans beger sig till 
Västerås på natten och att Benjamin är kvar i Västerås till kl. 13:56,  

till styrkande av att Benjamin Mahdi varit delaktig i den gemensamma 
brottsplanen att försöka mörda Salim Safar och/eller Matay Teymur och 
genom sitt agerande stärkt övriga medgärningsmän i deras uppsåt att begå 
brott och att Maykil Yokhanna lämnar brottsplatsen efter mordförsöket på 
Hundhamravägen och beger sig till Västerås, sid 659–665 TP 1 och sid 
186–191 TP 3. 

250. Promemoria gällande Västerås, utvisande att Robin Günes och Benjamin 
Mahdi befinner sig längs med E18 på vägen mot Västerås vid 01:27 och 
01:34 på natten den 22 juli 2020, att Robin Günes betalar för en parkering 
i Västerås på natten den 22 juli 2020 och att Robin Günes, Benjamin 
Mahdis och Furkan Kücükgöls telefoner kopplar upp mot master i 
Västerås fram till tidig förmiddag den 22 juli 2020, till styrkande av att 
Benjamin Mahdi lämnar Stockholm efter mordförsöket på 
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Hundhamravägen och reser till Västerås tillsammans med Maykil 
Yokhanna, sid 74-75 FUP 5.  

251. Protokoll aktiva molntjänster Benjamin Mahdis mobil, utvisande att 
telefon tillhörande Benjamin Mahdi den 21 juli 2020 kl. 22:52 har en 
GPS-position vid Häggviksvägen i Sollentuna (cirka 400 meter från 
Djupdalsgaraget), att telefonen mellan kl. 23:54-00:20 befinner sig i 
Västberga och att telefonen kl. 00:57 befinner sig vid Djursholms 
idrottsplats vid Östra Valhallavägen, till styrkande av att Benjamin Mahdi 
varit delaktig i den gemensamma brottsplanen att försöka mörda Salim 
Safar och/eller Matay Teymur och genom sitt agerande stärkt övriga 
medgärningsmän i deras uppsåt att begå brott, sid 439–442 bilaga HTM.  

252. Urval HDA Benjamin Mahdi, utvisande att Benjamin använder Wickr den 
21 juli kl. 22:20, går in på Aftonbladet den 22 juli kl. 00:03:58, kl. 
00:04:07 och kl. 01:12:33, söker på Västerås på Google kl. 01:14:48 och 
använder Wickr kl. 02:21:19, till styrkande av att Benjamin Mahdi 
använder krypterade appar och att han några minuter efter mordförsöket 
på Hundhamravägen söker på nyhetsmedier, sid 162–164, 193 och 521 TP 
1. 

253. Skychatt mellan PK3683 (Michael Rhawi) och R5ZSTM (Kristian 
Coskun), utvisande att PK3683 skriver till R5ZSTM den 22 juli 2020 från 
kl. 13:15:32 att han behöver och vill hämta ”maggen”, att han är med 
”Masri” och ”de kaos ha”, till styrkande av att grupperingen Norsborg vill 
ha magasin till vapen och att skjutningen på Hundhamravägen på natten 
mellan den 21–22 juli 2020 skapat kaos för grupperingen Norsborg, sid 
602 bilaga Skychattar.  

ÅP 5 TEKNISK BEVISNING BROTTSPLATS 

254. Protokoll över brottsplatsundersökning, utvisande att sex stycken hylsor 
av kaliber 7.63x39 med liknande tändspetsintryck säkras på brottsplatsen 
inom ett längsgående område om cirka 14 meter och att personbil OJL24F 
anträffas på brottsplatsen med i vart fall två skador, liknande skotthål, på 
motorhuven till styrkande av att bilen har utsatts för beskjutning, sid 11–
15 FUP 5.  

255. Protokoll över fordonsundersökning, utvisande att tre stycken skador 
liknande skottskador iakttas på personbil OJL24F:s främre del, varav 
skada 1 återfanns på motorhuvens vänstra sida, skada 2 i kylaren och 
skada 3 vid kanten av den högra strålkastaren, att det i kulbanorna 
påträffas två metallbitar som bedömdes vara kopparmantlande fragment av 
kulor och att de tre skadorna visar på närmast parallella kulbanor från en 
position rakt framifrån i förhållande till bilens framsida till styrkande av 
att bilen har träffats av tre kulor som har avlossats från ett vapen som har 
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befunnit sig på ett visst avstånd rakt framför bilen i dess längdriktning, sid 
16-20 FUP 5.  

256. Sakkunnigutlåtande NFC, utvisande att patronhylsor säkrade i samband 
med den tekniska undersökningen av brottsplatsen är avlossade av AK-
47:an som användes vid mordet den 2 augusti 2020 och som förekommer 
under inspelningen av musikvideon i Djupdalsgaraget den 30 juli 2020, till 
styrkande av det, sid 21–26 FUP 5.  

257. Sakkunnigutlåtande NFC, utvisande att den AK-47:a som påträffades 
2021 i Bromma och som användes vid mordförsöket den 22 juli 2020, 
under inspelningen av musikvideon i Djupdalsgaraget den 30 juli 2020 
och vid mordet den 2 augusti 2020 vid undersökningstillfället i oktober 
2021 fungerade utan anmärkning i både hel- och halvautomatisk funktion, 
att vapnet omfattas av vapenlagens bestämmelser om tillståndsplikt, att 
vapnet har förmåga till helautomatisk eldgivning vilket ger vapnet en 
mycket hög eldhastighet och att vapnet är manipulerat på sådant sätt att 
det kan kvalificeras som ett vapen av särskilt farlig beskaffenhet, till 
styrkande av det, sid 30–34 FUP 5.  

258. Sakkunnigutlåtande NFC, utvisande att sex patronhylsor och två 
mantelfragment säkrades från brottsplatsen vid mordförsöket och att 
hylsorna är av fabrikaten Igman och Prvi Partizan, sid 35–40 FUP 5.  

ÅP 4 FORTS. FÖRBEREDELSE TILL MORD, HÄNDELSEFÖRLOPP 23–29 JULI 2020 

259. Chatt från Signal från Charbel Homsis telefon (BG138908-4) och 
Skychatt mellan Maykil Yokhanna och Robin Günes, utvisande att Hassan 
Mohammad söker Charbel kl. 11:57 via Signal och skriver till Charbel kl. 
13:17 ”Bram hämta oss” och att Hassan därefter söker Charbel ytterligare 
två gånger, varefter Charbel skriver kl. 14:21 ”Skriv t m på sky han har 
bilen bror” till styrkande av att Hassan Mohammad, Maykil Yokhanna 
och Charbel Homsi känner varandra väl, att Maykil Yokhanna brukar Sky, 
sid 956–957 bilaga Telefontömning och sid 12 bilaga Skychattar.  

260. Skychatt mellan Robin Günes och BM8BQ1, utvisande att BM8BQ1 den 
23 juli 2020 skriver till Robin kl. 23:55 ”När ska T bort om du ska Turkiet, 
tänkte denna vecka juuu”, till styrkande av att kretsen runt Maykil 
Yokhanna har ett antal dödliga konflikter, sid 17 bilaga Skychattar.  

261. Chatt från WhatsApp från Charbel Homsis telefon (BG138908-4), 
Skychatt mellan Maykil Yokhanna och Robin Günes och Hassan 
Mohammad och Robin Günes och positioneringar Robin HÖK1 och HÖK 
4, utvisande att den 23 juli 2020:  
a. Maykil kl. 06:39 skriver till Robin ”vi ska göra trakten idag”, ”Bror 

han sa om han vet vem som har dom han ska fixa dom tbx” och ”dom 
ska bli drabbade”,  
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b. Maykil Yokhanna fortsätter skriva att han ska fixa sprängdeg, att han 
har tillgång till flera vapen som ska hämtas i Göteborg, att det ena 
vapnet är till Robin personligen och att han ska beställa skott ”100 av 
varje alla sorter”, 

c. Maykil Yokhanna frågar Robin ”kommer revolvern o TT pepraren 
vara tillgängliga bram” och i vilken trakt en person brukar ”goa”, 
skriver att de alltid ska vara ”nära bilen så fort go jumpa i den o köra 
och ”kör all in jappningar för oss men vill känna också Yani kärlek 
förstår du bram”, 

d. Maykil kl. 09:42 skriver till Robin att det behövs en bil till Uppsala då 
det ska bli en ”jappning” och att de vill ha en vanlig passat Audi och 
inte någon snabb och att Robin därefter verkar skriva något varvid 
Maykil svarar ”nej bror de våran”,   

e. både Robins vanliga telefon och hans Sky-telefon kopplar upp mot 
master på Arlanda och Hassan kl. 08:17 skriver till Robin ”Bram skriv 
direkt när du landar”,  

f. Maykil skriver till Charbel via Ninnoas telefon kl. 15:01 ”Behöver 
bilen bror kom” 

till styrkande av att Maykil Yokhanna planerar att mörda en eller flera 
personer och att han under planeringen tar befattning med vapen och bilar 
och hämtar in uppgifter om var de tilltänkta offren befinner sig, att 
revolvern och Skorpionen som förekommer under inspelningen av 
rapvideon Blue Cheese är Robin Günes vapen och att uppkopplingarna 
gällande Skytelefonerna är tillförlitliga, sid 18–24 bilaga Skychattar, sid 
1042–1047 bilaga Telefontömning, sid 51 och 257–258 bilaga HTM och 
sid 124 TP 2.  

262. Operativanalys, Snapchatmemories från Benjamin Mahdis telefon 
(BG11591-1) och promemoria identifiering av bil och plats, utvisande att 
Benjamin Mahdi och personbil XKR017, som kan knytas till Maykil 
Yokhanna, befinner sig vid Circle K Solna Järva Krog den 23 juli 2020 kl. 
19:27 och att Maykil Yokhannas Skytelefon kopplar upp mot mast vid 
Järva Krog vid samma tidpunkt, till styrkande av att Benjamin Mahdi och 
Maykil Yokhanna är tillsammans vid denna tidpunkt och att 
uppkopplingarna gällande Skytelefonerna är tillförlitliga, sid 294–295 
FUP 4, sid 665 TP 1 och Snapchatmemories ingiven till tingsrätten på en 
USB (spelas upp av åklagaren från egen dator).  

263. Anmälan K885857-20 och positioneringar Maykil HÖK 2 och 3, 
utvisande att den 23 juli 2020 påträffas Maykil Yokhanna, Benjamin 
Mahdi, Charbel Homsi, Furkan Kücükgöl, Ferdi Kücükgöl och Serkan 
Demirkiran kl. 20:11 på en grusparkering i Ulriksdal i Solna med bilarna 
XKR017 och CFB84G, att det påträffas narkotika i personbil XKR017 och 
att Maykils telefon kopplar upp mot master i Solna och Ulriksdal från kl. 
19:28, till styrkande av att personerna umgås regelbundet och har 
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kopplingar till narkotikahantering och att uppkopplingarna gällande 
Skytelefonerna är tillförlitliga, sid 258 bilaga HTM och sid 1174–1180 TP 
1.   

264. Skychatt mellan Maykil Yokhanna och Robin Günes och Benjamin Mahdi 
och Robin Günes, Chatt från WhatsApp från Charbel Homsis telefon 
(BG138908-4), operativanalys och positioneringar Maykil HÖK 2 och 3 
och Hassan HÖK 1, utvisande att den 23–24 juli 2020:  
a. Maykil kl. 19:08 skriver till Robin att han är med grabbarna i 

Stockholm och att de ska ”köra idag på trakten vi fick GO”, 
b. Benjamin kl. 20:24 skriver till Robin ”Aina har stoppat oss” och kl. 

21:14 ”Jag är hemma nu ska klä mig o så”, ”Aa jag vet har en goish 
på han” och ”idag antingen vbg eller nors”,  

c. Benjamin skriver till Robin kl. 21:15 "Vi behöver en till bil kolla om 
det finns jag ska låta m och h köpa den” och Charbel skriver till 
Hassan kl. 21:47 ”Bror vi behöver hjälp med en araba viktigt”,  

d. Maykil frågar Robin kl. 22:51 ”Vart är gunsen” och Benjamin frågar 
Robin kl. 22:52 ”vart e guzzarna”, 

e. Maykils telefon kopplar upp mot master som täcker Djupdalsgaraget 
kl. 23:58 den 23 juli – 01:09 den 24 juli och mot master i Botkyrka kl. 
03:26 den 24 juli och att Hassans telefon kopplar upp mot master som 
täcker Djupdalsgaraget kl. 00:36-01:07 den 24 juli,  

f. Maykil skriver till Robin kl. 02:22 den 24 juli att de är ute och 
”snurrar på adresser”, svarar ”Nej bara revolvern”, ”Allt är kvar 
bror”, ”Eller menar du mini kale” och avslutar med ”haha ja dom är 
bajsnödiga de ringde mig från Norsborg”, ”dom säger att de tagit 
avstånd från Horungen chi” och ”Nej de säger de är nojiga o ge tbx”,  

till styrkande av att Maykil Yokhanna och Benjamin Mahdi planerar att 
mörda en eller flera personer och att de under planeringen tar befattning 
med vapen och bilar och hämtar in uppgifter om var de tilltänkta offren 
befinner sig och att två av de vapentyper som används under inspelningen 
av rapvideon Blue Cheese nämns av Maykil Yokhanna i kontakter med 
Robin Günes, sid 27–45 bilaga Skychattar, sid 959 bilaga Telefontömning, 
sid 670 och sid 258 bilaga HTM.  

265. HDA-analys Benjamin Mahdi och skärmurklipp från Benjamin Mahdis 
telefon (BG138908-4), utvisande att Benjamin Mahdi vid 03:15 den 24 
juli 2020 söker på Vårby Young Gangsters och att det i hans telefon 
påträffats ett skärmklipp från en artikel i Aftonbladet 2009 om Vårby 
Young Gangsters och Werewolf Legion, till styrkande av det, sid 443 
bilaga HTM och sid 295 TP 2.  

266. Skychatt mellan Maykil Yokhanna och Robin Günes, Hassan Mohammad 
och Robin Günes och Benjamin Mahdi och Robin Günes och chatt från 
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Signal och HDA från Benjamin Mahdis telefon (BG155912-1), 
kartläggning Hassan Mohammad och Maykil Yokhanna, operativanalys, 
Chatt från WhatsApp från Charbel Homsis telefon (BG138908-4), 
utvisande att den 24 juli 2020: 
a. Maykil skriver vid kl. 10:32 till Robin att de styrde upp allt går men att 

det inte kom ”go” men ”inshalla idag bror”  
b. Benjamin skriver till Robin kl. 10:43 ”Vakna nyss igår vi har för råa 

Broshan hela söderort skakar”,  
c. Maykil ringer Charbel från Hassans telefon kl. 13:06 och skriver 

därefter ”Svara de kusen” och ”Viktigt ring mig”,   
d. Hassan och Maykil befinner sig tillsammans i Hammarby Sjöstad på 

förmiddagen den 24 juli 2020 och från och med kl. 13:44 på Tulegatan 
i Sundbyberg, att Maykil skickar flera bilder på en Range Rover med 
registreringsnummer ZFA011 till Robin och skriver till Robin kl. 
13:51 ”vi trycker på den nu”,  

e. Benjamins telefon kopplar upp mot samma mast som Maykils telefon i 
Solna/Sundbyberg vid cirka kl. 13:40 och att Benjamin kl. 13:44 söker 
på personbil ZFA011 samtidigt som Maykil skickar fotot bilen till 
Robin,  

f. Maykils och Benjamins telefoner kopplar upp mot master i Västerås 
under eftermiddagen och Benjamin skriver till Robin vid kl. 15:31 ”Är 
med dom nu ajde jag litar på dig bram”,   

g. Maykil Yokhanna skriver till Robin vid ett flertal tillfällen om en ”H” 
och om narkotika parallellt med att Hassan Mohammad skriver till 
Robin om en ”M” och om narkotika,  

till styrkande av att Maykil Yokhanna och Benjamin Mahdi via spaning 
sammanställt uppgifter om var tilltänkta offer befinner sig, att Maykil 
Yokhanna kallas för ”M” och att Hassan Mohammad kallas för ”H”, sid 
296–305 FUP 4, sid 443–444 bilaga HTM, sid 960 bilaga Telefontömning, 
sid 46–53 och 442–445 bilaga Skychattar och sid 667–669 TP 1.  

267. Skychatt mellan Benjamin Mahdis Skytelefon och Robin Günes, chatt från 
Signal från Benjamin Mahdis telefon (BG155921-1), chatt från WhatsApp 
och samtalslista Signal från Charbel Homsis telefon (BG138908-4), chatt 
från Signal från Ferdi Kücükgöls telefon (BG109257-1) och 
positioneringar Benjamin HÖK 1, utvisande att:  
a. En person som skriver på turkiska använder Benjamins Skytelefon 

från 16-tiden den 24 juli 2020 och skriver till Robin ”Bror jag gamo, 
furre m5 o ruben ska dela på allt vi ska göra tam”,  

b. Benjamins telefon -3282 kopplar upp mot Benjamins hemmamast och 
Benjamin har kontakt med Ferdi via signal och skriver att han behöver 
ha ”plattorna till västen”,  
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c. en person som presenterar sig som ”Seko” skriver från Benjamins Sky 
från kl. 00:05 om narkotika och ”vi behöver automaten”, från kl. 02:07 
skriver ”Bror jag har gjort bajs av folk från orten hela söderort har 
hört om motståndsrörelsen folk vill join revulitonen”, ”Boysen klivet 2 
gånger om dagen helt strappade” och ”Nej inte än men snart Marc ska 
ligga”, 

d. Ruben Sanchez skriver till Ferdi vid 3-tiden på natten den 25 juli att 
han ska vakna tidigt då han ska äta frukost med Benjamin och Ferdi 
skriver till Ruben att Ruben ska säga till en ”Nour” om hen ringer att 
Benjamin inte har sin ”lur frtf”,  

till styrkande av att grupperingen kring Maykil Yokhanna planerar mord, 
har tillgång till vapen och har kopplingar till grov organiserad brottslighet 
och att Benjamin Mahdi inte har haft sin Skytelefon natten den 24–25 juli 
2020, sid 51–63 bilaga Skychattar, sid 1421 och 1633–1640 bilaga 
Telefontömning, sid 59 bilaga HTM och sid 827–830 TP 1.  

268. Huvudanmälan, händelserapport och promemoria kontroll av man med röd 
tröja, utvisande att flertalet patruller beordras till Noras väg i Norsborg 
den 24 juli 2020 vid med anledning av en skottlossning mellan 
huskropparna på Iduns väg, Höders väg och Noras väg, att allmänhet ringt 
in skottlossningen vid 20-tiden, att ett stort antal personer setts i anslutning 
till skottlossningen, att patroner påträffas i området och att Burak Atceken 
påträffas i samband med händelsen och kontrolleras och hörs av polis, till 
styrkande av det, sid 189–199 FUP 4.   

269. Skychatt mellan PK3683 (Michael Rhawi) och R5ZSTM (Kristian 
Coskun), utvisande att PK3683 skriver till R5ZSTM den 24 juli 2020 kl. 
20:43:38 ”bror dom försökte japp mig i norsborg piloten o dom”, till 
styrkande av att skjutningen på Iduns väg vid 20-tiden den 24 juli 2020 
har kopplingar till den kriminella miljön i Botkyrka och händelserna kring 
bilbranden den 20 juli 2020, sid 602 bilaga Skychattar.  

270. Protokoll över brottsplatsundersökning, utvisande att 8 hylsor av kaliber 9 
mm påträffas i området, att skottlossningen sker i nära anslutningen till 
parkeringen på Iduns väg till styrkande av det, sid 204–211 FUP 4.   

271. Uppgift om personer hörda på platsen, utvisande att Charbel Safar, Orhan 
Atceken, Burak Atceken, Martin Akcan, Mattias Makdesi, Adonay Tsegay 
och Johanon Lahdo hörs av polis då de befunnit sig på eller i nära 
anslutning till brottsplatsen, till styrkande av att skjutningen har 
kopplingar till den kriminella miljön i Botkyrka och händelserna kring 
bilbranden den 20 juli 2020, sid 212–235 FUP 4.  

272. Dom från Södertörns tingsrätt i mål B11902-20/10325-20 och dom från 
Svea hovrätt i mål B12411-20, utvisande att polisen fick ett samtal om 
pågående bråk vid Höders väg i Norsborg den 25 juli 2020 kl. 06:05, att 
ett vittne noterade att en person höll i ett pistolliknande föremål, att 
Dennis Moshi greps när polisen anlänt till platsen och att en väska 
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innehållande en funktionsduglig pistol av märket Glock, kaliber 9 mm 
med tillhörande magasin och ammunition påträffades på ett tak i nära 
anslutning till där Dennis Moshi greps, att Martin Akcan befunnit sig på 
platsen när Dennis Moshi greps och i förhör i hovrätten uppgett att Dennis 
Moshi riktat pistolen mot honom under händelseförloppet och att 
tingsrätten dömer Dennis Moshi för grovt vapenbrott till fängelse i 2 år 
och 4 månader, vilket fastställs av hovrätten, till styrkande av att kalibern 
på pistolen stämmer överens med kalibern på de vapen som uppgetts ha 
stulits från bilen som sattes i brand på Iduns väg den 20 juli 2020 och att 
gärningen har kopplingar till den kriminella miljön i Botkyrka och 
händelserna kring bilbranden den 20 juli 2020, sid 236-266 FUP 4. 

273. Skychatt mellan PK3683 (Michael Rhawi) och R5ZSTM (Kristian 
Coskun), utvisande att PK3683 skriver till R5ZSTM den 25 juli 2020:från 
kl. 14:12:58 meddelanden med innebörden att han slängt sina kläder, ska 
duscha och därefter ”rensa” sin laptop, att det är fullt med poliser, att han 
inte vill att polisen ska komma hem till honom och att polisen har gripit 
Dennis Moshi, och att R5ZSTM skriver till 6R4CO8 från kl. 17:00:44 ”vi 
har hamnat i stora konflikter”, ”vi blev beskjutna o svarade tillbaka” och 
”ska skicka den här horungen ska ta fast han bara”, till styrkande av att 
grupperingen Norsborg har kopplingar till skjutningen på Iduns väg vid 
20-tiden den 24 juli 2020 och händelserna kring bilbranden den 20 juli 
2020, sid 602–604 bilaga Skychattar.  

274. Chatt från Signal från Ferdi Kücükgöls telefon (BG109257-1), Chatt från 
Signal och Snapchatmemories från Benjamin Mahdis telefon (BG155912-
1) och Skychattar mellan Robin Günes och Benjamin Mahdi, utvisande 
att:  
a. Ninos/36709 bifogar en skärmdump på en telefon där ”Akhi145” den 

25 juli kl. 10:31 skickat ett foto från polisens hemsida gällande ett bråk 
i Norsborg den 25 juli kl. 06:05 där en person synts vifta med en 
pistol, varvid Ferdi skriver kl. 10:31 ”Ojojoj”, ”Få tag på vem som 
sköt vem som e gripen reaten jag vet min broder”,  

b. Benjamin skriver till Robin kl. 11:25 ”Rensa allt så nuvi e startklara” 
och ”Hur kan du tycka synd om torpederna när vi har haft värsting 
chans??”, 

c. Benjamin, Furkan och Serkan umgås från kl. 17:52 den 25 juli och att 
Benjamin ska träffa Ferdi senare på dagen,  

d. Ferdi frågar Benjamin vid kl. 00:04 den 26 juli ”Har det sagts nått 
mer”,  

till styrkande av att Ruben Sanchez vidarebefordrar information om att 
Dennis Moshi gripits i Botkyrka på morgonen den 25 juli 2020, att Ferdi 
redan fått information om detta och att händelsen har kopplingar till den 
pågående konflikten, sid 63–64 bilaga Skychattar, sid 1421–1424 och 
1633–1640 bilaga Telefontömning, sid 983 TP 1, sid 299 TP 2 och 
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Snapchatmemories ingivna till tingsrätten på en USB (spelas upp av 
åklagaren från egen dator). 

275. Skychatt mellan Benjamin Mahdi och Robin Günes utvisande att den 26 
juli 2020:  
a. Benjamin vid 12-tiden skriver till Robin om att tre maskerade personer 

har stått utanför hans mammas lägenhet med ett vapen och att hans 
mamma uppfattat att det är ”Marcel”, varefter han frågar Robin ”Ska 
jag trycka eller spränga hans hem” och avslutar med ”Fixa dom bror 
ska knulla deras liv”,  

b. Benjamin vid 13-tiden ber Robin ”Kolla goish idag m ska bort” och 
vid 14-tiden frågar Robin ”Har du kollat goish”, varefter Robin verkar 
svara Benjamin och Benjamin skriver ”Vem har ringt dig”, ”Shottas” 
och avslutar med ”Bror dom löser inget dom e goare och pojkar”, 
varefter Robin verkar svara något igen och Benjamin skriver ”Jag ska 
ta han fint”, ”Bror vad menar du att vi har en insider” och ”Det är 
någon som pratar eller”,   

till styrkande av att Benjamin Mahdi planerar att mörda en eller flera 
personer och att under planeringen hämtar in uppgifter om var de tilltänkta 
offren befinner och tar befattning med vapen, sid 66–80 bilaga Skychattar.  

276. Chatt och samtalslista från signal från Charbel Homsis telefon 
(BG138908-4), positioneringar Maykil HÖK 2 och Benjamin HÖK 1 och 
Skychatt mellan Benjamin Mahdi och Robin Günes och Maykil Yokhanna 
och Robin Günes utvisande att den 27 juli 2020:  
a. Maykils telefon kopplar upp mot master som täcker Djupdalsgaraget 

vid 4-tiden på morgonen och Benjamin och Maykil kopplar upp mot 
master i Västerås från kl. 14:35,  

b. Benjamin kl. 13:42 skriver till Robin ”Bror m frågar vart e pengarna 
för släh” (släh betyder vapen),  

c. Benjamins telefon söker Charbel ett stort antal gånger från kl. 15:07 
och skriver kl. 17:03 ”Svara mannen det är jag m”,  

d. såväl Maykil som Benjamin har kontakt med Robin om sprängdegen 
som ska hämtas från Uppsala under eftermiddagen,  

e. Benjamin skriver till Robin vid 17-tiden ”bror ikväll jag kliver”, ”bror 
vi ska japp han inte skrämma bort shuno” och att de behöver flera 
bilar då de ”ska in i två grupper”,  

f. kontakterna mellan Benjamins telefon och Charbel fortsätter på 
kvällen den 27 juli och kl. 22:09 skrivs det från Charbels telefon ”Ber 
dig glöm inte åk förbi h mina grejer jao”,  
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g. Maykils telefon kopplar upp mot master i Stockholmsområdet från kl. 
21:59 och Benjamins telefon kopplar upp mot sin hemmamast kl. 
23:50, 

till styrkande av att Maykil Yokhanna och Benjamin Mahdi umgås i både 
Västerås och Stockholm den 27 juli 2020 och att Benjamin Mahdi och 
Maykil Yokhanna planerar att mörda en eller flera personer och att under 
planeringen hämtar in uppgifter om var de tilltänkta offren befinner och 
tar befattning med vapen och sprängmedel, sid 77–81 bilaga Skychattar, 
sid 1786 bilaga Telefontömning, sid 66–67 och 261–262 bilaga HTM och 
sid 832–835 TP 1. 

277. Chatt från WhatsApp och samtalslista från signal från Charbel Homsis 
telefon (BG138908-4), positioneringar Maykil HÖK 1 och HÖK 2 och 
Skychatt mellan Maykil Yokhannas Sky-pin och GVDDZP, utvisande att 
Charbel har kontakt med Maykil via Ninnoas telefon strax efter kl. 00 den 
28 juli och att Charbel vill att Maykil ska komma till stan då de sitter och 
tar en drink, att Maykils telefon kopplar upp mot master i Västerås på 
natten och morgonen den 27-28 juli och att Maykil vid 13-tiden har 
kontakt med GVDDZP och skriver att Charbel lånat hans Skytelefon 
under natten, till styrkande av att Charbel Homsi och Maykil Yokhanna 
umgåtts under natten den 28 juli och att Charbel då lånat Maykil 
Yokhannas Skytelefon, sid och 261–262 bilaga HTM, sid 81-82 bilaga 
Skychattar och sid 1067-1068 bilaga Telefontömning.   

********************* 
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BEVISNING ÅP 6–9 

Muntlig bevisning 
278. Förhör med målsägande Salim Safar angående vad han gör för 

iakttagelser vid gärningstillfället, bland annat att han ser tre-fyra personer i 
den vita Audin och att gärningsmännen har blå coronamasker och 
huvudbonader, att en ruta vevas ner på Audin och att han blir tilltalad av 
gärningsmännen, att han ser ett vapen plockas upp, att minst två vapen 
användes vid gärningstillfället, hur han och Matay Teymur rör sig efter att 
skotten har börjat avlossas samt hans agerande dagarna efter 
gärningstillfället, till styrkande av bland annat att det är minst tre 
maskerade gärningsmän och att han har riskerat att träffas av skott och är 
att bedöma som målsägande. 

279. Förhör med målsägande Matay Teymur angående vad han gör för 
iakttagelser vid gärningstillfället och hur han och Salim Safar rör sig efter 
att skotten börjar avlossas, till styrkande av bland annat att han har 
riskerat att träffas av skott och är att bedöma som målsägande 

280. Förhör med målsägande Ibrahim Kamara angående var han, Adriana 
och Leando stod placerade när skotten avlossades och händelseförloppet 
före och efter det till styrkande av bland annat att han har riskerat att 
träffas av skott och är att bedöma som målsägande.    

281. Förhör med målsägande Leando Majnishta angående var han, Adriana 
och Ibrahim stod placerade när skotten avlossades och händelseförloppet 
före och efter det, till styrkande av bland annat att han har riskerat att 
träffas av skott och är att bedöma som målsägande.   

282. Förhör med målsägande Haris Bibezic angående vad han gör för 
iakttagelser vid gärningstillfället av den vita Audin, dess förare och 
passagerare, bland annat att gärningsmännen var maskerade, att den vita 
Audins registreringsnummer börjar på BE, att han var cirka två meter från 
bilen när skotten började avlossas och hur han agerade i samband med det, 
att Salim Safar och Matay Teymur kommer fram till den bil han sitter i en 
mycket kort tid innan skjutningen, hur Salim Safar och Matay Teymur 
reagerar när skotten börjar avlossas och att han har gjort en slagning på 
den vita Audins falska registreringsnummer efter gärningstillfället, till 
styrkande av bland annat att den vita Audins registreringsskyltar vad 
BEK794, att det var flera gärningsmän i bilen och att han har riskerat att 
träffas av skott och är att bedöma som målsägande. 

283. Förhör med målsägande Allen Feili angående vad han gör för iakttagelser 
vid gärningstillfället, bland annat vad han ser för personer på brottsplatsen 
innan skotten avlossas och det efterföljande händelseförloppet, till 
styrkande av bland annat var Adriana, Ibrahim och Leando befinner sig 
när skotten avlossas, att skotten avlossas i ett antal serier och att han har 
riskerat att träffas av skott och är att bedöma som målsägande. 
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284. Förhör med målsägande Norbey Rivera Garcia angående vad han gör för 

iakttagelser vid gärningstillfället, bland annat hur skotten avlossas och att 
skott avlossas rakt mot deras bil så att de måste ducka i bilen, till 
styrkande av att skotten avlossas i flera serier och att han riskerat att 
träffas av skott och är att bedöma som målsägande.  

285. Förhör med målsäganden Milad Naghei angående händelserna vid 
gärningstillfället och vad han har fått erfara efter gärningstillfället till 
styrkande av gärningspåståendet.   

286. Förhör med tilltalade Benjamin Mahdi (förnekar brott gällande ÅP 6 
vidgår att han hållit i revolvern och kulsprutepistolen men att han att 
trodde det var replikor och att innehavet under alla omständigheter var 
kortvarigt).  

287. Förhör med tilltalade Hassan Mohammad (förnekar brott).  
288. Förhör med tilltalade Maykil Yokhanna (förnekar brott).  
289. Förhör med tilltalade Ruben Sanchez (förnekar brott).  
290. Förhör med Dennis Österdahl (har tidigare vidgått gärningspåståendet). 
291. Vittnesförhör med polis Hans Hansson, LPO Botkyrka, angående att 

Matay Teymur befann sig på brottsplatsen och att Matay uppgav att det 
kom en bil och att det avlossades skott från bilen, att Matay Teymur hade 
skyddsväst, att han noterat Matay Teymur tidigare på kvällen tillsammans 
med Martin Akcan och att Adriana Ostrowska Naghei är vid medvetande 
när han anländer till platsen till styrkande av att Matay Teymur är 
målsägande och att Adriana Ostrowska Nagheis dödsförlopp inte har varit 
omedelbart.  

292. Vittnesförhör med polis Felix Berg, LPO Globen, angående vilka 
personer han noterar på brottsplatsen och hur dessa beter sig till styrkande 
av att Johannes Khoshaba, Adonay Minash, Petrus Akcan, Martin Rabi 
och Mattias Makdesi befinner sig på brottsplatsen vid kl. 04:20 den 2 
augusti 2020. 

293. Vittnesförhör med polis Jesper Uhlin, LPO Globen, angående vilka 
personer han noterar på brottsplatsen och hur dessa beter till styrkande av 
att Johannes Khoshaba, Adonay Minash, Petrus Akcan, Martin Rabi och 
Mattias Makdesi befinner sig på brottsplatsen vid kl. 04:20 den 2 augusti 
2020 och att de går fram och samtalar med Milad. 

294. Vittnesförhör med polis Naim Mohamad-Bak, LPO Södertälje, angående 
vilka iakttagelser han gör av Matay Teymur på brottsplatsen och hur 
denne beter sig till styrkande av att Matay Teymur bär skottsäker väst, att 
han vid ett flertal tillfällen försöker lämna platsen och att han blir ännu 
mer uppjagad när han inte får lämna platsen. 

295. Förhör med Christian Homsi (delgiven misstanke om skyddande av 
brottsling, grovt brott men misstanke nedlagd) angående varför han åker 
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till Stockholm på uppdrag av Charbel Homsi den 4 augusti 2020 och har 
kontakt med Robin Günes och varför hans telefon har en position på 
Danderydsvägen nära Djupdalsgaraget kl. 21:38, till styrkande av det.  

296. Vittnesförhör med Maryam Arzan Zarrin angående hennes iakttagelser 
på natten den 5 augusti 2020 vid Brunkebergsåsen i Sollentuna till 
styrkande av att det är flera gärningsmän som undanröjer bevis kopplade 
till den vita Audin. 

297. Vittnesförhör med Leif Collin angående hans iakttagelser av en vit Audi i 
Djupdalsgaraget i Sollentuna under perioden 31 juli – 4 augusti 2020 till 
styrkande av att den vita Audin med registreringsnummer BEK794 stått 
parkerad i Djupdalsgaraget och att samma gärningsmän ligger bakom 
mordförsöket på Hundhamravägen, mordet på Adriana och inspelningen 
av rapvideon Blue Cheese. 

298. Förhör med sakkunnigvittnet Linnea Carlsson (vapenforensiker NFC) 
angående undersökningen av de patronhylsor som säkrats i samband med 
mordet på Adriana Ostrowska Naghei den 2 augusti 2020 och den 
jämförelse som gjorts mellan dessa hylsor och den patron som säkrats i 
Djupdalsgaraget den 7 augusti 2020, till styrkande av att två olika vapen 
har använts vid mordet på Adriana Ostrowska Naghei, att ett av vapnen 
har använts vid två andra mordförsök 2018 och 2020 samt att jämförelsen 
mellan patronhylsor och patron talar starkt för att patronen är 
repeterad/hanterad i samma vapen som patronhylsorna. (Förhör genom 
videolänk går bra under förutsättning att bilder och film kan förevisas för 
vittnet).  

299. Förhör med sakkunnigvittnet Patrik Hertzman (före detta 
vapenforensiker NFC) angående hans granskning av övervakningsfilmen 
från Shell och de slutsatser han dragit vid denna granskning, till styrkande 
av att tre personer eller fler befann sig i bilen vid händelsen, att skott 
avlossades från minst två vapen genom bilens fram- respektive bakruta 
och att flamma 2 och 3 troligtvis avlossats från en vz61 Skorpion, Zastava 
M84 eller en pistol med dålig ammunition. (Förhör genom videolänk går 
bra under förutsättning att bilder och film kan förevisas för vittnet).  

300. Förhör med sakkunnigvittnet Robert Larsson (vapenforensiker NFC) 
angående hans granskning av hylsa och kulfragment säkrade på 
brottsplatsen och de slutsatser han dragit av denna granskning, till 
styrkande av att det på hylsan förekommer vissa spår vars utseende och 
placering till viss del överensstämmer med spår som kan förekomma hos 
patronhylsor som har avlossats i kulsprutepistoler av typen Skorpion 
(Förhör genom videolänk går bra under förutsättning att bilder och film 
kan förevisas för vittnet).  
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Skriftlig bevisning  
(FUP 5000-K1501141-20 benämns FUP 6) 
(FUP 5000-K923340-20/5000-K200203-22 benämns FUP 7) 

ÅP 6 GROVT VAPENBROTT BLUE CHEESE, HÄNDELSEFÖRLOPP 30–31 JULI 2020  

301. Officiell YouTube video Blue Cheese, utvisande att musikvideon gjordes 
tillgänglig på YouTube den 28 augusti 2020, att musikvideon har över 
130 000 visningar och att det i musikvideon syns ett antal vapen, en vit 
Audi, vad som verkar vara narkotika, patroner och telefoner med de 
krypterade tjänsterna Ghost och Sky, till styrkande av att de tilltalades 
avsikt har varit att publicera och sprida bruket och innehavet av vapen på 
internet i syfte att förstärka sin kriminella identitet och våldskapital, video 
ingiven till tingsrätten på en USB (spelas upp av åklagaren från egen 
dator).  

302. Urval sakframställan i hovrätten gällande grovt vapenbrott Blue Cheese, 
utvisande, utvisande bland annat vilka personer som förekommer i 
råmaterialet, att narkotika och patroner förekommer under inspelningen av 
råmaterialet i lägenheten på Levertinsgatan 4 och att gärningsmännen 
missbrukar narkotika under inspelningen, att någon under inspelningen på 
Levertinsgatan 4 säger ”Vi ska till garaget bror”, att Charbel Homsi 
skriver till Christian Homsi kl. 21:27 ”Stäng av lurarna”, att en vit Audi 
med registreringsnummer BEK794 och ett antal vapen förekommer under 
inspelningen av råmaterialet i Djupdalsgaraget, att Benjamin Mahdi 
hanterar vapen under inspelningen av råmaterialet i Djupdalsgaraget och 
att Christian Homsis telefon kopplar upp mot Max Wifi kl. 23:18, till 
styrkande av att gärningsmännen agerar tillsammans och i samråd, att 
Benjamin Mahdi hanterar vapen samtidigt som han är narkotikapåverkad, 
sid 1056–1162 TP 1.   

303. Skychatt mellan Maykil Yokhanna och Robin Günes, Hassan Mohammad 
och Dennis Österdahl, positioneringar Hassan HÖK 1 och Maykil HÖK 2 
och foto extraherat från Charbel Homsis telefon (BG138908-4) utvisande 
att den 29–30 juli 2020: 
a. Hassans Sky-telefon kopplar upp mot master i Stockholm vid 11-tiden 

och mot master i Västerås kl. 16:27  
b. Maykil skriver till Robin kl. 13:00 ”Är på g till Stockholm nu”, hans 

Sky-telefon kopplar upp mot master i Upplands Bro kl. 17:25, Maykil 
skickar ett foto till Robin på en grönvit påse fylld med haschkakor och 
hans Sky-telefon kopplar upp mot master i Stockholm kl. 21:29,  

c. Hassan skickar ett antal foton till Dennis från kl. 20:05 på haschkakor i 
en grönvit påse och haschkakor märkta Mc Gregor och skriver till 
Dennis ”Den e inte så keff”, ”Har 5k I bilen nu”, Hassan och Dennis 
diskuterar därefter kvalitén på narkotikan och Hassans Sky-telefon 
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kopplar upp mot mast Lidnersplan kl. 23:25 den 29 juli och kl. 07:25 
den 30 juli, 

d. Maykil från kl. 12:51 30 juli skickar bilder till Robin på haschkakor 
märkta Mc Gregor och skriver ”Levertinsgatan 4” och ”Adressen för 
hämtning av bruning o tram” samtidigt som Maykils Sky-telefon 
kopplar upp mot master i Västerås,   

e. Maykils Sky-telefon rör sig till Stockholm vid 16-tiden samtidigt som 
Maykil skickar ett foto till Robin kl. 16:15 och skriver ”Bror kör bil”,  

f. det i Charbels telefon finns ett foto på haschkakor som ser visuellt 
liknar de haschkakor som återfinns på foton skickade till Robin och 
Dennis,  

till styrkande av att Hassan Mohammad och Maykil Yokhanna har 
kopplingar till narkotikahantering i samband med inspelningen av 
musikvideon Blue Cheese och att Hassan Mohammads telefon kopplar 
upp mot mast nära den första inspelningsplatsen av musikvideon Blue 
Cheese på kvällen den 29 juli och morgonen de 30 juli 2020, sid 87–97 
och 454–462 bilaga Skychattar, sid 247 och 262–263 bilaga HTM och sid 
976 TP 1. 

304. Skychatt mellan Hassan Mohammad och XAMRI utvisande att Hassan 
skriver till XAMRI vid 16-tiden den 29 juli 2020 ”Okej har jappare men 
måste ha info de räcker inte me Södermalm”, skriver om en ”Aye” och att 
”Aye” nästan blivit ”jappt av sina egna gunen klicka”, till styrkande av att 
Hassan Mohammad har kopplingar grov organiserad brottslighet, sid 87 
bilaga Skychattar. 

305. Bildkollage Benjamin Mahdis, bildkollage från råmaterialet och 
Snapchatmemories och foton påträffade i Benjamin Mahdis telefon 
(BG155912-1), utvisande att det i en telefon som togs i beslag från 
Benjamin Mahdi hösten 2020 påträffats flera filmer och foton från 
Snapchat filmade innan och under inspelningen av musikvideon den 30 
juli 2020 och att det vid en jämförelse mellan dessa filmer och råmaterialet 
från musikvideoinspelningen är uppenbart att Benjamin Mahdi deltagit 
under inspelningen av musikvideon i Djupdalsgaraget och att han hanterat 
såväl revolvern som kulsprutepistol Skorpion i samband med det och att 
Benjamin den 31 juli 2020 umgås med Serkan Demirkiran och Furkan 
Kücükgöl, till styrkande av att gärningsmännen agerat tillsammans och i 
samråd och att Benjamin Mahdi innehavt och hanterat vapnen, sid 14-20, 
27-33 och 56-75 i FUP 6 TP 10 och sid 987-995 TP 1 och 
Snapchatmemories ingivna till tingsrätten på en USB (spelas upp av 
åklagaren från egen dator).  

306. Uppspelning av delar av råmaterial till musikvideon Blue Cheese 
utvisande var och på vilket sätt vapnen hanterats, att gärningsmännen är 
påverkade av narkotika under delar av inspelningen och att vapnen inte 
vid något tillfälle hanteras utan handskar, till styrkande av att Benjamin 
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Mahdi hanterar vapnen under inspelningen av Blue Cheese tillsammans 
och i samråd med övriga gärningsmän i enlighet med gärningspåståendet, 
film ingiven till tingsrätten på en USB (spelas upp av åklagaren från egen 
dator).   

307. Musikvideo Blue Cheese påträffad i Ruben Sanchez mobiltelefon, 
utvisande att i den version av videon som påträffas i Ruben Sanchez 
mobiltelefon framgår registreringsnumret till den vita Audin tydligt, till 
skillnad från i den officiella versionen, till styrkande av att de tilltalade 
varit medvetna om att Audin har använts i samband med mordet den 2 
augusti 2020, video ingiven till tingsrätten på en USB (spelas upp av 
åklagaren från egen dator). 

308. Skychatt mellan Benjamin Mahdi och Robin Günes och BM8BQ1 och 
Robin Günes, utvisande att den 30–31 juli 2020:  
a. Benjamin vid 19-tiden skriver till Robin ”Håller på filma in”, ”Vi har 

hämtad allt”, ”Behöver guld kedjor ska börja sno folks kedjor” och att 
Benjamin skickar ett foto till Robin kl. 19:35 från köket på 
Levertinsgatan där de första scenerna av musikvideon Blue Cheese 
spelas in,  

b. Benjamin vid kl. 21:36 skriver till Robin ”Vi e inte klar”, ”Bror jag 
ska prata med grabbarna och återkomma”, ”Bror är inte med alla vi 
håller på med en viktig grej bror”, ”Bror vi håller på med släh” (släh 
betyder vapen),  

c. Benjamin från kl. 21:45 skriver till Robin om stubin och skriver 
därefter ”Bror du fråga om stubin jag fråga m han sa du har sagt att 
du har” och ”Bror vi kan inte smälla sånt nu det är fullt med aina och 
sånt folk håller sig inte ens i orten låt oss japp en först sen”,  

d. Benjamin från kl. 23 skriver om någon som ”Seko” har hämtat utan att 
säga något och skriver därefter ”Mannen jag e den enda som hela tiden 
försvarar dig mannen shuno pratar ej framför mig han säger jag 
kommer skicka vidare infon till dig”, ”Inte prata dålig om g han sa 
yani babben dog för oss sen ha sa nåt om g också” och ”jag vet knulla 
han du måste komma tillbaka bror walla”,  

e. Benjamin vid kl. 23:11 skriver till Robin ”Gömda bror måste ta bilen 
och gömma den innan shuno förlorar bort den” och kl. 23:18 ”Ska äta 
skriver en sek” samtidigt som Christian Homsis telefon kopplar upp 
mot Max Wifi,  

f. Benjamin beskriver vad som verkar vara en konflikt och att Benjamin 
försvarar Robin då de andra pratar illa om honom, att en person är 
”tjockt skum” mot honom och att den personen sagt att ”namo är hans 
bror” och att ”alla ska bort” om det som Robin berättar stämmer, att 
det är på ”liv och död” och att Benjamin är villig att ”brösta life”,  
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g. Benjamin från kl. 00:16 skriver att han åkt med ”gamo och furre och 
rapparen 10:an mot Sollentuna”, att någon åkt med ”m och h” , att de 
ska träffas snart, Benjamin skriver om en revolver som inte stänger 
med skott i, att ”m och h” ska åka och ”reka”, att ”dom ska klivish 
imorgon” och att Benjamin skriver om någon som ”namo” har runt 
lillfingret,   

h. Robin verkar skriva parallellt med BM8BQ1 samtidigt som han 
skriver med Benjamin och att Robin verkar återge till BM8BQ1 vad 
Benjamin skriver till honom och att BM8BQ1 verkar förvånad över att 
”M5” vill klippa någon,  

i. Benjamin den 31 juli vid 17:21 skickar en selfie till Robin och skriver 
”Han säger kom Västerås”, ”oss”, ”Revolvern gömt och 765 vilken 
menar du” och ”Den e gömt med revolv”,  

till styrkande av att Benjamin Mahdi deltar under inspelningen av Blue 
Cheese, att Skorpionen och revolvern som förekommer under 
inspelningen av Blue Cheese är Robin Günes, att Benjamin Mahdi, Hassan 
Mohammad och Maykil Yokhanna planerar att mörda en eller flera 
personer och att de under planeringen tar befattning med vapen, att 
Benjamin Mahdi pratar om Maykil Yokhanna och han kallas ”m” och att 
Hassan Mohammad kallas för ”h” och att Benjamin nämnder en ”g” som 
ska vara död, sid 106–121, 463 och 465 bilaga Skychattar.  

309. Protokoll aktiva molntjänster tillhörande Benjamin Mahdi, utvisande att 
det i telefon tillhörande Benjamin Mahdi registreras GPS-positioner som 
rör sig mot Djupdalsgaraget från kl. 22:54 för att kl. 23:01 befinna sig vid 
Sollentunavägen i närheten av Djupdalsvägen, till styrkande av att 
Benjamin Mahdi varit på plats i Djupdalsgaraget vid inspelningen av 
musikvideon Blue Cheese, sid 448 bilaga HTM och sid 308–310 TP 1.  

310. Positioneringar Maykil HÖK 1, HÖK 2 och HÖK 3, utvisande att Maykil 
Yokhannas Skytelefon kopplar upp mast nära Djupdalsgaraget kl. 22:22, 
telefonen kopplar upp mot master i Hornsberg och Huddinge kl. 00:31 
respektive kl. 00:43, Maykils Ghost-telefon kopplar upp mot mast i Solna, 
Maykils Sky-telefon kopplar upp mot mast som täcker Djupdalsgaraget kl. 
01:27 för att kl. 02:03 koppla upp mot master på väg till Västerås, till 
styrkande av att Maykil Yokhanna varit på plats i Djupdalsgaraget vid 
inspelningen av musikvideon Blue Cheese, sid 263 bilaga HTM.  

ÅP 7 FÖRBEREDELSE TILL MORD, HÄNDELSEFÖRLOPP 1–2 AUGUSTI 2020 

311. Skychatt mellan Hassan Mohammad och Robin Günes och Maykil 
Yokhanna och Robin Günes, utvisande att det under perioden 23–25 juli 
2020 verkar ha blivit problem med en narkotikaleverans och att Maykil 
Yokhanna, Hassan Mohammad och Robin Günes blir irriterade på 
varandra med anledning av det och att,  
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a. Hassan 24 juli skriver till Robin från kl. 01:36 ”Du behandlar mig som 
en fitta du får mig tappa ansikte du kunde sagt bra de går inte och 
svara när ja skrev”, ”Okej har dom torskat allt eller har dom svarat 
nu” och ”Alla dina dropp gick igenom”, 

b. Maykil den 24 juli skriver till Robin vid 10-tiden ”Bror ska vi lösa de 
me weedet eller ska ja säga pass på den bram” och ”Ärligt nu bror 
ingen rmh på mej som på Hassan”, vid kl. 12:51 ”Säg till H att dom är 
slut” och ”Säg till H du ej gav mig” och kl. 20:03 ”Bror delar med H o 
C ja tjänar inget walla”,  

c. Hassan den 24 juli skriver till Robin kl. 20:28 ”Du gav m för 53 din 
kylsigare” och ”Du ger M 53” och den 25 juli kl. 23:53 ”Du gjorde 
mig mkt arg”, ”Du skämmer ut os alla”, ”Ta äzin kör upp i din röv” 
och ”Jaja bram vill inte ha affärer med dig längre bram onödigt vi ska 
bli ovänner över skit pengar”,  

d. Maykil den 26 juli skriver till Robin vid 13-tiden ”Bekna inte en enda 
gram till H”, ”Bror ja skiter i para är inte sur men de du gjorde va fel 
mot mej sen du går släpper till H den giriga horan”, ”Bror han är 
största fitta när de gäller cash”, ”Han skämdes igår kolla på oss”, 
”Kusen sa till ha du drar ner byxorna för para”,   

e. Hassan den 26 juli skriver till Robin kl. 14:37 ”Va säger du att ja ska 
dela vinsten me och c”, ”gjorde 21 lax va försöker du göra försöker du 
göra problem eller”,  

f. Maykil den 26 juli skriver till Robin kl. 14:38 ”Bror hur mkt gjorde H 
igår på kassar” och ”Ja frågade om tp inte för att sälja haschet bror 
men om han vill gå in hälften de e ok men säg till mig vad tp priser är 
först”,   

till styrkande av att Maykil Yokhanna kallas för ”m”, Hassan Mohammad 
kallas för ”h” och att det förelegat en konflikt mellan dem den 23–25 juli 
2020 gällande narkotika, sid 40–76 bilaga Skychattar.  

312. Operativanalys, Skychatt mellan Dennis Österdahl och JETLY9, Hassan 
Mohammad och Dennis Österdahl, Maykil Yokhanna och Robin Günes, 
chatt från WhatsApp från Charbel Homsis telefon (BG138908-4) och chatt 
från Signal från Benjamin Mahdis telefon (BG155912-1, utvisande att den 
1 augusti 2020:  
a. Dennis vid 16-tiden frågar JETLY9 om han kan låna ut en ”Anna 

Karin” då det är akut och att Hassan svarar Dennis vid 17-tiden ”Bror 
har inte att låna ut”,  

b. Hassan skriver till Benjamin kl. 18:29 ”Ring” och ”du ring”,  
c. Maykils Sky-telefon kopplar upp mot master i Västerås samtidigt som 

han skriver till Robin mellan kl. 19:40-20:03 ”H ja skickade han”, 
”han tog kallen”, ”Va är sdreshishh bror”, ”Direkt han tas”, ”Ja löser 
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en här ifrån Västerås”, ”Vi lägger en Kalle o Gun” och ”Skickade H 
helt”,  

d. Hassan kl. 13:52 gör en bank-id signering på Virkesvägen 9C i 
Hammarby Sjöstad, Hassans Sky-telefon vid kl. 20:31 kopplar upp 
mot basstation som täcker Virkesvägen 9C och att Hassan kl. 21:32 
genomför kortköp på OKQ8 Sillekrog i Tystberga, 

e. Maykil skriver till Robin kl. 21:41 ”Ja sa till han mannen glöm inte du 
sålde G du sålde hela din klick för din tjej du börja jobba osv du är kef 
o så”, ”Mannen han kommer säger till mig han tror ja blåst han o sånt 
o förstår nu att de ej va så osv han skämdes ja sa taga din tönt med” 
och ”Ja gillar han men killen ska vara längst ner i hiarkin bror”,  

f. det från Ninnoa Hannas telefonnummer skrivs till Charbel Homsi kl. 
20:16 ”svara kuse viktigt”, Charbel ringer Ninnoas nummer kl. 20:21 
och att samtalet pågår i 34 sekunder, Ninnoas nummer ringer Charbel 
kl. 20:38 och att samtalet pågår i 43 sekunder, varefter Charbel skriver 
kl. 21:49 ”elr cuz h du osams är o”,    

till styrkande av att Hassan Mohammad inte vill låna ut vapen till Dennis 
Österdahl på kvällen den 1 augusti, att Maykil Yokhanna har gett Hassan 
Mohammad ett uppdrag som involverar AK-47:an, att Maykil Yokhanna 
menar att Hassan Mohammad har gjort något som har skadat en person 
som kallas för ”g” och att Maykil Yokhanna planerar att mörda någon, sid 
123–134 bilaga Skychattar, sid 1076 och 1626 bilaga Telefontömning, sid 
53 och 128 bilaga Ekonomi och sid 264, 248 och 408 bilaga HTM.  

313. PM kontroll person, utvisande att Ahmad Mazin, som mördades den 12 
november 2018 i Hallonbergen, kallas för ”Gee” och ”G”, att Hassan 
Mohammad efter mordet anländer till Karolinska sjukhuset i Solna dit 
Ahmad Mazin fördes och att Hassan Mohammad besökt Ahmad Mazins 
mamma efter mordet, till styrkande av: 
att  Hassan Mohammad stått Ahmad Mazin väldigt nära och att 

Ahmad Mazin kallas för ”Gee” eller ”G”, 
att  Benjamin, när han skriver till Robin Günes den 30 juli 2020 från 

kl. 23 ”Inte prata dålig om g han sa yani babben dog för oss sen 
ha sa nåt om g också” och ”jag vet knulla han du måste komma 
tillbaka bror walla”, åsyftar att det är Hassan Mohammad som 
sagt detta och att Ahmed Mazins död är kopplad till konflikterna 
runt Maykil Yokhanna och Benjamin Mahdi,  

att Maykil Yokhanna, när han skriver till Robin Günes den 1 augusti 
2020 kl. 21:41 ”Ja sa till han mannen glöm inte du sålde G”, 
åsyftar att han sagt detta till Hassan Mohammad och att Maykil 
Yokhanna upplever att Hassan Mohammad på något sätt svikit 
Ahmed Mazin, och  
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att Ahmad Mazins död är motivet till att Hassan Mohammad lierar 
sig med Maykil Yokhanna och förbereder mord och genomför 
mordet och mordförsöket den 1-2 augusti 2020,  

sid 322-327 TP 3.  
314. Skychatt mellan Maykil Yokhanna och Robin Günes, utvisande att Maykil 

vid 22-tiden den 1 augusti 2020skriver till Robin bland annat att: 
a. Robin måste vara ”all in” för att kunna vinna marknaden som han 

satsar på och att det kommer att kosta, att Maykil har en ”monster 
trupp A laget”, att Maykil ifrågasätter varför Robin har sagt saker till 
Hakan, att Maykil skriver att han gillar Hakan och Hakans lillebror 
som han tycker är en ”stabil shono”, att Furkan också är ”deli”, att 
Maykil och Robin är Hakans, Serkans och Furkans ”hjärna”, att dom 
är ”me mig och kusen alltid” och att Maykil skriver om en ”horunge” i 
Malmö,  

b. de ska ses under morgondagen och att Maykil kl. 22:30 frågar Robin 
”Vilka är grabbarna” och ”Är de irakier”,  

till styrkande av att Maykil och Robin vill styra delar av 
narkotikamarknaden i Sverige och att Maykil Yokhanna anser att han styr 
Hakan Ulas, Serkan Demirkiran och Furkan Kücükgöl, sid 132–134 bilaga 
Skychattar.  

315. Operativ analys, samtalslista från signal från Charbel Homsis telefon 
(BG138908-4), Skychatt mellan Benjamin Mahdi och Robin Günes och 
kontoutdrag Charbel Homsi, utvisande att den 1 augusti 2020 Benjamins 
telefon kopplar upp mot master i Gamla stan mellan kl. 18:58-23:26 och 
att uppkopplingarna talar för att han befinner sig i sin bostad på Skeppar 
Karls gränd 4, att Charbel Homsi och Benjamin har kontakt via Signal 
mellan kl. 21:53-22:06, att Benjamin skriver till Robin kl. 21:56 ”M kusin 
ringde och sa kom Västerås vi festar har hämtat guzzar”, och kl. 22:10 
”Bror sherbel ringde ville jag skulle komma och festa idag han va helt 
stressat” och att Charbel Homsi genomför ett köp på nattklubben Public i 
Västerås kl. 02:59, till styrkande av att Charbel Homsi inte befinner sig i 
Stockholm vid tiden för mordet, sid 839-840 TP 1, sid 131 bilaga 
Skychattar och sid 359 bilaga Ekonomi.  

316. Chatt från Signal från Benjamin Mahdis telefon (BG155912-1) och artikel 
om tramadol från Expressen, utvisande att tramadol använts av kriminella 
för att genomföra våldsuppdrag och att Benjamin Mahdi den 1 augusti 
2020 kl. 20:36 efterfrågar tramadol, att Ruben kl. 23:05 skriver ”Bror ska 
du ha eller inte? Kmr slagga snart” varvid Benjamin kl. 23:08 svarar 
”Kommer ha vänta lite på mig” till styrkande av att Benjamin Mahdi på 
kvällen den 1 augusti vill ha tramadol, sid 209-215 bilaga Telefontömning 
och sid 469-470 bilaga Kartläggning. 
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317. Urval HDA Benjamin Mahdi, utvisande att Benjamin använder Wickr kl. 

21:45 och kl. 22:53, WhatsApp kl. 23:49, signal kl. 00:57, Snapchat kl. 
01:07 och att det därefter inte är någon aktivitet på telefon förrän den 2 
augusti kl. 05:18, till styrkande av att Benjamin Mahdi några timmar 
innan mordet använder krypterade chattar vars innehåll inte har kunnat 
återfinnas och att Benjamin Mahdi inte använder telefonen under tiden för 
mordet och att han börjar använda telefonen igen vid 5-tiden på morgonen 
den 2 augusti 2020, sid 246, 380 och 423 TP 1.  

318. Skychatt mellan Maykil Yokhanna och Robin Günes, Hassan Mohammad 
och Dennis Österdahl och Benjamin Mahdi och Robin Günes den 1 
augusti 2020 och PM gällande bilen NCU39, utvisande att:  
a. Benjamin kl. 22:46 skriver till Robin ”Fick goish nu hajdar och 

Marcel är i stan och festar”,  
b. polisen kl. 22:49 gör en slagning på personbil NCU139 (en bil som 

kan knytas till Marcel Butros och Haidar Al Shimarti) vid 
Regeringsgatan i centrala Stockholm,  

c. Hassan kl. 22:53 frågar Dennis ”Bram har du inga tabbar?” och 
skriver kl. 23:47 ”Nej bram vi blev av med några. Nyligen”,  

d. Robin verkar skriva något till Maykil varefter Maykil svarar Robin kl. 
23:24 ”är du hundra” och kl. 23:37 ”hinner vi dit”,   

e. Benjamin kl. 23:52 skriver till Robin att han ska träffa ”m och h” och 
”kanske klivish”,  

till styrkande av att Benjamin har fått information om att Haidar Al 
Shimarti och Marcel Butros befinner sig i stan och festar, att Robin 
vidarebefordrar information han fått från Benjamin gällande var de 
tilltänkta måltavlorna befinner sig till Maykil Yokhanna och att Benjamin, 
Hassan och Maykil planerar att träffas någon gång efter kl. 23:52 den 1 
augusti med anledning av de planerade morden, sid 134–136 bilaga 
Skychattar och sid 385 FUP 7.  

319. Chatt från WhatsApp från Charbel Homsis telefon (BG138908-4) mellan 
telefonnummer tillhörande Ninnoa Hanna och Charbel, utvisande att 
följande meddelande skickas från telefonnummer tillhörande Ninnoa 
Hanna den 1 augusti 2020 kl. 23:53 ”svara akut”, till styrkande av att en 
minut efter att Benjamin Mahdi skrivit till Robin Günes att han ska träffa 
”m och h” söker Maykil Yokhanna Charbel Homsi, sid 1076 bilaga 
Telefontömning.   

320. Samtalslista signal från Charbels telefon (BG138908-4), utvisande att 
Serkan Demirkiran och Charbel Homsi har kontakt på kvällen den 1 
augusti 2020 och att Serkan ringer Charbel kl. 23:51 den 1 augusti 2020 
och att samtalet besvaras, till styrkande av det, sid 840 TP 1.  
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321. Operativanalys och beslags- och extraktionsprotokoll BG125659-1, 

utvisande att: 
a. Heidar Al Shimarti genomför ett kortköp den 1 augusti kl. 23:59 på 

Circle K Skärholmen Vårby,  
b. Maykil Yokhanna förflyttar sig från Västerås till Djupdalsgaraget i 

Sollentuna den 2 augusti mellan kl. 00:01-01:07 och att telefonen 
befinner sig i/nära garaget fram till kl. 01:14,  

c. Benjamin förflyttar sig från bostaden i Gamla Stan någon gång efter 
kl. 23:26 den 1 augusti för att kl. 01:18 den 2 augusti koppla upp mot 
mast som täcker trafik kring Djupdalsgaraget i Sollentuna,  

d. Adam Fidow gör en slagning på registreringsnummer BEK794 på 
biluppgifter.se den 2 augusti kl. 01:54, att det av uppgifter i Adams 
mobiltelefon och mastuppkopplingar framgår att han färdas i en bil när 
han gör slagningen och att han då befinner sig på Norra länken E4/E20 
mellan Solna och Stora Essingen,  

e. Hassan Mohammad befinner sig i sitt hem i Hammarby sjöstad kl. 
00:24 den 2 augusti för att därefter kl. 02:28 och 02:29 ha 
uppkopplingar mot basstation Jenny Linds gata vilka talar för att 
Hassan färdas längs E20 i södergående riktning,  

till styrkande av att Maykil Yokhanna och Hassan Mohammad är ”m och 
h” som Benjamin ska träffa, att Benjamin och Maykil beger sig till 
Djupdalsgaraget för att hämta den vita Audin och vapnen med syfte att 
försöka leta upp de tilltänkta måltavlorna som de planerar att mörda, att 
den vita Audin befinner sig på Norra Länken vid kl. 01:54 och att 
Benjamin och Maykil vid någon tidpunkt även hämtar upp Hassan 
Mohammad och att de vid 02:28 befinner på E4:an södergående i höjd 
med Jenny Linds gata i Hägersten, sid 694–701 TP 1, sid 338 FUP 7 och 
sid 224–240 bilaga Telefontömning. 

322. Promemoria från Bildex genomgång av filmmaterial från Shell Sankt 
Botvids väg i Norsborg, PM identifiering av Ilija Jurkovic och Heidar Al 
Shimarti, PM gällande bil NCU 139 och PM uppkopplingar bank-id, 
utvisande att två personer välliknande Ilija Jurkovic och Heidar Al 
Shimarti anländer till Shell på Sankt Botvids väg i Norsborg i personbil 
NCU139 kl. 02:23 och att en tredje person ses sitta i personbilen, att 
Marcel Butros telefon kopplar upp mot master som täcker Shell vid 02:24 
och att bilen NCU139 vid 22:49 den 1 augusti 2020 har befunnit sig i 
centrala Stockholm vid Regeringsgatan, till styrkande av det, sid 369-387 
FUP 7.  

323. Beslags- och extraktionsprotokoll BG125659-1, utvisande att det i telefon 
som brukas av Adam Fidow påträffas ett foto på bil med 
registreringsnummer NCU139 med tidsstämpel 10 augusti 2020 kl. 01:31 
(den bil som Ilija Jurkovic, Haidar Al Shimarti och Marcel Butros färdas i 
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när de anländer till Shell den 2 augusti 2020 till styrkande av att det är 
välkänt i den kriminella miljön att personbil NCU139 kan knytas till 
Vårbynätverket, sid 386 FUP 7 och sid 224–240 bilaga Telefontömning.   

ÅP 7 MORD OCH FÖRSÖK TILL MORD, HÄNDELSEFÖRLOPP 2 AUGUSTI 2020  

324. Filmpromemoria från Bildex genomgång av Trafikverkets vägkameror, 
utvisande att ett ljust fordon, som företer vissa yttre likheter med den vita 
Audin kl. 03:23:33 den 2 augusti 2020 ses köra söderut på E4/E20 
Södertäljevägen och ser ut att svänga av mot avfarten som leder mot Sankt 
Botvids väg, till styrkande av att gärningsmännen anländer till 
brottsplatsen någon gång efter kl. 03:23, sid 110–122 FUP 7.   

325. Promemoria kamerasektorer översikt Shell Norsborg, utvisande var 
kamerorna på Shell Norsborg är placerade och vilka vinklar de olika 
kamerorna täcker, sid 84–98 FUP 7.  

326. Filmpromemoria från Bildex genomgång av ÖVK Shell Sankt Botvids väg 
3 i Norsborg, utvisande att den vita Audin ses köra mot Shells baksida kl. 
03:24:18 den 2 augusti 2020, köra runt på framsidan av Shell för att efter 
kl. 03:24:30 avlossa ett antal skott i riktning mot McDonalds, till 
styrkande av att gärningsmännen färdas i den vita Audin, sid 99–109 FUP 
7.   

327. Filmer från ÖVK Shell Norsborg, utvisande att gärningsmännen avlossar 
skotten som dödade Adriana från en vit Audi, till styrkande av det, film 
ingiven till tingsrätten på en USB (spelas upp av åklagaren från egen 
dator).   

328. Filmpromemoria från Bildex genomgång av Trafikverkets vägkameror 
den 2 augusti 2020, utvisande att ett ljust fordon, som företer vissa yttre 
likheter med den vita Audin, och som framförs i en hastighet som är högre 
än övrig trafik kl. 03:25:32 ses köra österut på Sankt Botvids väg i riktning 
mot närliggande rondell, kl. 03:25:48 ses köra i norrgående riktning på 
påfart mot E4/E20 Södertäljevägen, kl. 03:28:38 ses köra förbi Shurgard 
Hägersten och kl. 03:35:14 ses köra förbi Sörentorp på E4 Uppsalavägen i 
norrgående riktning till styrkande av att gärningsmännen lämnar 
brottsplatsen och färdas i en hastighet överstigande180 km/h för att vid kl. 
03:35 befinna sig vid Sörentorp, sid 110–122 FUP 7.   

329. Operativ analys utvisande att Maykil Yokhannas och Hassan Mohammads 
Skytelefoner den 2 augusti 2020 från kl. 03:41 kopplar upp mot basstation 
som täcker Djupdalsgaraget, till styrkande av att Maykil Yokhanna och 
Hassan Mohammad sju minuter efter att den vita Audin passerat Sörentorp 
(en sträcka på cirka 8 km) kopplar upp mot basstation som täcker garaget, 
sid 702 TP 1.  
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ÅP 7 TEKNISK BEVISNING BROTTSPLATS 

330. Promemoria inhämtande av SOS-samtal, promemoria utskrift av SOS-
samtal, promemoria utskrift av larmsamtal till RLC och uppspelning av 
larmsamtal till RLC den 2 augusti 2020 kl. 03:27:30, utvisande att tre 
stycken samtal till SOS-alarm inkommer till 112 och att samtalen kopplas 
vidare till regionledningscentralen hos polisen, att en av personerna som 
ringer till 112 är Matay Teymur och att han vidtar livsuppehållande 
åtgärder på Adriana Ostrowska Naghei och att han uppger till 
larmcentralen att hon är vaken, till styrkande av att dödsförloppet inte har 
varit omedelbart, sid 245–252 FUP 7 (ljudfil medtages av åklagaren till 
förhandlingen och spelas med egen dator. Åklagaren yrkar att samtalet 
spelas upp inför stängda dörrar med hänvisning till 35 kap 1 § OSL ) .  

331. Promemoria första iakttagelser på brottsplats upprättad av polisman Hans 
Hansson, utvisande att när polis anländer till brottsplatsen uppger en man 
till polisen att en bil kom och att det avlossades skott från bilen och att 
polisen noterar en man med skyddsväst, till styrkande av det, sid 33–34 
FUP 7.   

332. Promemoria och händelserapport från gärningstillfället utvisande att två 
yngre pojkar sagt till personal på McDonalds att det är problem och 
därefter setts lämna platsen och att man initialt efter en granskning av 
övervakningsfilmen från Shell felaktigt letade efter en vit mercedes, sid 
15–26, 29–32 och 42–43 FUP 7.  

333. Promemoria kroppskamera, utvisande att polisman Hans Hansson med sin 
kroppskamera Axon X81168344 filmar brottsplatsen, att polisman Jessica 
Hillemar med sin kroppskamera Axon X81166670 filmar ett antal 
ungdomar som befinner sig på brottsplatsen och att polisman Freddy Åhlin 
med sin kroppskamera Axon X81168902 filmar brottsplatsen, sid 35, 39 
och 50 FUP 7.  

334. Promemoria initial granskning av kroppskamera från polispatrull 1, 
utvisade mörker- och siktförhållanden vid gärningstillfället samt vilka 
personer som befann sig på brottsplatsen, till styrkande av att det är 
relativt mörkt på brottsplatsen men att platsen lyses upp av gatlyktor, sid 
347–356 FUP 7.  

335. Uppspelning av utvalda delar från polisens kroppskameror kamera 
X81168902, X81168344 och X81166670 utvisande att det är relativt 
mörkt på brottsplatsen men att platsen lyses upp av gatlyktor och vilka 
personer som befinner sig på brottsplatsen till styrkande av 
siktförhållanden och att ett antal personer som befunnit sig på 
brottsplatsen efter mordförsöket på Hundhamravägen den 21-22 juli 2020 
även befinner sig på brottsplatsen efter mordet den 2 augusti (medtages av 
åklagaren till förhandlingen och spelar upp med egen dator). 
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336. Avrapporteringspromemoria av polisman Mohamad-Bak Naim, utvisande 

att Matay Teymur inte vill prata med polisen och upplevs som uppjagad 
när han inte får lämna platsen och att Matay Teymur och Salim Safar bär 
skottsäkra västar, till styrkande av det, sid 56 FUP 7. 

337. Översiktsbild personer på brottsplatsen, utvisande var målsägandena 
befann sig vid skottlossningen, till styrkande av att de är att bedöma som 
målsäganden till försök till mord, sid 272 FUP 7.  

338. Promemoria slagningar på registreringsnummer BEK794 på 
biluppgifter.se, beslagsprotokoll mobil och protokoll från extraktion av 
mobiltelefon med beslagsnummer BG108988-1 tillhörande Haris Bibezic, 
utvisande att det görs en slagning på BEK794 kl. 03:43:54 med IP adress 
31.208.205.252 tillhörande Senada Bibezic och att det i webbhistoriken i 
telefon tillhörande Haris Bibezic framgår att det görs en slagning på 
registreringsnummer BEK794 på biluppgifter.se mellan kl. 03:43:35-
03:44:00, till styrkande av att gärningsmännen färdas i en vit Audi med 
registreringsnummer BEK794 och till vederläggande av uppgifter lämnade 
av Haris Bibezic i förhör att han enbart noterat siffrorna BE i 
registreringsnumret på den vita Audin, sid 338 och 577 FUP 7 och sid 
786–789 TP 1.  

339. PM skiss av Haris Bibezic, utvisande att det i Benjamin Mahdis telefon 
påträffas en halsduk som visuellt har likheter med den skiss som 
målsägande Haris Bibezic gjort av en mask som en av gärningsmännen 
bar vid mordet den 2 augusti 2020, sid 364–365 FUP 7.   

340. Protokoll över platsundersökning på Sankt Botvids väg 3 i Norsborg 
utvisande att: 
a. 21 patronhylsor säkrades på brottsplatsen och att 20 hylsor av olika 

fabrikat var av kaliber 7,62x39 mm och en hylsa var av kaliber 7,65 
mm, 

b. hylsorna låg utspridda inom ett område på cirka 12 meter,  
c. en skottskada iakttagits på en lyktstolpe på en höjd av 88 cm från 

marken i form av ett ingående hål med riktning från där hylsorna 
säkrades och att kulfragment säkrats från lyktstolpen,  

d. drive-through stolpe B vid hamburgerrestaurangen hade en skottskada 
på en höjd av 230 cm från marken i form av ett genomgående hål med 
riktning från parkeringen mot E4:an och att drive-through stolpe A 
hade en skottskada på en höjd av 240 cm från marken i form av ett 
ingående hål med riktningen snett uppifrån från Sankt Botvids väg och 
att två kulfragment säkrats från stolpen,  

e. blod tillhörande Adriana Ostrowska Naghei påträffas i anslutning till 
drive-through stolpe A cirka 47 meter från den plats där hylsorna 
säkrades,  
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f. Adriana Ostrowska Naghei avlidit till följd av skadorna hon erhållit 
efter att hon skjutits när hon stod vid hamburgerrestaurangens drive-
through,  

g. vapensökhund markerat på tre platser på gräsvallen, cirka 61 meter 
från där hylsorna påträffades, och att kulfragment säkrats från 
gräsvallen,  

h. övervakningsfilm säkrad från bensinmacken visar en vit bil från vilken 
det syns eldsflammor i snabb följd från bilens högra sida som om skott 
avlossas,  

i. DNA säkrats på två hylsor,  
j. kulfragmenten säkrade i lyktstolpe, drive-through skylt A och på 

grässlänt saknade vapenrelaterade spår användbara för en 
individualiserad jämförelse,  

till styrkande av att Adriana Ostrowska Naghei träffats av minst en kula 
vid skottlossningen, att hon avlidit till följd av denna skottskada, att 
skotten avlossats svepande och urskillningslöst från två olika skottillfällen 
med minst två vapen och att det förelegat fara för liv och hälsa för 
samtliga personer som vistats i området vid parkeringen och 
hamburgerrestaurangen, sid 123–184 FUP 7.  

341. Avrapporteringspromemoria sök med specialsökhund, utvisande att 
kulfragment påträffades i en grässlänt mitt emot parkeringen, till 
styrkande av att det förelegat fara för liv och hälsa för samtliga personer 
som vistats i området vid parkeringen och hamburgerrestaurangen, sid 
188–212 FUP 7. 

342. Protokoll från rättsmedicinsk obduktion avseende Adriana Ostrowska 
Naghei, utvisande att den döda kroppen efter Adriana Ostrowska Naghei 
företett en skottskada med sannolikt ingångshål på den högra sidan av 
bröstryggen, tvärs genom leverns bakre del med en mycket kraftig 
söndertrasning av levern och med sannolikt utgångshål på den vänstra 
sidan av bröstkorgen och en skottskada med ingångshål på den vänstra 
handryggens lillfingersida med skottkanal snett uppåt genom handleden 
och utgångshål på underarmens böjsida, att skottskadorna företer ett 
utseende som starkt talar för att de uppkommit genom två skott med 
kulvapen i anslutning till dödsfallet och att skottskadorna företer ett 
utseende som talar för att de utgörs av så kallade fjärrskott och att Adriana 
Ostrowska Naghei har avlidit till följd av de omfattande skadorna på 
levern som orakats av skottskadorna, till styrkande av att Adriana 
Ostrowska Nagheis död orsakats av annan person, sid 219-239 FUP 7.   

343. Sakkunnigutlåtande från NFC, utvisande skottskador på Adriana 
Ostrowska Nagheis kläder, till styrkande av att skotten har träffat henne i 
bålen, sid 237–244 FUP 7.  



 Åklagarområde Stockholm Ansökan om stämning Sida 
 

79 (129) 
  Södertörns åklagarkammare i Stockholm  Handling 

 
 

   Ärende 
 

AM-110029-20 
  Vice chefsåklagare Anna Svedin 2022-10-14 Handläggare 107-3 
       

 
 
344. Träffrapport från NFC utvisande att på hylsa (G11) med beslagsnummer 

BG93935-11 påträffas DNA grad +4 från Robin Günes, till styrkande av 
att Robin Günes vid något tillfälle hanterat hylsan, sid 397 FUP 7.  

345. Sakkunnigutlåtanden från NFC i ärende 5000-K923340-20, utvisande att 
20 hylsor av kaliber 7,62x39 säkrade vid mordet den 2 augusti 2020 och 
hylsor säkrade vid försök till mord på Hundhamravägen den 21–22 juli 
2020 har avlossats i samma vapen (grad +4), till styrkande av att samma 
gärningsmän ligger bakom båda händelserna, sid 453–459 FUP 7.  

346. Sakkunnigutlåtande från NFC granskning av övervakningsfilm från Shell 
och komplettering till sakkunnigutlåtandet utvisande att flamma 2 och 3 
har ett avvikande utseende från flamma 1 och 4-10 som bedöms kunna 
förväntas då ett skott med dålig ammunition avfyras, till styrkande av att 
tre personer eller fler befann sig i bilen vid händelsen, att skott avlossades 
från minst två vapen genom bilens fram- respektive bakruta och att 
flamma 2 och 3 troligtvis avlossats från en vz61 Skorpion, Zastava M84 
eller en pistol med dålig ammunition, sid 488–495 FUP 7. 

347. Sakkunnigutlåtande från NFC, utvisande att det på hylsan av kaliber 7,65 
förekommer vissa spår vars utseende och placering till viss del 
överensstämmer med spår som kan förekomma hos patronhylsor som har 
avlossats i kulsprutepistoler av typen Skorpion och att förekommande spår 
även kan avsättas av andra vapen i samma kaliber som kulsprutepistoler 
av typen Skorpion, till styrkande av att spåren på hylsan är kan ha 
avlossats av en kulsprutepistol av typen Skorpion, sid 484–487 FUP 7.   

348. Promemoria vit kombi Hundhamra, utvisande att ett anonymt tips lämnas 
till polisen den 5 augusti 2020 att en vit kombi körde vid parkeringen vid 
Hallundavägen ut mot Hundhamravägen den 2 augusti 2020 vid 03, till 
styrkande av det, sid 357–355 FUP 7. 

ÅP 7 ALTERNATIVA GÄRNINGSMÄN 

All bevisning i denna del åberopas till styrkande av att Ruben Sanchez, Furkan 
Kücükgöl och Ferdi Kücükgöl inte är utförare av mord och mordförsök på 
Sankt Botvids väg i Norsborg den 2 augusti 2020. 
349. Positioneringar Furkan HÖK 1, Ruben HÖK 1 och Ferdi HÖK 1, 

utvisande att:  
a. Furkans telefon kopplar upp mot master vid Arvid Tydéns Allé vid 19-

tiden den 1 augusti 2020 och vid kl. 12:54 den 2 augusti 2020 mot 
mast nära Skyttevägen 2 i Sollentuna,  

b. Rubens telefon kopplar upp mot master i Skärholmen/Vårby vid kl. 
20:08, vid kl. 20:27 koppla upp mot mast Tobaksvägen, mellan kl. 
22:06-23:21 mot master i Fruängen, Gubbängen och Henriksdal i 
Nacka, vid kl. 01:26 mot mast på Södermalm. vid kl. 01:13 mot mast 
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Tobaksvägen, vid kl. 02:25 mot mast vid Liljeholmen och vid kl. 
02:54 och kl. 03:00 mot mast vid Skanstull,  

c. Ferdis telefon kopplar vid kl. 23:19 upp mot master i Farsta, vid kl. 
01:25 och kl. 01:43 mot mast i Upplands Väsby och vid kl. 02:52 mot 
mast vid Högdalen,  

till styrkande av att det, sid 83–86 bilaga HTM och sid 200-206 TP 3.  
350. Anteckningar från Rubens telefon (BG109289-2), utvisande det i 

telefonen app för anteckningar återfinns listor med namn och belopp 
daterad den 1 augusti 2020 kl. 04:47 och den 2 augusti 2020 kl. 04:37, till 
styrkande av att Ruben Sanchez är kopplad till narkotikaförsäljning, sid 
291 TP 3.  

351. Chatt från Signal från Ferdi Kücükgöls telefon (BG109276-1), utvisande 
att Ruben och Ferdi har kontakt den 1 augusti 2020 gällande narkotika, att 
Amanda ska börja ”köra” kl. 17, diskussioner om hur mycket Amanda har 
”becknat” och ”släppt” och att Ruben vid 22-tiden är med ”Amanda och 
kör”, till styrkande av att Ferdi Kücükgöls och Ruben Sanchez är 
kopplade till narkotikaförsäljning på kvällen den 1 augusti 2020, sid 
1434–1435 bilaga Telefontömning.   

352. Urval kommunikation från Furkan Kücükgöls telefon (BG132267-1), 
utvisande att kommunikation i telefon tyder på brukaren av telefon åker 
runt i Stockholmsområdet och levererar narkotika på fram till cirka kl. 00 
den 2 augusti 2020, till styrkande av det, sid 229–260 TP3.  

353. Positioneringar Ferdi HÖK 1, HAK Ferdi och GPS-positioneringar 
taxichaufför, utvisande att:  
a. taxi bokas från Hakan Ulas telefon med Bolt den 2 augusti 2020 kl. 

02:14 men att resan avbokas,  
b. taxi bokas med Uber den 2 augusti 2020 kl. 02:14 med betalkort 

tillhörande Mine Demirkiran, att resenären hämtas vid korsningen 
Lundagatan/Storgatan i Solna kl. 02:35 och lämnas på Tobaksvägen 14 
i Farsta kl. 02:54, vilket verifieras av GPS-koordinater från Uber,  

c. Ferdis telefon den 2 augusti 2020 vid kl. 02:52 kopplar upp mot mast 
vid Högdalen samtidigt som Uber-chaufförens GPS befinner sig vid 
denna plats,  

d. Sms och signalmeddelanden mellan Ferdi, Ruben och en person som 
befinner sig på Tobaksvägen i Farsta visar att Ferdi reser dit med taxi,  

till styrkande av det, sid 1434–1435 bilaga Telefontömning och sid 271–
288 TP 3.  

354. Furkan Kücükgöl HDA, utvisande att Furkan porrsurfar kl. 02:55, skriver 
på snapchat kl. 03:34 och att Furkan ingått i en Instagramgrupp med Ferdi 
Kücükgöl och Serkan Demirkiran och att Furkan skickar ett meddelande 
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till gruppen den 2 augusti kl. 03:49 och att det därefter inte finns några 
inlägg förrän den 6 augusti kl. 14:17, till styrkande av att Serkan 
Demirkiran, Furkan Kücükgöl och Ferdi Kücükgöl inte är tillsammans kl. 
03:49 den 2 augusti 2020 och till vederläggande av Salim Safars uppgifter 
att Furkan Kücükgöl är en av gärningsmännen som befinner sig i den vita 
Audin när skotten avlossas, sid 476–477 bilaga HTM och sid 611–612 TP 
1.  

ÅP 8 SKYDDANDE AV BROTTSLING, GROVT BROTT, HÄNDELSEFÖRLOPP 2–3 
AUGUSTI 2020 

355. Furkan Kücükgöl HDA, chatt från Signal från Ferdi Kücükgöls telefon 
och efterlysning stulen Audi, utvisande att Furkan den 2 augusti kl. 05:45 
går in på Expressen och läser om skottlossningen i Botkyrka och att det 
framgår av Expressen att nyheten om skjutningen publicerades kl. 04:06, 
att han därefter söker på Google och läser om mordet under ett mycket 
stort antal tillfällen den 2–3 augusti 2020, att han den 3 augusti kl. 14:39 
läser en artikel i Expressen om mordet och därefter söker Ferdi på signal 
vid två tillfällen kl. 14:48 och 14:63 och att han vid 21:50 läser om att en 
stulen vit Audi kan ha använts vid mordet, till styrkande av att uppgiften 
om skjutningen finns allmänt tillgänglig från kl. 04:06 den 2 augusti och 
att uppgiften om den vita Audin blir offentlig på kvällen den 3 augusti 
2020, sid 479–488 bilaga HTM, sid 1436 bilaga Telefontömning och sid 
148 TP 1.  

356. Operativanalys, urval HDA Benjamin Mahdi, samtalslista från Signal från 
Charbel Homsis telefon (BG138908-4), chatt från Signal från Ferdi 
Kücükgöls telefon (BG109276-1) och Charbel HÖK 1, utvisande att den 2 
augusti 2020:  
a. Benjamin använder Snapchat kl. 05:19, söker Charbel via signal tre 

gånger med början kl. 06:40, Charbel ringer Benjamin kl. 06:44 och att 
Benjamin och Charbel har ett antal fortsatta kontakter via signal fram 
till kl. 23:17,  

b. Charbel kl. 07:02 ringer Taxikurir samt ett antal andra nummer ett 
flertal gånger fram till kl. 07:43,  

c. Robin söker Ferdi kl. 07:57, Charbel kl. 11:32 och Ferdi igen kl. 14:30 
och 14:32,   

d. Benjamins telefon kopplar upp mot master i Västerås mellan kl. 15:29-
15:47 och kl. 21:25-21:27 och kopplar upp mot mast på Sveavägen kl. 
22:32, 

e. Benjamin använder Wickr kl. 15:36, går in på Aftonbladet kl. 15:49, 
Expressen kl. 16:12:01 och använder Wickr kl. 16:12:47,  
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f. GPS-punkter i Benjamins telefonen anger att den befinner sig på 
Stalldrängsgatan i Västerås (Charbels hemadress) kl. 18:27-18:44  

g. Benjamin går in på Aftonbladet och Expressen vid flera tillfällen på 
kvällen 2 augusti och tidig morgon den 3 augusti,   

h. aktiviteter registreras på telefonen under hela natten mellan den 2–3 
augusti och att det sker en sökning på Google på ”PTSD” kl. 06:24 den 
3 augusti,  

till styrkande av att Benjamin Mahdi åker till Västerås efter mordet, att 
han använder Wickr omedelbart efter att han tagit del av något på 
Expressen och att han inte sover på hela natten 2–3 augusti och söker på 
post traumatiskt stressyndrom, sid 1435 bilaga Telefontömning, sid 86 
bilaga HTM och sid 247–254, 307, 416–420, 703–704 och 840–841 TP 1.  

357. Skärmurklipp från Benjamin Mahdis telefon (BG155912-1) och 
undersökningsprotokoll avseende skärmurklipp, utvisande att det i telefon 
påträffats ett skärmurklipp daterat den 2 augusti kl. 16:09 och att 
skärmurklippet rör en artikel från Expressen gällande mordet på Adriana 
där ”nätverket May” och mordförsöket på Maykil Yokhanna omnämns, till 
styrkande av det, sid 996 TP 1 och sid 427–430 bilaga HTM.  

358. Chatt från WhatsApp från Namo Talanis telefon (BG117660-1), utvisande 
att Namo Talani söker Maykil Yokhanna via Ninnoas telefon den 2 
augusti 2020 kl. 14:58 och att Ninnoa svarar att Maykil duschar och ringer 
Namo snart, att Namo kl. 16:29 skriver ”Han ringde inte” varvid Ninnoa 
svarar kl. 14:46 ”Han sover” och att Namo den 3 augusti 2020 kl. 13:39 
skriver ”Lever din man?”, ”Be han höra av sig” varvid Ninnoa svarar ”Hej 
jag är på jobbet”, till styrkande av det, sid 2209–2212 bilaga 
Telefontömning.  

359. Operativanalys och Skychatt mellan Hassan Mohammad och 
Skyadministratören och Hassan Mohammad och Robin Günes, utvisande 
att Hassan Mohammads telefon kopplar upp mot mast vid Djupdalsgaraget 
den 2 augusti 2020 kl. 11:52 och vid 13:57 gör en bank-id signering i sin 
bostad i Hammarby Sjöstad, Hassan Skytelefon kopplar upp mot hans 
hemmamast vid 15-tiden och att Hassan vid 15:17 skriver ”Ha” till Robin 
och vid 15:21 frågar Skyadministratören om man kan masttömma sky, hur 
Skytelefonen kopplar upp sig, om han kan byta Skytelefon, att han vill 
byta telefon och SIM-kort till Skytelefonen, att han vill kasta den 
Skytelefon han har och att han kommer komma förbi Skyadministratören 
”idag eller imorgon”, till styrkande av att Hassan Mohammad kort tid 
efter mordet den 2 augusti 2020 är orolig för att polisen ska få del av 
positioneringsuppgifter på hans Skytelefon och att han avser att byta 
telefon, sid 136–137 bilaga Skychattar och sid 705 TP 1.  

360. Skychatt mellan Benjamin Mahdis Skytelefon och Robin Günes, utvisande 
att Robin verkar kontakta Benjamin via Sky den 2 augusti 2020 kl. 15:38 
varvid det skrivs från Benjamins Skytelefon ”Bror de R” och ”Har inte 
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gett telefonen tillbaka till m5” och att Robin återigen verkar kontakta 
Benjamins Sky kl. 20:07 varvid det skrivs från Benjamins Skytelefon 
”Inget chillar”, ”Ska ge m5 hans lur när han kommer tillbaks”, till 
styrkande av att Benjamin har lämnat ifrån sig Skytelefonen under tiden 
för mordet den 2 augusti 2020, sid 136-138 bilaga Skychattar.  

361. Promemoria avseende Charbel Homsis tatuering och Snapchatmemories 
från Benjamin Mahdis telefon (BG155912-1), utvisande att en person som 
återfinns i Snapchatmemories daterad den 2 augusti 2020 kl. 19:16 har en 
tatuering som har stora likheter med en tatuering som Charbel Homsi bär, 
till styrkande av att Benjamin Mahdi åker till Västerås efter mordet den 2 
augusti 2020 tillsammans med Maykil Yokhanna, sid 366–368 FUP 7 och 
Snapchatmemories ingiven till tingsrätten på en USB (spelas upp av 
åklagaren från egen dator).  

362. Skychatt mellan Robin Günes och BM8BQ1, 2ZLAYI och I199XF, den 2 
augusti 2020 utvisande att: 
a. BM8BQ1 kl. 19:03 frågar Robin Günes vem som ”klippte hon lilla 

flickan” och att Robin verkar fråga BM8BQ1 om han hört något, 
varvid BM8BQ1 skriver ”nej ej hört nått men ni har nått där sist du 
skrev iaf skit i det”, ”Yo?” och ”Oki”,  

b. 2ZLAYI kl. 19:32 frågar Robin ”Shell macken igår?” och ”tänkte m 
missades”, att Robin verkar svara 2ZLAYI och att 2ZLAYI då skriver 
”A haha” och ”Bror jag fråga dig jag vet inte”,  

c. I199XF skriver till Robin kl. 20:05 ”Finns en 765a med 30 skott om du 
vill for 20. Vantar fortfarande pa svar Fran min van I malmo pa vad 
Han kan skaka fram”,  

till styrkande av att kriminella vet att Robin Günes har en konflikt med 
personer i Botkyrka och att Robin Günes vill veta vad andra har hört om 
vilka som utförde mordet, sid 137–138 bilaga Skychattar.  

363. Chatt från Signal från Benjamin Madhis telefon (BG155912-2), Robin 
HÖK 4 och Stopp/kontroll-uppgift från polisen, utvisande att: 
a. Robin Günes skriver till Benjamin den 2 augusti 2020 kl. 07:40 ”Sover 

du bror”, varvid Benjamin svarar direkt ”Nej vad gör du”,  
b. Robin kl. 19:43 skriver ”yo” och Benjamin svarar ”Kom Västerås 

direkt bram”, varvid Robin skriver att han vill att Benjamin ska 
komma till honom och att Robin ska åka till sin bror och därefter 
skriver ”Halal kom väntar på dig skynda”,  

c. Robin kl. 20:17 frågar Benjamin varför han inte kommer varvid 
följande skrivs: Benjamin ”Bror du kan inte ta dig hit”, Robin: 
”Skitsamma stanna där vi hörs imom”, Benjamin: ”Nej är du sjuk kan 
inte stanna här”, Robin: ”Åk hem då din fitta ta tåget o kom”, 
Benjamin: ”Vad skriver du fitta för??”, Robin: ”Bror du vet jsg har 
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ingen lägenhet”, ”Du e där”, ”Med dom där kulsuharna”, ”Trodde du 
skulle va här i sthlm vänta på mgi”, ”Förlåt för skrev fitts”, ”E fett 
arg”, Benjamin: ”Walla nej bror”, ”Du kommer förstå allt när vi ses”, 
Robin ”Okej”,  

d. Robin kontrolleras av polisen den 2 augusti kl. 19:48 på Arlandaleden, 
att Robins Skytelefon kl. 19:47 kopplar upp mot mast i Upplands 
Väsby och vid 20:38 mot mast i Gamla stan,  

till styrkande av att Benjamin är kvar i Västerås fram till 20-tiden den 2 
augusti, att Robin är arg på Benjamin Mahdi och Maykil Yokhanna och att 
Benjamin ska förklara något för Robin när de ses, sid 1575–1579 bilaga 
Telefontömning och sid 124 TP 2.  

364. Chatt från Signal från Benjamin Mahdis telefon (BG155912-1) och 
samtalslista från signal från Charbel Homsis telefon (BG138908-4), 
utvisande att Charbel och Benjamin har ett antal kontakter via Signal vid 
01-tiden på natten den 3 augusti 2020 och att Benjamin kl. 01:19 skickar 
en fil med namn ”Attach_1_513D0A_1.jpeg” till Charbel Homsi och att 
denna fil återfunnits i Charbel Homsis telefon (filen är skärmurklippet 
Benjamin tagit vid kl. 16:09 dagen innan på artikeln från Expressen 
gällande mordet på Adriana där ”nätverket May” och mordförsöket på 
Maykil Yokhanna omnämns), till styrkande av att Benjamin Mahdi och 
Maykil Yokhanna är involverade i mordet den 2 augusti 2020, sid 1788 
bilaga Telefontömningar och sid 841-842 TP 1.  

365. Chatt och samtalslista från Signal och foton från Charbel Homsis telefon 
(BG138908-4), utvisande att Charbel den 2 augusti kl. 15:59 försöker nå 
signalkonto ”Ghost”, att Charbel den 3 augusti 2020 kl. 03:15 skickar en 
fil med namn ”BD1F32_1_thumbn_1.jpg” till signalkontot ”Luriga” och 
kl. 03:16 skickar en fil med namn ”12A0E2_1_thumbn_1.jpg” till 
signalkontot ”Ghost” och att filerna återfunnits i Charbel Homsis telefon 
(filerna är kopior på skärmurklippet Benjamin tagit vid kl. 16:09 dagen 
innan på artikeln från Expressen gällande mordet på Adriana där 
”nätverket May” och mordförsöket på Maykil Yokhanna omnämns), till 
styrkande av att Benjamin Mahdi och Maykil Yokhanna är involverade i 
mordet den 2 augusti 2020, sid 860 bilaga telefontömningar, sid 840-842 
TP 1 och sid 284-285 TP 2.   

366. Chatt och samtalslista från Signal från Charbel Homsis telefon 
(BG138908-4), under perioden 28 juli-12 augusti 2020, utvisande att 
Charbel och ”Ghost” (signalnummer +46736162041) kallar varandra 
kusin och verkar känna varandra väl, till styrkande av det, sid 290–293 TP 
2.  

367. Extraktion kontakt, chatt och samtalslista från Signal från Charbel Homsis 
telefon (BG138908-4), utvisande att: 
a. kontakten, Signalkontot och WhatsAppkontot ”Luriga” kopplat till 

telefonnummer +46764254928 återfinns i telefonen,  
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b. Charbel och ”Luriga” har kontakt via signal under perioden 4–28 
augusti 2020, att Charbel kallar ”Luriga” för ”cuz”, ”kusin” och 
”kussen”,  

till styrkande av att Lurig och Charbel Homsi känner varandra väl, sid 
665, 773 och 859–863 bilaga telefontömning.  

368. Chatt från Signal från Benjamin Mahdis telefon (BG155912-1), utvisande 
att: 
a. det i telefonen finns en chatt från signal med signalkontot ”Luriga” 

kopplat till telefonnummer +46764254928,  
b. Luriga den 28 juli 2020 kl. 02:43 skriver ”Ha kusin min nya signal via 

ghosten/lurig” och kl. 20:39 ”Benji?” och den 30 juli kl. 15:13 ”Ej kan 
ni hämta fyrhjulingarna vi ska filma lite t videon idag”, 

c. Benjamin den 3 augusti kl. 13:19 skickar Serkan Demirkirans 
telefonnummer till Luriga och att Luriga frågar vad Benjamin gör 
varvid han svarar att han ska äta,  

d. Benjamin den 3 augusti vid 16-tiden skriver att han försöker lösa en 
konflikt åt en släktning som arbetar som vakt och att Lurig då svarar 
”Säg bara till vi dramar upp till de” och ”Hah may nätverket 
kuksugare”,  

till styrkande av det, sid 1621–1623 bilaga Telefontömning.  
369. Chatt från WhatsApp från Namo Talanis telefon (BG117660-1), utvisande 

att det från Ninnoas telefon skrivs till Namo den 4 augusti 2020 kl. 16:28 
”Bror kom nyss till N har du signal”, ”+46764254928” och ”Signal nr”, 
till styrkande av att det är Maykil Yokhanna som brukar signalnumret 
+46764254928 knutet till användarnamnet ”Luriga”, sid 2212–2213 
bilaga Telefontömning.  

ÅP 8 SKYDDANDE AV BROTTSLING, GROVT BROTT, HÄNDELSEFÖRLOPP 3–4 
AUGUSTI 2020 

370. Chatt från Signal från Benjamin Mahdis telefon (BG155912-1), Skychatt 
mellan Benjamins Skytelefon och Robin Günes och chatt från Signal från 
Ferdi Kücükgöls telefon (BG109276-1), utvisande att den 3 augusti 2020: 
a. Benjamin kl. 00:08 skriver till Ruben ”Kom förbi lämna luren när du 

kan idag bror”,  
b. Ruben har kontakt med Robin via Benjamins Skytelefon på natten och 

dagen den 3 augusti och att det av konversationen framgår att Ruben 
med hjälp av Robin köper en krypterad Ghost-telefon,  

c. Ruben skriver till Robin via Benjamin Skytelefon att han ska byta 
däck och bromsar men att han kan möta Robin och Benjamin efter det 
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och att Ruben parallellt även skriver från sitt signalnummer -8137 till 
Ferdi att han ska byta däck och bromsar och att han därefter skriver till 
Ferdi ”Ska möta Benji o ge hans lur”,  

d. Benjamin kl. 15:23 skriver till Ruben att han är i Sundbyberg och 
frågar ”När kan du vara där”, varvid Ruben svarar att han ska bli körd 
till ”Hökis”, att ”Ninos och Natti ska ha bilen” och ”Dom kommer och 
lämnar telefonen till dig sen dom ska vidare mot Gamo”, varvid 
Benjamin svarar ”Ajde bästa men när bror jag e påväg mot 
Sundbyberg är där när som åker därifrån direkt så när bram” och 
”Ajde bror skriv när dom rör sig mot mig”,  

e. Ruben och Ferdi har kontakt via Signal och kl. 15:35 och skriver om 
”Ninos” och Ferdi skriver ”Vi kan lämna hans lur bror” och ”Vi löser 
ze”, 

f. Benjamin kl. 21:17 skriver till Ruben ”Ja bror men behöver min lur”, 
varvid Ruben svarar ”Har du inte fått den än?” och ”Asso dome värst 
walla”, Benjamin skriver ”Nej walla bror”,  

till styrkande av att Ruben Sanchez har Benjamins Skytelefon under 
natten för mordet den 2 augusti 2020 och att telefon lämnas över till Ferdi 
Kücükgöl under dagen den 3 augusti 2020, sid 1436, 1549–1553 bilaga 
Telefontömning och sid 141–143 bilaga Skychattar. 

371. Chatt från WhatsApp från Charbel Homsis telefon (BG138908-4) mellan 
Ninnoas telefon och Charbel Homsi och mellan Christian Homsi och 
Charbel Homsi, utvisande att den 3 augusti 2020: 
a. Maykil från Ninnoas telefon kl. 10:57 frågar Charbel ”är du vaken”, 

att Charbel svarar jakande på det varvid Maykil skriver ”vi ses snart 
bror” 

b. Maykil kl. 12:50 skriver till Charbel ”Vart är du”, 
c. Charbel skriver kl. 21:04 ”ring mig baby” och kl. 22:14 ”kom max 

erikslund” varvid Maykil svarar ”okej kmr nu”, 
d. Charbel har kontakt med Christian vid 22:29 och skickar Ninnoas 

telefonnummer till honom och ber honom skicka bilder på två fakturor 
till honom, varav en bild är en parkeringsbot på personbil XKR017, 

till styrkande av att Maykil Yokhanna brukar ett stort antal olika telefoner 
för att dölja sina kontakter, att Maykil Yokhanna och Charbel Homsi 
planerar att träffas den 3 augusti 2020 och att Christian Homsi har utfört 
något åt Charbel Homsi som har med Maykil Yokhanna att göra, sid 975 
TP 1, sid 544–547 och 1077–1080 bilaga Telefontömning.  

372. Operativ analys, chatt från Signal från Ferdi Kücükgöls telefon 
(BG109276-1) samt foto från Benjamin Mahdis telefon (BG155912-1) 
utvisande att den 3 augusti 2020: 
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a. Robin telefon kopplar upp mot mast som täcker Benjamins 
hemmamast på förmiddagen och att Robins och Benjamins telefoner 
har uppkopplingar mot master i Solna/Sundbyberg på eftermiddagen 
och att det i Benjamins telefon finns bilder på Robin och Benjamin 
tillsammans,  

b. Ferdis och Furkans telefoner kopplar upp mot mast i närheten av 
Djupdalsgaraget på kvällen och att Ferdi åker till Ruben i Hökarängen 
vid kl. 22:41,  

c. Ferdi har ett stort antal kontakter med Ruben, Serkan och Robin via 
signal under kvällen,  

d. Hassan Mohammad befinner sig på sin mammas adress på 
Oxenstiernas Allé i Ursvik från kl. 21:45,  

till styrkande av det, sid 706–711 och 998 TP 1 och sid 1437–1438 bilaga 
Telefontömning.  

373. Chatt från Signal från Ferdi Kücükgöls telefon (BG109276-1) och chatt 
från Signal från Benjamin Mahdis telefon (BG155912-1), utvisande att 
den 4 augusti 2020: 
a. Ferdi har ett stort antal kontakter via signal med Robin, Ghost 

Spider/19164 (som kan knytas till kretsen kring Serkan Demirkiran, 
Furkan Kücükgöl och Ferdi Kücükgöl), Serkan Demirkiran och Ruben 
från kl. 00:02 och att Ferdi ändrar inställningen på signal så att 
meddelanden raderas efter 30 sekunder,   

b. Ruben kl. 01:06:10 skickar adressen ”Sörmlandsvägen” till Benjamin 
varefter Ferdi skriver till Benjamin ”Ruben skicka adressen”, Ruben 
kl. 01:06:25 skickar en kartbild på vägen och instruerar Benjamin att 
köra till slutet av vägen varvid Benjamin svarar ”Inga goish fasoner” 

till styrkande av att Ferdi Kücükgöl, Ruben Sanchez och Benjamin Mahdi 
träffas på natten den 4 augusti 2020 när Djupdalsgaraget i Sollentuna, sid 
1438 och 1553–1554 bilaga Telefontömning.  

374. Websökningar från Ruben Sanchez telefon (BG1092892), utvisande att 
Ruben på natten den 4 augusti 2020 kl. 01:25 surfar på Flashbacktråden 
om mordet på Adriana och att det på sidorna han surfar på står att skotten 
avlossades från en vit Audi, till styrkande av att Ruben Sanchez är 
medveten om det, sid 178–179 och sid 185–186 TP 2.  

375. Urval HDA Benjamin Mahdi, utvisande att Benjamin går in på 
Aftonbladet den 3 augusti kl. 22:49 och därefter använder Wickr kl. 22:49, 
att Benjamin söker på Sörmlandsvägen Sollentuna den 4 augusti kl. 01:07, 
går in på Expressen kl. 02:07 och använder Snapchat och Signal på natten 
den 3–4 augusti, till styrkande av att Benjamin Mahdi håller koll på 
nyhetsuppdateringar på natten den 3 augusti 2020 och att han använder 
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krypterade appar vars innehåll inte har kunnat extraheras från hans telefon, 
sid 260–262 och 379 TP 1. 

376. Operativ analys och positioneringar Robin HÖK 4, utvisande att den 4 
augusti 2020: 
a. Robin Günes Skytelefon rör sig från Sundbyberg kl. 23:32 för att vid 

kl. 00:34 befinna sig i Gamla Stan och kl. 01:52 på Bergshamraleden i 
Solna,   

b. Ruben befinner sig i Sollentuna någon gång mellan kl. 01:10 och 
01:59 och att han efter telefonens uppkoppling i Sollentuna åker via 
Solna för att vid kl. 02:20 befinna sig på Hassan Mohammads 
mammas adress på Oxenstiernas Allé och vid kl. 03:02 koppla upp 
mot mast nära Djupdalsgaraget och att det verkar som att Furkan 
Kücükgöl är med Ruben vid Hassan Mohammads adress, 

c. Hassan Mohammad befinner sig på sin mammas adress på 
Oxenstiernas Allé mellan kl. 01:00-02:29  

till styrkande av det, sid 712–725 TP 1 och sid 124 TP 2.  
377. Operativanalys, chatt och samtalslista från Signal från Charbel Homsis 

telefon (BG138908-4), bank-id signeringar Hassan Mohammad och 
positioneringar Maykil HÖK 2 och HÖK 3, utvisande att  
a. Charbel skriver till Ninnoa kl. 02:08 ”Va hände”, Ninnoa ”säg till han 

att öppna”, Charbel ”Öppna vad?”, Ninnoa ”porten nere”,  
b. Charbel söker Luriga kl. 02:09 som inte svarar och skriver därefter 

”Öppna porten nere” och ”Halå”,  
c. Charbel skriver till Ninnoa kl. 02:09:49 ”+46 76-425 49 28”, ”De 

numret t den dör mobilen”, ”Han svarar inte”;  
d. Maykil Yokhannas telefon kopplar upp mot mast i Sollentuna kl. 

03:15, 
till styrkande av att Maykil Yokhanna inte brukar signalkontot Luriga på 
natten den 3 augusti 2020, att Maykil Yokhanna behöver hjälp med att 
komma in i en port och att han då befinner sig i Stockholmsområdet, sid 
1102–1103 bilaga Telefontömning, sid 265 bilaga HTM och sid 725 TP 1.  

378. Skychatt mellan AHIYCP och HGEMHD, utvisande att Hassan 
Mohammad den 27 augusti 2020 använder sin mammas adress på 
Oxenstiernas Allé till att ta emot narkotika och att porten till mammans 
adress är låst, till styrkande av det, sid 325–328 TP 2.  

379. Operativ analys, SMS från Ruben Sanchez telefon (BG109289-2), chatt 
från Signal från Ferdi Kücükgöls telefon (BG109276-1), Skychatt mellan 
Benjamin Mahdis Skytelefon och Robin Günes, positioneringar Robin 
HÖK 4 och PM Allosh, utvisande att den 4 augusti 2020: 
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a. Ruben efter kl. 02:33 förflyttar sig från Ursvik till Sollentuna, att hans 
telefon vid kl. 03:02 kopplar upp mot mast nära Djupdalsgaraget, att 
Ruben under tiden har kontakt via SMS med Tyra/65849 gällande att 
Ruben ska hämta henne på Södermalm och att Ruben kl. 03:30 skriver 
till Tyra/65849 att han är med Ferdi,  

b. Ferdi har kontakt med GhostSpider/19164 mellan kl. 02:14-02:37 och 
kontakt med Ruben kl. 03:14 för att kort tid därefter koppla upp mot 
mast nära Djupdalsgaraget kl. 03:21,  

c. Robin Günes telefon kopplar upp mot mast nära Arvid Tydéns Allé i 
Solna kl. 03:19,   

d. Robin verkar kontakta Benjamins Skytelefon kl. 03:22 varvid det 
svaras ”Aa” och ”De gamo”, och kl. 03:28 skrivs till Robin ”Lyssna 
bror nu grabbarna kommer mot er sover i Solna o jag Ruben i hökis 
spanen kommer vara på båda håll” och ”Allosh ska lösa hela grejen 
efter becknishen imorgon går ej gå in under dagen ditt ändå”,  

e. kl. 03:30 skrivs det på nytt från Benjamins skytelefon till Robin ”Bror 
få tag på M via charbel och t han situationen att de knas han har 
väntat hela dan han kmr åka själv o göra de nu tror ja//simba” och kl. 
03:31 ”Bror charbel har wikr”, ”För M ville komma in lösa det innan 
men ville ej hämta hans spam”, Robin verkar därefter skriva något till 
Simba varvid han svarar ”Okej bror”, ”Bror de finns ej plats där de 
Ruben gamo plus 2 3 tjejer”, ”Vi e här hoss er nu”, ”Dom bor i en 1a” 
och ”Svänger in nu”,   

till styrkande av att Ruben Sanchez, Ferdi Kücükgöl och Serkan 
Demirkiran den 3–4 augusti 2020 undanröjer bevis efter mordet den 2 
augusti 2020 och nyttjar Benjamin Mahdis Skytelefon för att 
kommunicera gällande detta och att man avser att låta Ali Muheddine göra 
något under dagen den 4 augusti 2020, sid 143–144 bilaga Skychattar, sid 
724 TP 1, sid 124 TP 2 och sid 1438 och 2173-2179 bilaga 
Telefontömning.  

380. Furkan Kücükgöl HDA, utvisande att Furkan den 4 augusti kl. 03:44-
03:54 läser om efterlysningen av den vita Audin och om mordet på 
Adriana, till styrkande av det, sid 488–492 bilaga HTM.  

381. Chatt från Signal från Ferdi Kücükgöls telefon (BG109276-1), utvisande 
att Ruben Sanchez den 4 augusti 2020 kl. 04:48 från ett nytt signalnummer 
-7557 skriver ”R” till Ferdi, till styrkande av att Ruben Sanchez skaffat ett 
nytt signalnummer efter händelserna på natten den 4 augusti 2020, sid 
1438 bilaga Telefontömning.  

 
 



 Åklagarområde Stockholm Ansökan om stämning Sida 
 

90 (129) 
  Södertörns åklagarkammare i Stockholm  Handling 

 
 

   Ärende 
 

AM-110029-20 
  Vice chefsåklagare Anna Svedin 2022-10-14 Handläggare 107-3 
       

 
 
ÅP 8 SKYDDANDE AV BROTTSLING, GROVT BROTT, HÄNDELSEFÖRLOPP 4–5 
AUGUSTI 2020 

382. Anonymt tips till polisen 112 den 4 augusti 2020 kl. 13:53 och 
uppspelning av detta samtal utvisande att Salim Safar i samtalet uppger att 
3-4 personer har suttit i den vita Audin vid mordet, att gärningsmännen 
kommer att bränna flyktbilen om man spanar på dem, att den vita Audin 
även användes vid mordförsöket på Hundhamravägen den 21-22 juli, att 
Adriana inte var den tilltänkta måltavlan, att gärningsmännen får hjälp 
från någon från ”andra sidan”, att gärningsmännen bar coronamasker och 
att gärningsmännen stal vapen från ett gäng till styrkande av att det har 
skett en stöld av vapen och att gärningsmännen var maskerade, sid 254-
269 FUP 7 (ljudfil medtages av åklagaren till förhandlingen och spelar 
upp med egen dator). 

383. Chatt från WhatsApp från Charbel Homsis telefon (BG138908-4), 
utvisande att Charbel skriver till Ninnoa den 4 augusti 2020 kl. 14:00 
”ring” och ”måste träffa dig nu bror”, att Ninnoa skriver kl. 23:27 ”är 
utanför” och ”kan du säga till m att komma ut” och att chatten har 
raderats, till styrkande av att Charbel Homsi och Maykil Yokhanna träffas 
på eftermiddagen den 4 augusti och att Ninnoa verkar hämta Maykil 
Yokhanna på natten den 4 augusti, sid 1084–1085 bilaga Telefontömning.  

384. Efterlysning Audi, utvisande att den vita Audi från vilken skotten 
avlossades den 2 augusti 2020 efterlystes av polisen vid 15-tiden den 4 
augusti 2020, till styrkande av det, sid 359–363 FUP 7. 

385. Operativanalys, chatt från Signal från Benjamin Mahdis telefon 
(BG155912-1), positioneringar Furkan HÖK 1, Ruben HÖK 1 och Robin 
HÖK 4 utvisande att den 4 augusti 2020: 
a. Robins telefon kopplar upp mot master i Solna på förmiddagen och att 

Benjamins telefon kopplar upp mot master i Gamla stan under hela 
dagen fram till kl. 22 på kvällen varefter han rör sig till norra delarna 
av Stockholm,  

b. Ruben kl. 12:51 från sitt nya signalnummer -7557 skriver till 
Benjamin ”Bror de R”, varvid Benjamin frågar ”Vart e min lur brir” 
och Ruben svarar ”Simba har den tror jag”,   

c. Benjamin vid 14-tiden vill att Ruben ska möta honom i stan, att Ruben 
då skriver till Benjamin att han är med två vänner från Norsborg 
varvid Benjamin svarar ”Aha ajde pass”,  

d. Hassan Mohammad befinner sig på sin mammas adress i Ursvik strax 
efter lunch och förflyttar sig till Virkesvägen i Stockholm där han 
genomför en Bank-id signering kl. 16:45, kl. 18:23, kl. 19:07 och kl. 
20:32,  
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e. Ruben kontaktar Furkan via sitt nya signalnummer -7557 kl. 15:52 och 
kl. 17:06 ringer Furkan Ali/99780,   

f. Ferdi har kontakter med Serkan via signal och Ferdi skriver vid kl. 
17:58 att han är på väg i en taxi till Serkan,  

g. Robin förflyttar sig från Täby till Sollentuna vid 18-tiden och har 
under tiden kontakt med Ferdi Kücükgöl via signal och att Robins 
Sky-telefon vid kl. 19:39 kopplar upp mot mast nära Djupdalsgaraget,  

till styrkande av att Benjamin Mahdis Skytelefon fortfarande förvaras av 
Serkan Demirkiran, att Robin Günes befinner sig nära Djupdalsgaraget 
den 4 augusti 2020 och att det sker intensiva kontakter via krypterade 
tjänster på eftermiddagen den 4 augusti 2020, sid 106 bilaga HTM, sid 124 
TP 2, sid 726–737 TP 1 och sid 1507–1512 bilaga Telefontömning 

386. Film från Ali Muheddines telefon (BG101112-1), utvisande att det i 
telefonen påträffats en film från Djupdalsgaraget med tidsstämpel 4 
augusti 2020 kl. 18:03, till styrkande av att Ali Muheddine har skickats ut 
för att filma i garaget inför att Audin ska sättas i brand, sid 243–245 och 
sid 265–274 TP 2.  

387. Furkan Kücükgöl HDA, utvisande att Furkan den 4 augusti vid 18-tiden 
läser om mordet den 2 augusti 2020, till styrkande av det, sid 493 bilaga 
HTM.  

388. Operativanalys, chatt och samtalslista från Signal från Christian Homsis 
telefon (BG32224-1), chatt och samtalslista från Signal från Charbel 
Homsis telefon (BG138908-4), telefonanalys Christian Homsi och 
positioneringar Christian HÖK 1, utvisande att den 4 augusti 2020: 
a. Christian har kontakt med Isabel/73379 som frågar honom kl. 15:57 

”Skulle inte du till sthlm??????”, varvid Christian svarar ”Jo”,  
b. Christian och Charbel har kontakt från kl. 16:05 och att Christian då 

befinner sig på sin hemadress i Västerås,  
c. Charbel ringer Christian kl. 18:05 och skickar Robin Günes 

signalnummer till Christian kl. 18:07 via signal,  
d. Christian har förflyttat sig till Stockholm och skriver till Robin via 

signal kl. 18:26 ”Sho de Boulas bror”,  
e. Christian skriver till Charbel via signal kl. 18:43 ”Han svarar inte 

mig”, Charbel frågar kl. 18:45 ”Svara han”, när Christian svarar nej 
pratar Charbel och Christian via signal,  

f. Charbel försöker ringa Robin kl. 19:22 via signal och har därefter ett 
antal kontakter via signal med Christian,  

g. Christian och Robin har därefter ett antal kontakter via signal från kl. 
19:58 och även Charbel och Robin,  
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h. kl. 21:29 skriver Robin till Christian ”Mekonomen Edsberg”, ”De 2 
min från dig” och kl. 21:33 skriver Christian till Robin ”Bror jae här 
mekonomen vid sats” varvid Robin svarar kl. 21:33 ”Ok kommer ner 
nu”,  

i. det i Christian Homsis telefon återfinns en GPS-position nära 
Djupdalsgaraget kl. 21:38,  

j. kl. 21:46 skriver Christian till Charbel ”Påväg hem nu”,  
till styrkande av att Christian Homsi på uppdrag av Charbel Homsi åker 
till Sollentuna och möter upp Robin Günes, sid 461–463 och 586–587 
bilaga Telefontömningar, sid 106–107 bilaga HTM, sid 730–733 och 843–
844 TP 1, sid 189–200 TP 2 och sid 221–223 TP 3.  

389. SMS från Ruben Sanchez telefon, utvisande att Ruben den 4 augusti 2020 
kl. 21:44 skriver till en okänd person ”Bror kommer inte kunna träffas, 
måste iväg på en rush walla”, till styrkande av att Ruben på kvällen den 4 
augusti har fått förhinder att träffas på grund av något, sid 2179 bilaga 
Telefontömning.  

390. Operativanalys, chatt från Signal från Benjamin Mahdis telefon (BG 
155912-1), chatt från Signal från Ferdi Kücükgöls telefon (BG109276-1), 
Skychattar mellan Benjamin Mahdi och Robin Günes och HDA Benjamin 
Mahdi, utvisande att den 4 september 2020: 
a. Benjamin har kontakt med Ferdi och Ruben via signal från kl. 20:46,  
b. Benjamin skriver till Hassan Mohammad via signal kl. 20:52 att 

tjejerna är framme och frågar Hassan om han ska med och har 
parallellt kontakt med Robin via sky och skriver att han är med 
”guzzar”, Hassan svarar Benjamin kl. 21:32 ”Bror kmr lite senare” 
och ”Va försiktig”,  

c. Robin skriver till Benjamin kl. 22:46 ”Kom basic Solna” och Robins 
telefon förflyttar sig från Botkyrka kl. 22:31 för att vid kl. 23:17 
koppla upp mot mast nära Rågsved (även Rubens och Ferdis mobiler 
kopplar vid 22:38 respektive 22:44 upp mot master i Botkyrka vilket 
enligt analysen tyder på att Robin, Ruben och Ferdi är tillsammans),  

d. Benjamin ringer Ruben kl. 22:44 och Rubens telefon börjar därefter 
röra sig mot Sollentuna och kl. 23:08 skickar Benjamin meddelandet 
”Nuuuu” till Ruben via signal, 

e. Benjamin söker på Bergshamra Idrottsplats kl. 23:10 och skriver med 
Ferdi via signal från kl. 23:29 om att de ska mötas där och kl. 23:17 
finns en GPS-position i Benjamins telefon cirka 196 meter från OKQ8 
Bergshamra,  

f. Robin Günes genomför kl. 23:42 ett kortköp på OKQ8 Bergshamra 
och kl. 00:05 genomför Robin en bank-id signering på Råsundavägen 
31 i Solna (mindre än 100 meter från Basic Bar i Solna),  
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g. Hassan skriver kl. 23:53 till Benjamin ”Vart e ni kmr nu”, varvid 
Benjamin svarar ”Bror är med tjejerna och odlish o gamo i Solna” och 
Hassan skriver ”Okej kmr”,  

till styrkande av att Benjamin Mahdi ger instruktioner till Ruben Sanchez 
att han ska åka till Sollentuna, att Benjamin Mahdi träffas med ett flertal 
andra personer knutna till grupperingen runt Maykil Yokhanna i Solna 
strax innan den vita Audin sätts i brand och att Hassan Mohammad har 
haft för avsikt att ansluta till dem, sid 1439, 1626–1629, 1649–1650 bilaga 
Telefontömning och sid 292, 378, 738–744 TP 1.  

391. Filmpromemoria granskning av övervakningsfilm OKQ8 Solna, utvisande 
att Robin Günes befinner sig på OKQ8 på Kungshamravägen 1 i Solna 
med personbil NGG032 och med en vit passat den 4 augusti 2020 kl. vid 
23:32 och den 5 augusti 2020 kl. 00:26, till styrkande av att Robin Günes 
befinner sig i nära anslutning till brandplatsen för den vita Audin, sid 639–
655 FUP 7. 

392. Operativanalys och Skychatt mellan Maykil Yokhanna och Robin Günes, 
utvisande att Maykils telefon kopplar under kvällen upp mot master som 
täcker Charbels hemadress från kl. 22:51 på kvällen den 4 augusti 2020 
och att Maykil kl. 22:58 frågar Robin ”Bror var e shababsen” (grabbarna) 
och därefter verkar få ett svar från Robin och skriver ”Ajt” och att Maykil 
och Robin därefter fortsätter att skriva om narkotika som ska hämtas i 
Landskrona dagen efter, till styrkande av att Maykil Yokhanna vill at 
information om var grabbarna befinner sig, sid 147 bilaga Skychattar och 
sid 738 TP 1.  

393. Promemoria trafik Stockholm övervakningsfilm utvisande att 
övervakningsfilm finns sparad från trafikövervakningskameror vid 
Södertälje till Rotebro E4:an, Trafikplats Kista E18, Norrviksleden, 
Häggvikstunneln och trafikplats Tunberget riksväg 265 från och med den 
4 augusti 2020 kl. 23:00 till och med den 5 augusti 2020 kl. 01:30 och att 
filmerna inhämtats till utredningen, sid 735 FUP 7.  

394. Operativanalys, filmpromemoria från Bildex genomgång av Trafikverkets 
vägkameror den 4 augusti 2020, filmpromemoria från Bildex genomgång 
av övervakningsfilm från 4Works, Djupdalsvägen 3 Sollentuna, 
meddelanden från Furkan Kücükgöls telefon (BG132267-1) och 
positioneringar Ruben HÖK 1, utvisande att den 4–5 augusti 2020: 
a. ett mörkt fordon som företer vissa likheter med den KIA som 

disponerats av Ruben Sanchez och som körs i en hastighet som är 
mycket högre än övrig trafik ses köra kl. 23:51:35 norrut på E4:an 
mellan Kista och Helenelund, kl. 23:54:18 norrut på 
Häggviksleden/väg 265 mellan Järvafältet och Häggvik och kl. 
23:54:34 norrut på Häggviksleden/väg 265 i riktning mot 
Häggvikstunneln,  
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b. Furkan skriver till Berotje via instagram kl. 00:08 ”Skicka ditt 
nummer”, varefter Berotje skickar sitt nummer -49447 till Furkan och 
kl. 00:13 ringer Ruben Berotje/49447 samtidigt som han telefon 
kopplar upp mot mast vid Djupdalsgaraget kl. 00:13,  

c. kl. 00:25:04 ses ett ljust fordon med baklyktor som skulle kunna 
tillhöra en Audi köra ut från garaget, kl. 00:25:10 ses samma fordon 
köra på Djupdalsvägen i riktning mot Sollentunavägen och kl. 
00:25:15 ses ett mörkt fordon köra efter Audin i samma riktning 

till styrkande av att ett Ruben Sanchez och Furkan Kücükgöl befinner sig i 
Djupdalsgaraget och transporterat den vita Audin ut från garaget vid kl. 
00:25 den 5 augusti 2020, sid 656–680 FUP 7, sid 361–376 bilaga 
Kartläggning, sid 494 bilaga HTM och sid 739 TP 1.  

395. Promemoria tips angående fordonet och branden Sollentuna och foto taget 
från vittnets fönster utvisande att vittnet Maryam kontaktar polisen och 
uppger att hon i samband med att den vita Audin brinner noterar några 
ungdomar som springer från en grusplan till en vit bil som står och väntar 
och från vilket avstånd vittnet gör sina iakttagelser, till styrkande av att 
det är flera gärningsmän som undanröjer bevis kopplade till den vita 
Audin, sid 736–739 och 857 FUP 7.  

396. Anmälan och händelserapport 5000-K936112-20, utvisande att polis och 
brandkår kallas till Brunkebergsåsen 1 A i Sollentuna den 5 augusti 2020 
med anledning av att en vit Audi uppsåtligen antänds på platsen någon 
gång mellan kl. 00:00-00:30 och att Audins ursprungligen haft 
registreringsnummer CLR416, sid 636–638 och 746–752 FUP 7.  

397. Uppspelning av samtal till 112 den 5 augusti 2020 kl. 00:32:45 utvisande 
att ett vittne ringer till 112 och rapporterar en brinnande bil på 
Brunkebergsåsen, till styrkande av Audin antänts någon gång innan 00:32 
(ljudfil medtages av åklagaren till förhandlingen och spelas uppmed egen 
dator), utskrift av samtalet finns på sid 705–710 FUP 7.   

398. Filmpromemoria från Bildex genomgång av Trafikverkets vägkameror, 
positioneringar Ruben HÖK 1, Ferdi HÖK 1 och Robin HÖK 4, Furkan 
HDA, Benjamin HDA, chatt från Signal från Benjamin Mahdis telefon 
(BG155912-1), chatt från Signal från Ferdi Kücükgöls telefon (109276-1) 
och PM IP-spårning, utvisande att den 5 augusti 2020: 
a. ett mörkt fordon som företer vissa likheter med den KIA som 

disponerats av Ruben Sanchez och som körs i en hastighet som är 
mycket högre än övrig trafik ses köra kl. 00:30:06 söderut på 
Häggviksleden/väg 265 i riktning ut från Häggvikstunneln, kl. 
00:30:13 söderut på Häggviksleden/väg 265 mellan Järvafältet och 
Häggvik, kl. 00:31:13 söderut på E4:an mellan Akalla och Tureberg, 
kl. 00:32;16 söderut på E4:an mellan Kista och Helenelund och ser ut 
att köra av mot Kista, kl. 00:43:11 Söderut på E4:an mellan Järva och 
Ulriksdal, kl. 00:43:57 av från E4:an i riktning mot Frösundaleden och 



 Åklagarområde Stockholm Ansökan om stämning Sida 
 

95 (129) 
  Södertörns åklagarkammare i Stockholm  Handling 

 
 

   Ärende 
 

AM-110029-20 
  Vice chefsåklagare Anna Svedin 2022-10-14 Handläggare 107-3 
       

 
 

att fordonet ser ut att bromsa in och stanna på toppen av avfarten i 
cirka 7 sekunder för att därefter köra mot Solna i riktning västerut på 
Frösundaleden, 

b. Rubens telefon har kontakt med Berotje/49447 kl. 00:35 och kopplar 
då upp mot mast mellan Helenelund och Ulriksdal för att vid kl. 01:06 
återigen ha kontakt med Berotje/49447 och då koppla upp mot mast 
nära Arvid Tydéns Allé i Solna,  

c. Robins Sky-telefon kopplar upp mot mast vid Dammtorp i Sollentuna 
kl. 00:46,  

d. Ruben skriver till Benjamin via signal kl. 01:25 ”Grattis på 
födelsedagen min fking broder, riktig 100 gubbe” och ”Vi kör hela 
vägen broder”, Ruben skriver därefter ”Vi vie är i Solna” och frågar 
Benjamin var han är, varvid Benjamin svarar kl. 01:27 ”Ska droppa 
odlish hos mig sen hämta gamo och komma är med H”,  

e. Ferdis telefon kopplar kl. 01:53 upp mot mast som täcker Arvid 
Tydéns Allé i Solna, Hassan ringer Ferdi via Signal kl. 02:32 och 
ringer Ferdi Benjamin via signal kl. 02:54,  

f. Benjamin och Robin har kontakt via signal kl. 02:58 och Robin skriver 
till Benjamin ”Kom hit” varvid Benjamin svarar ”Nej vi ska röka 
bara”,  

g. Rubens telefon kopplar alltjämt upp mot mast som täcker Arvid 
Tydéns Allé i Solna kl. 02:57 och kl. 03:12 kopplar även Furkans 
telefon upp mot IP-adressen på Arvid Tydéns Allé,  

h. Benjamin har en GPS-punkt i sin telefon kl. 03:40 på väg 222 i 
Henriksdal och att han kl. 04:08 går in på Aftonbladet,  

i. Ruben kl. 03:51 befinner sig vid Skanstull och kl. 04:48 kopplar upp 
mot sin hemmamast i Hökarängen vilket även Ferdi gör kl. 08:08,  

j. Furkan vid kl. 04:14 den 5 augusti läser om att polisen har hittat den 
utbrända Audin, 

till styrkande av att Ruben Sanchez omedelbart efter att den vita Audin 
satts i brand lämnar brottsplatsen och beger sig till Arvid Tydens Allé 
tillsammans med Furkan Kücükgöl, att grupperingen har täta kontakter 
under natten den 5 augusti 2020 och att de vid 04:14 får reda på att polisen 
har hittat den utbrända Audin, sid 656–680 FUP 7, sid 1439 och 1516–
1517 bilaga Telefontömning, sid 109–110, 401 och sid 494–495 bilaga 
HTM och sid 125 TP 2.   

399. Bildkollage från Bildex, utvisande att vid en jämförelse mellan det mörka 
fordon som ses på Trafikverkets vägkameror den 4–5 augusti 2020 kl. 
22:59:59-01:29:59 företer ett stort antal likheter med den KIA med 
registreringsnummer RGS54W som disponeras av Ruben Sanchez, till 
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styrkande av att det är Ruben Sanchez KIA som syns på Trafikverkets 
vägkameror, sid 681–687 FUP 7.   

400. Promemoria gällande provkörning av sträckan från Djupdalsvägen 3 till 
brandplatsen på Brunkebergsåsen (sträcka A) samt från Brunkebergsåsen 
till Häggvikstunneln (sträcka B), utvisande att vid en förhöjd hastighet tog 
sträcka A 1 minut och 32 sekunder och sträcka B 1 minut och 40 
sekunder, att om man jämför den uppmätta tiden för sträcka A med 
tidsangivelsen när den vita Audin efterföljd av en annan bil lämnar 
Djupdalsgaraget den 5 augusti 2020 kl. 00:25:10 skulle bilarna vara 
framme på brandplatsen vid cirka 00:26:42 och att om man jämför den 
uppmätta tiden för sträcka B med det mörka fordon som observeras på 
trafikverkets kameror vid Häggvikstunneln den 5 augusti 2020 kl. 
00:30:12 skulle fordonet lämnat brandplatsen vid cirka kl. 00:28:32, till 
styrkande av att fordonet som iakttas på trafikverkets kameror och som 
företer vissa likheter med den KIA som disponerats av Ruben Sanchez 
skulle hinna åka till Djupdalsgaraget, följa den vita Audin till brandplatsen 
och därefter åka därifrån och återigen fångas på trafikverkets kameror, sid 
711-717 FUP 7. 

401. Positioneringar Maykil HÖK 2 och HÖK 3, Skychatt mellan Maykil 
Yokhanna och 1EC5D8 (Skyadministratör) och Maykil Yokhanna och 
Robin Günes, utvisande att den 5 augusti 2020: 
a. Maykil Yokhanna kl. 00:07 frågar Skyadministratören ”Bror kan dom 

kan masta ghostphone”, ”Sky då?”, ”Behöverja bara kasta sim kortet” 
och ”Kan ja få en ny eller måste ja köpa en helt ny ghost”,  

b. Maykil Yokhanna kl. 00:55 frågar Robin ”Va är. Se som händer”, ”de 
måste byta plats på odjuret omedelbart” och ”Bror de lalish vi leker 
me den varje dag”, Robin verkar svara Maykil varefter Maykil skriver 
”Okej grymt då lalish”, ”hahahah alla är bajsnödiga” och ”sugen på 
att åka in”, 

c. Maykils telefon kopplar upp mot mast som täcker Charbel Homis 
hemadress i Västerås kl. 01:32,  

till styrkande av att Maykil Yokhanna kort tid innan den vita Audin 
stuckits i brand gör sig av med SIM-korten till sin Sky- och Ghosttelefon 
för att dölja vilka uppkopplingar som telefonerna har haft, att Maykil 
Yokhanna ger instruktioner till Robin att göra sig av med något, att han får 
ett besked från Robin som gör honom nöjd och att han anser att alla är 
nervösa, sid 146–147 bilaga Skychattar och sid 265 bilaga HTM.  

402. Tråd från Flashback gällande mordet den 2 augusti 2020, utvisande bland 
annat att det vid kl. 05:51 skrivs att den skjutna är en ung kvinna, kl. 08:15 
att den skjutna är en 12-årig flicka, kl. 09:29 att flickan träffats av en 
förlupen kula, kl. 10:23 att polisen bekräftar att den som träffats är en 
flicka född 2007, kl. 18:40 att en vit Audi nämns och att händelsen ska 
vara fångad på film, kl.19:32 att nätverk May nämns, kl. 20:43 att någon 
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förklarar att May är lika med Maykil och att den 5 augusti 2020 kl. 05:43 
hänvisas till en artikel i Expressen där det anges att den vita Audin har 
påträffats utbränd, till styrkande av när olika uppgifter i utredningen blev 
offentliga, sid 335–353, 640, 658, 685 och 1370 TP 2.  

403. Skärmfoton från Hakan Ulas telefon (BG132661-1), utvisande att det i 
Hakan Ulas telefon påträffas ett skärmfoto med tidsstämpel 4 augusti 2020 
kl. 23:41:42 på den efterlysta Audin och ett skärmfoto med tidsstämpel 
den 5 augusti 2020 kl. 07:07:36 på den utbrända Audin från Expressens 
artikel, till styrkande av det, sid 228–229 TP 2.  

ÅP 8 TEKNISK BEVISNING BROTTSPLATS  

404. Protokoll över kriminalteknikers fordonsundersökning av den vita Audin 
och fotografi på mössa utvisande att bagageutrymmet var nästintill utbränt 
och att föremål blivit värmepåverkade, att en mössa (G10) påträffades 
längst ner till höger i bagageutrymmet som delvis var täckt av föremål 
som smält, att registreringsskyltarna saknades både bak och fram, att 
registreringsskylthållare fanns framtill och baktill, att det under den första 
undersökningen den 5-6 augusti påträffades en brandskadad 
registreringsskylt BEK794 på högra baksätet och att den andra 
registreringsskylten BEK794 påträffades vid det andra 
undersökningstillfället den 8 september på vänster sida av höger framsäte, 
till styrkande av det, sid 536-551 och 753-758 FUP 7.  

405. Promemoria mössa påträffad i den utbrända Audin, utvisande att i 
Benjamin Mahdis telefon har påträffats ett filmklipp där Benjamin Mahdi 
bär en mössa välliknande den som påträffats i den utbrända Audin, till 
styrkande av att det är Benjamin Mahdis mössa, sid 741–745 FUP 7. 

406. Protokoll över brottsplatsundersökning utvisande var den utbrända Audin 
påträffades, att den saknade registreringsskylt både fram och bak, att bilen 
anträffades med utbränd kupé, utbränt bagageutrymme och utbränt 
motorrum, att brandskador iakttogs på både vänster och höger sida men att 
brandskadorna var kraftigare på den vänstra sidan, att förardörren stod 
öppen när bilen anträffades, att material säkrades från både det vänstra och 
högra baksätet som påvisade flyktiga ämnen som ingår i brandfarlig vätska 
av typen motorbensin, grad +4, att chassinumret på bilen tillhör en vit 
Audi S4 med registreringsnummer CLR416 och att det i den utbrända 
bilen påträffas två registreringsskyltar BEK794, till styrkande av att 
branden anlagts genom att gärningsmännen hällt ut motorbensin i fordonet 
och tänt på, sid 689-702 FUP 7.  

407. Sakkunnigutlåtande från NFC utvisande att det på Audins 
registreringsskylthållare bak (G4) påvisades DNA som kan jämföras mot 
person på två ställen och att DNA från Ruben Sanchez påvisades på ett av 
ställena, grad +4 och att det på den brandskadade mössan (G10) påvisades 
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DNA som kan jämföras mot person på två ställen och att DNA från 
Benjamin Mahdi påvisades på ett av ställena, grad +4, till styrkande av att 
Ruben Sanchez deltagit i undanröjandet av den vita Audin och att planen 
varit att mössan, som Benjamin Mahdi burit, skulle brinna upp 
tillsammans med Audin, 790-795 och 820–827 FUP 7. 

408. Sakkunnigutlåtande från NFC utvisande att det i brandprov säkrade från 
den utbrända vita Audin påvisas flyktiga ämnen som ingår i brandfarlig 
vätska av typen motorbensin, grad +4, till styrkande av att branden 
anlagts, sid 840–843 FUP 7. 

409. Sakkunnigutlåtande från NFC utvisande att det på den tygbit som utgör 
del av en handske (S35) påvisades flyktiga ämnen som ingår i brandfarlig 
vätska av typen motorbensin, grad +4, till styrkande av att branden anlagts 
och att gärningsmännen använt handskar, sid 844–846 FUP 7. 

410. Sakkunnigutlåtande från NFC, delredovisning 9, utvisande att det på en 
engångshandske som påträffats cirka 5 meter från p-plats 35 i garage på 
Djupdalsvägen 1 i Sollentuna påträffats DNA, grad +4, från Robin Günes, 
till styrkande av att Robin Günes vid något tillfälle befunnit sig i garaget, 
sid 422–428 FUP 7. 

ÅP 9 GROVT VAPENBROTT, HÄNDELSEFÖRLOPP 5–13 AUGUSTI 2020 

411. Promemoria tips angående vit Audi i Sollentuna utvisande att ett vittne 
Leif Collin kontaktar polisen och uppger att han noterat en vit Audi av 
kombimodell med registreringsnummer BEK794 som stått parkerad i ett 
garage på Djupdalsvägen 1 i Sollentuna mellan den 31 juli-4 augusti 2020, 
att han noterat bilen vid kl. 15 den 4 augusti 2020 och att bilen var borta 
på morgonen den 5 augusti 2020, till styrkande av att den vita Audin stått 
parkerad i Djupdalsgaraget och att samma gärningsmän ligger bakom 
mordförsöket på Hundhamravägen, mordet på Adriana och inspelningen 
av rapvideon Blue Cheese, sid 740 FUP 7. 

412. Positioneringar Robin HÖK 1 och HÖK 4, Benjamin HÖK 1 och HÖK 2 
och Maykil HÖK 3, finansiell utredning Robin Günes och Benjamin 
HDA, Skychatt mellan Robin Günes och 5LAKEO och Robin Günes och 
Maykil Yokhanna, chatt från WhatsApp och samtalslista från Signal från 
Charbel Homsis telefon (BG 138908–4), utvisande att den 5 augusti 2020:  
a. Benjamins och Robins telefoner kopplar upp mot master som täcker 

Benjamins bostad i Gamla stan fram till kl. 10:16, varefter de rör sig 
till Täby kl. 12:43,  

b. 5LAKEO skriver till Robin kl. 13:10 ”Vad händer i norsborg flicka 
dödad, Vårbynätverket säger folk”,  
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c. Maykils telefon kopplar upp mot mast som täcker Charbel Homsis 
hemadress fram till kl. 13:32 och befinner sig i Västerås fram till 23-
tiden,  

d. Maykil kontaktar Charbel från Ninnoas telefon via signal och 
WhatsApp från kl. 13:16 och skriver till Charbel att han ska vakna, 
Charbel kl. 15:13 skriver ”Bror den hör grejen vi måste lösa jao”,  

e. Maykil och Robin har kontakt från kl. 13:59 och Maykil skriver ”Jag 
har här ska ge dig”, ”Nej aldrig bror”, ”Om den ska bytas då mot 2 
Guns minst”, ”Kan lösa de” och ”De över allting bror”,  

f. Maykil och Charbel har kontakt via Ninnoas telefon och Charbel 
frågar vart han ska hämta Maykil som svarar kl. 15:18 ”Kom hem till 
Mig”,  

g. Robin genomför ett köp på Sturegatan i Västerås kl. 21:43,  
h. Charbel och Maykil har kontakt via signal mellan kl. 20:31-21:59 och 

kl. 23:42 kopplar Maykils telefon upp mot mast i Askersund och kl. 
23:55 mot mast i Motala,    

till styrkande av att Robin får frågor om mordet den 2 augusti 2020, att 
Maykil pratar med Robin om något som ska bytas mot två vapen och att 
Robin efter det åker till Västerås, sid 149 bilaga Skychattar, sid 1085–
1090 bilaga Telefontömning, sid 845 TP 1 och sid 111, 227 och 266 bilaga 
HTM, sid 394 och 403 bilaga Ekonomi och sid 116–143 TP 2.   

413. Websök extraherat från Christian Homsis telefon (BG3222-1) utvisande 
att Christian den 5 augusti 2020 vid 15-tiden läser om att polisen har hittat 
den utbrända Audin och en artikel från Fredrik Sjöshult i Expressen ”Sluta 
skambelägg brottsoffren efter flickmordet”, till styrkande av att Christian 
Homsi är medveten om att den vita Audin i Blue Cheese är samma Audi 
som användes vid mordet den 2 augusti 2020, sid 31 FUP 6 TP 7.  

414. Finansiell utredning, avrapporteringspromemoria och 
identifieringspromemoria samt spaningsfilm, utvisande att Hassan 
Mohammad den 5 augusti 2020 genomför Bank-ID signeringar på 
Virkesvägen i Hammarby sjöstad vid kl. 16:15 och kl. 18:07, att han 
genomför ett kortköp på OKQ Häggvik kl. 19:14 och att spanare från 
polisen iakttar ett möte mellan Hassan Mohammad och Dennis Österdahl 
kl. 20 på OKQ8 Häggvik, Sollentuna, till styrkande av att de träffas denna 
dag, sid 298 och 300–301 bilaga Kartläggning, sid 54 och 144–145 bilaga 
Ekonomi och film ingiven till tingsrätten på en USB (spelas upp av 
åklagaren från egen dator).   

415. Skychatt mellan Dennis Österdahl och JETLY9 och Dennis Österdahl och 
RF8WHQ, XD60P2 och EL3B1N, utvisande att Dennis Österdahl den 5 
augusti 2020 från kl. 20:31 skriver att han var tvungen att hämta ”mini 
kalle skorpa och 44:a”, att han behöver skott 7,65, att han bara ”håller” 
minikallen men att han kanske ska köpa den och att han behöver magasin 
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till en skorpion, till styrkande av att Dennis Österdahl den 5 augusti 2020 
före 20:31 har tagit emot tre vapen, en AK-47, en skorpion och en 
revolver av kaliber 44 från Hassan Mohammad, sid 149–151 bilaga 
Skychattar.  

416. Positioneringar Benjamin HÖK 2 och chatt från Signal mellan Benjamin 
Mahdi och Robin Günes utvisande att Benjamin skriver till Robin via 
signal strax efter 00 den 6 augusti 2020 att han är ute, att han ska till 
”Hökkis nu men ska åka nån utsikt röka en” och att Benjamins Sky-telefon 
kopplar upp mot mast Almvägen i Älta som ligger vid en sjö i Älta, till 
styrkande av att Benjamin Mahdi brukat Sky-pin 5NQQF1, sid 1583 
bilaga Telefontömning, sid 226–240 bilaga HTM. 

417. Positioneringar Maykil HÖK 2, finansiell utredning Charbel Homsi, SMS 
mellan Charbel Homsi och Khallil/96949, chatt från WhatsApp från 
Charbel Homsis telefon (BG138908-4) och Skychatt mellan Maykil 
Yokhanna och Robin Günes, utvisande att den 6 augusti 2020: 
a. Maykils telefon kopplar upp mot master i Mjölby och Gränna på 

natten den 6 augusti 2020 för vid 04:59 koppla upp mot master i 
Falkenberg och mellan kl. 05:49-07:38 koppla upp mot master i Borås 
då telefonen återigen rör sig från Borås via Vårgårda, Kvänum och 
Hova för att kl. 19:12 koppla upp mot master i Västerås,   

b. Charbel genomför ett köp den 6 augusti kl. 02:47 i Helsingborg och 
vid kl. 04:35 i Mellbystrand och skriver kl. 04:51 till Khallil ”Bror 
ring är hos er” och kl. 06:18 skickar Khallil en adress i Borås till 
Charbel och frågar ”När e du här”,  

c. Charbel skriver till Ninnoas telefon kl. 13:21 ”Var e du bre?” och kl. 
13:13 ”Kan du köpa med sim kort från affären”,  

d. Maykil skriver till Robin Günes kl. 13:19 ”Sho bror är hema igen bror 
kom för någon timme sen”, kl. 14:32 ”Jag har 20 kassar weed vill du 
ha” och kl. 17:24 ”Bror kan du möta en vän o ta en TT” 

e. Charbel skriver till Maykil på signalkontot Luriga/4928 kl. 18:02 
”Råkade somna cuz vs händer”, varvid Maykil svarar ”Har löst allt”,  

till styrkande av att Maykil Yokhanna och Charbel Homsi båda åker till 
Borås på natten den 6 augusti för att återvända mot Stockholm samma 
dag, att Charbel efter att de varit i Göteborg vill byta SIM-kort i sin 
telefon och att Maykil Yokhanna har tillgång till vapen och har kopplingar 
till narkotikabrottslighet, sid 155–156 bilaga Skychattar, sid 860–863, sid 
1090 bilaga Telefontömning, sid 249–303 bilaga HTM och sid 360 bilaga 
Ekonomi. 

418. Finansiell utredning Hassan Mohammad, Skychatt mellan Hassan 
Mohammad och Skyadministratören, Hassan Mohammad och Robin 
Günes, Hassan Mohammad och Dennis Österdahl, Hassan Mohammad 
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och XAZMRI, Hassan Mohammad och 4EG92Y och Dennis Österdahl 
och RF6WHQ den 6 augusti 2020 utvisande att: 
a. Hassan gör en Bank-ID signering kl. 10:13 på Virkesvägen i 

Hammarby sjöstad och kl. 17:34 på Oxenstiernas Allé i Sundbyberg,  
b. Hassan skriver ”Hej” och ”Test” till Skyadministratören kl. 11:57 och 

12:09 och Skriver ”Sho” till såväl Dennis Österdahl som Robin Günes 
kl. 12:01 och 12:02,  

c. Hassan kl. 12:12 skriver till Robin Günes att han köpt en ny för ”fyra 
lax” och att han behöver köpa vapen och skriver om ”RPG”, att allt är 
flyttat, att han inte vill att Robin ska skriva saker på Sky, att han vill ha 
kokain, att han redan har bytt ”den” då han ville bli av med allt, att 
Robin verkar svara Hassan varvid Hassan skriver ”trodde de va simvas 
visste inte det var din”, att den ”användes den kan inte va nära oss”, 
att den ”klicka” och att den inte är stabil, att han gick dit då han ”bara 
ville bli av med allt” och att Robin ska få en fet ”tabbe”,  

d. Hassan skriver till Robin kl. 12:26 att han ska försöka ta tillbaka den 
och att Robin ska få den idag och att Hassan kontaktar Dennis kl. 
12:29 och bestämmer att de ska träffas och ”bror de kanske blir båda 
ska kolla”,  

e. Dennis kl. 12:28 skriver till RF8WHQ ”Måste ha extra magg och en 
del skott bror”,  

f. Hassan skriver till XAZMRI att han vill ha tag på vapen och frågar 
XAZMRI om han vill byta en mini kalle med Hassan,  

g. Hassan frågar 4EG92Y om han har några ”tabbar” och om han vill 
byta en glock mot en minikalle, att 4EG92Y verkar svara Hassan 
varvid Hassan skriver ”Aho förhör” och att han ska på 
vapenutställning,  

h. Hassan skriver till Dennis kl. 22:09 att han måste lämna tillbaka 
”scorren”,  

i. Hassan skriver till Robin kl. 22:10 att hans byte inte gick bra, att de 
har ”stashat de”, att ”de använt i en stor grej”, att han kan gå och ta 
”dom nu men dom e i jakan” och att han inte tänker åka runt med dom, 

j. Hassan skriver till Dennis kl. 22:12 att hans vän inte vill ”beckna sin 
scorre” då det var hans, att Dennis ska ta ”dracon” istället,  

k. Hassan skriver med Robin kl. 22:13 och att därefter skriver till Dennis 
kl. 22:14 ”vill inte ens släppa draco”, men att Hassan gör det ändå då 
han lovat Dennis den och att Hassan efter det skriver till Robin 
”beckna min mini nu”,  

l. Hassan skriver till Robin kl. 22:15:06 att han vill köpa waltern då han 
inte kan ”va naken” och frågar Robin om man kan ”beckna revolvern” 
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och att Hassan kl. 22:15: 59 skriver till Dennis ”kollar 44:an” och att 
dracon är Dennis ”för 15 lax extra”,  

m. Hassan därefter fram till kl. 23:18 skriver meddelanden till Dennis 
med innebörden att han är ledsen men att han inte visste att skorpionen 
var Robins, de diskuterar vilket vapen Dennis ska kunna köpa och att 
Hassan vill ha de två andra vapnen under morgondagen,  

n. Hassan skriver till Robin från kl. 23:19 att han vill köpa ”waltern” då 
han inte kan ”va naken”,  

till styrkande av att Hassan Mohammad har överlämnat vapnen (en AK-
47, en skorpion och en revolver) som användes vid mordet den 2 augusti 
2020 till Dennis Österdahl, att skorpionen är Robin Günes och att 
skorpionen ”klickade” när Hassan använde den och att Hassan 
Mohammad vill att Dennis Österdahl lämnar tillbaka Skorpionen och 
revolvern eftersom de är Robin Günes och att AK-47:an är Hassan 
Mohammads, sid 151–160 bilaga Skychattar, sid 408–410 bilaga HTM 
och sid 54 bilaga Ekonomi.  

419. Positioneringar Benjamin HÖK 2 och chatt från Signal mellan Benjamin 
Mahdi och Robin Günes den 6 augusti 2020 utvisande att Benjamin kl. 
12:21 skriver till Robin ”Ey någon knackar 90 min på min dörr”, Robin 
svarar kl. 12:23 ”Idiot de alawi” och Benjamin svarar kl. 12:24 ”Jag taga 
ut från balkong”, till styrkande av att Benjamin är vaksam och rädd för att 
öppna dörren och att Benjamin Mahdi brukat Sky-pin 5NQQF1, sid 1584 
bilaga Telefontömning och sid 226–240 bilaga HTM.  

420. Avlyssnat samtal mellan Furkan Kücükgöl och Deniz/76949 den 6 augusti 
2020 kl. 22:56, utvisande att Deniz berättar att han blivit konfronterad av 
en person som undrar om han känner "turkarna", att några vill "japp" 
någon och att personen sagt till Deniz att han ska höra av sig om han "hör 
något om Norsborg" varvid Furkan svarar Deniz, "Nej, nej säg du, du 
känner ingen av oss”, till styrkande av att Furkan Kücükgöl, Ferdi 
Kücükgöl och Serkan Demirkiran är eftersökta, sid 316–317 bilaga HTM.   

421. Sökningar från Charbel Homsis telefon (BG138908-4), utvisande att 
Charbel Homsi på natten den 7 augusti 2020 söker efter bland annat ”may 
nätverket”, ”maykil yokhanna grovt vapen”, ”dödspatrullen” och att han 
läser på Flashback om skjutningen i Kungens kurva den 18 januari 2020 
där Maykil Yokhanna utsattes för mordförsök och att sökningarna har 
raderats, till styrkande av det sid 275–285 TP 2.  

422. Skychatt mellan Hassan Mohammad och Robin Günes, Hassan 
Mohammad och Dennis Österdahl, Hassan Mohammad och 4EG92Y, 
Maykil Yokhanna och Robin Günes, Robin Günes och 5LAKEO, Dennis 
Österdahl och XD60P2, Dennis Österdahl och JETLY9 och Dennis 
Österdahl och AM53AA, utvisande att den 7 augusti 2020:  
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a. verkar Robin skriva till Hassan vid kl. 10:20 varvid Hassan svarar ”A” 
och ”men lös skott till den”,  

b. Att Hassan vid kl. 10:24 skriver till Dennis ”Bram tror inte de går vi 
ska byta” och vid 12:12 ber Dennis skicka ”skorre och revolver” till 
Oxenstiernas allé 20 i Ursvik,  

c. 5LAKEO skriver till Robin kl. 11:19 ”Bror dom 2 automat vapnen var 
ska du ha dom i Sthlm eller”,  

d. Hassan frågar Dennis vid 12:17 om han tagit några skott från 
”skorren” och att de har en låda full med skott som de lämnade i 
skogen men att han ska kolla var den är och frågar Dennis ”När kan 
han komma hit”,  

e. Hassan skriver till 4EG92Y kl. 12:55 vill du byta ”skorpa mot kallen” 
och ”Okej Bram glocken om du vill sälja ger dig 45”, 

f. Hassan svarar på vad som verkar vara en fråga från Robin ”vi e inte 
ovänner vem har sagt de” och ”vi e inte ovänner ja och M” varefter 
Hassan skriver om en person som han tar avstånd ifrån och som han 
inte vill ha något mer att göra med och skriver till Robin ”Kom ursvik 
nu”,  

g. Hassan skriver till Robin att han vill byta ”skorren” och att han ska be 
”han ta revolvern också” då Hassan ”inte kan ha den här” och att 
Hassan behöver vapen i den situation han befinner sig i, 

h. Hassan skriver till Dennis vid 13-tiden att Dennis ska säga till en 
timma ”innan han kan så den tas emot i u” och att Hassan ”om de e 
akut” kommer skicka ”någon som tar dom där”,  

i. Dennis skriver till JETLY9 vid 15-tiden ”Behöver skott till kalle och 
7,65 bror”,  

j. Hassan frågar Dennis kl. 15:28 ”Vilken tid typ kmr tp kunna” och 
”Men om de e akut kan ja skicka ngn som tar dom där”, 

k. Maykil skriver till Robin att han har löst vad som verkar vara en 
konflikt, att han ”inte sagt äckliga saker berättat bara situation”,  

l. AM53AA skriver till Dennis kl. 19:00 ”Tror ja löste Kalle skott” och 
”Ska se om han vill släppa”,   

m. Hassan skriver till Dennis kl. 21:11 ”Bram dom e utanför Bålsta”, 
”Ska försöka visa imorgon”,  

till styrkande av att Hassan Mohammad har överlämnat vapnen (en AK-
47, en skorpion och en revolver) som användes vid mordet den 2 augusti 
2020 till Dennis Österdahl, att skorpionen och revolvern är Robin Günes 
och att Hassan Mohammad vill att Dennis Österdahl av de anledningen 
ska lämna tillbaka Skorpionen och revolvern och att AK-47:an är Hassan 
Mohammads, sid 160–165 bilaga Skychattar.  
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423. Positioneringar Maykil HÖK 2 och HÖK 3, chatt och samtalslista från 

Signal från Charbel Homsis telefon (BG138908-4) och chatt från 
WhatsApp från Namo Talanis telefon (BG117660-1), utvisande att:  
a. Maykils telefon kopplar upp mot master som täcker hans hemadress 

kl. 11:55 den 7 augusti, 
b. Charbel skriver till Ninnoas telefon kl. 12:49 ”Viktigt bror svara”, 

varvid Ninnoa svarar ”Han sover”, varefter Ninnoa kl. 14:09 skriver 
till Charbel ”Han väntar på dig hos Micke”,  

c. Signalkontot Ghost/62041 skriver till Charbel kl. 14:43 ”Vart är du 
kuse” varvid Charbel svarar ”Va händer kusin e vid mig” och ringer 
Ghost utan att få svar,  

d. Maykils telefon kopplar upp mot mast som täcker hans hemadress kl. 
14:55 och Ghost och Charbel ringer varandra via signal,  

e. Ninnoa skriver till Charbel kl. 20:30 ”Säg att han ska ringa mig”,  
f. Namo skriver till Ninnoa kl. 20:30 ”Be M höra av sig”, varefter 

Ninnoa kl. 20:31 skriver till Charbel ”Säg till m att Sara skrev nyss att 
m ska höra av sig” och därefter svarar Namo kl. 20:34 ”Är på jobbet 
men ska säga till han”, Charbel kl. 20:40 skriver ”Okej” till Ninnoa,  

g. Namo kl. 21:03 skriver till Ninnoa ”Det är viktigt ingen har ringt”, 
varefter Ninnoa skriver till Charbel kl. 21:04 ”Sara säger det är viktigt 
ingen har ringt” och svarar Namo kl. 21:05 ”Okej är på jobbet 
försökte få tag på han”,  

h. Maykils telefon kopplar upp mot mast som täcker hans hemadress kl. 
20:55 och kl. 23:55,  

till styrkande av att Maykil Yokhanna brukar signalkontot Ghost/62041, 
sid 1102–1104, sid 2212–2215 bilaga Telefontömning, sid 249–303 bilaga 
HTM och sid 289–293 TP 2.  

424. Positioneringar Maykil HÖK 2 och HÖK 3, Benjamin HÖK 2 och Robin 
HÖK 4, Skychatt mellan Hassan Mohammad och Robin Günes, Hassan 
Mohammad och Dennis Österdahl och Maykil Yokhanna och Robin 
Günes, chatt från Signal och Snapchat från Benjamin Mahdis telefon 
(BG155912-1) och finansiell utredning Hassan Mohammad, utvisande att 
den 7-8 augusti 2020:  
a. Maykil skriver till Robin den 7 augusti kl. 23:39 ”Har en go på g” och 

hans telefon kopplar upp mot master som täcker hans hemadress kl. 
02:55 och vid olika tidpunkter under hela dagen den 8 augusti,  

b. Hassan kontaktar Dennis den 8 augusti kl. 17:21 och frågar ”Kan du 
lösa tp imorgon” och avslutar med ”Och sen mina 12 lax”, 
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c. Maykil kl. 17:54 skriver till Robin ”Sho kommer till dej snart” och kl. 
19:22 ”pasienten är i hornsberget”, ”han solar!!!”, ”dom är 4-5 per” 
och kl. 20:29 ”vart är skorpan”,  

d. Benjamin och Robin har kontakt från kl. 17:36 och bestämmer att de 
ska träffas, Benjamin beställer en taxi kl. 18:49 och hans telefon 
kopplar då upp mot mast som täcker Benjamins hemadress och att 
Benjamin skriver till Robin kl. 18:55 ”Framme om 5 min”, 

e. i Benjamins mobil finns ett foto från snapchat med tidstämpel 8 
augusti kl. 20:03 på Robin och en film på Benjamin och Robin med 
tidstämpel kl. 22:19 och att Robins och Benjamins telefoner kopplar 
upp mot master i Solna och Stadshagen på kvällen,  

f. Hassan och Benjamin har kontakt kl. 20:29 och Benjamin skriver 
”Bror kom och träffa oss det är viktigt”,  

g. Robin verkar kontakta Hassan kl. 20:35 varvid Hassan skriver ”?”, 
”Jakan” och ”ska skriva till han”, varefter Hassan kontaktar Dennis kl. 
20:36 och kl. 20:37 återkopplar till Robin med ”han svarar inte men 
bomba han” och därefter skriver till Dennis ”Bror de e akut kan man 
hämta dom nu”,  

h. Hassan kl. 20:38 frågar Robin ”e de go eller?”, ”okej va behöver du 
akut för då?” och ”skjut bara huvud”,  

i. Hassan kl. 20:57 skriver till Dennis att ”de e chill ingen stress”, ”mina 
vänner behövde vapena nu men torr de e lugnt ska kolla” och att 
Hassan kl. 20:58 informerar Robin om att Dennis svarat,  

j. Hassan kl. 21 ber Dennis om en adress och därefter skriver till Robin 
”bror hämta dom i jakan nu”, varefter Hassan frågar Dennis ”vart 
jakan”,  

k. Hassan kl. 21:24 skriver till Robin ”kontakta direkt dom väntar” och 
därefter skriver till Dennis ”ingen stress min vän e efterbliven”,  

l. Hassan gör en Bank-id signering på sin mammas adress på 
Oxenstiernas Allé kl. 22:57,  

till styrkande av att Hassan Mohammad har överlämnat vapnen (en AK-
47, en skorpion och en revolver) som användes vid mordet den 2 augusti 
2020 till Dennis Österdahl, att vapnen förvarats i Jakobsberg, att Hassan 
Mohammad vill att Dennis Österdahl lämnar tillbaka Skorpionen och 
revolvern och att Maykil Yokhanna har ett antal pågående dödliga 
konflikter, sid 166–176 bilaga Skychattar, sid 1585–1586 bilaga 
Telefontömning, sid 226–240, 249–303 och 408–410 bilaga HTM, sid 52–
56 bilaga Ekonomi, sid 999 TP 1 och sid 116–143 TP 2.  

425. Skychatt mellan Robin Günes och 9FDKCA den 8–9 augusti 2020, 
utvisande att Robin får information om Chiab Lamouri, hans bröder och 
Ilija Jurkovic och att Robin utlyst en belöning på en miljon till den som 
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kan döda någon av dem, till styrkande av att Maykil Yokhanna och Robin 
Günes har en pågående dödlig konflikt med Vårbynätverket, sid 168 
bilaga Skychattar.  

426. Skychatt mellan 235J8F och 1EC5D8 (Skyadministratör) utvisande att 
235J8F och har kontakt med Skyadministratören den 9-10 augusti 2020 
från kl. 00:34 och skriver att administratören måste ”re starta” Sky-pin 
8S5QK8, att ”de e Västerås som behöver”, att det av konversationen 
framgår att 235J8F därefter genom kontakten med skyadministratören får 
Sky-telefonen att fungera igen och att 235J8F skriver till 
Skyadministratören ”ja har öppet krig med folk i min trakt”, ”läser du inte 
va som händer i Norsborg”, ”Botkyrka” och ”de e pågående”, till 
styrkande av att Maykil Yokhanna har bytt Skytelefon efter mordet den 2 
augusti och att han får hjälp med den tekniska hanteringen av telefonen av 
en person som har kopplingar till grov organiserad brottslighet och till de 
dödliga konflikterna i Botkyrka och Norsborg, sid 169–185 bilaga 
Skychattar och sid 302–311 TP 2. 

427. Positioneringar Benjamin HÖK 1, Robin HÖK 4 och Skychatt mellan 
Hassan Mohammad och Robin Günes och Hassan Mohammad och Dennis 
Österdahl, utvisande att den 9 augusti 2020:  
a. Robins telefon kopplar upp mot mast nära Djupdalsgaraget vid kl. 

02:53 den 9 augusti och kl. 10:53 och Benjamins telefon kopplar upp 
mot master nära Djupdalsgaraget kl. 05:04, han beställer en taxi vid 
samma tidpunkt och kopplar upp mot sin hemmamast kl. 05:38,  

b. 5LAKEO skriver till Robin kl. 06:04 och skriver ”Hör av mig imorgon 
så löser vi den pang”,  

c. Hassan på förmiddagen den 9 augusti skriver till Dennis och ber om 
ursäkt för det som hände ”igår”, Hassan därefter skriver till Robin ”ni 
får ta era grejer idag han vänta på er igår” och Hassan vid 12-tiden 
frågar Dennis ”e de lugnt om dom e kvar lite?”, ”ska göra mitt bästa 
att lösa de idag” och ”bror ni behövt inte va parkerade”,  

d. Hassan skriver till Dennis vid 13-tiden att gårdagen va speciell då hans 
vänner ringde och stressade och att hans vänner har bränt sina broar 
och därefter skriver till Robin ”va du än skriver nästa gång kmr inte 
stressa”, ”killens ungar parkerade då skriver man” och att han är trött 
på att Robin bryter sitt ord vilket gjort Hassan arg och att det är sista 
gången Robin bryter sitt ord till Hassan,  

e. Hassan fortsätter att skriva med Dennis och Robin under 
eftermiddagen och kvällen den 9 augusti med innebörden att Dennis 
ska återlämna vapnen och att Hassan återkommer med tid och att 
Hassan är arg på Robin då han ”blandat mig i era problem” och att de 
måste ge honom något på grund av det,  
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f. Robins telefon kopplar upp mot mast nära Djupdalsgaraget den 9 
augusti kl. 16:01, kl. 18:53 och kl. 19:08,   

till styrkande av att Hassan Mohammad har överlämnat vapnen (en AK-
47, en skorpion och en revolver) som användes vid mordet den 2 augusti 
2020 till Dennis Österdahl och att Skorpionen och revolver ska återlämnas 
och att personerna runt Maykil Yokhanna har tillgång till vapen, sid 166–
176 bilaga Skychattar, sid 6–225 bilaga HTM och sid 116–143 TP 2.  

428. Positioneringar Maykil HÖK 1, HÖK 2 och HÖK 3, Chatt från WhatsApp 
och samtalslista från Signal från Charbel Homsis telefon (BG138908-4), 
Skychatt mellan Maykil Yokhanna och Robin Günes och finansiell 
utredning Charbel Homsi, utvisande att den 9-10 augusti 2020:  
a. Maykils telefon kopplar upp mot master som täcker Charbel Homsis 

hemadress i Västerås under natten och vid olika tidpunkter under hela 
dagen fram till kl. 15:57 den 9 augusti då telefonen rör sig söderut för 
att vid kl.  17:45 koppla upp mot master i Hova och vid kl. 19:25 mot 
mast i Vårgårda,   

b. Maykils telefon kopplar upp mot master i Värnamo, Gislaved och 
Tranemo på kvällen den 9 augusti och vid kl. 00:27 den 10 augusti mot 
master i Borås samtidigt som skriver till Robin kl. 20:43 ”Finns äzi me 
drop men måste casha den på plats” och skickar kl. 21:39 ett foto på 
narkotika,  

c. Ninnoa skriver till Charbel via WhatsApp kl. 17:56 ”Sara ringer dig” 
och ”Han vill prata med m”, vilket tyder på att hon vet att Maykil och 
Charbel är tillsammans och det bekräftas vid 23-tiden då Maykil 
verkar ha lånat Charbels telefon och skriver med Ninnoa bland annat 
att han kör bil,   

d. Charbel genomför kortköp på Circle K i Jönköping kl. 03:32 den 10 
augusti och Maykils telefon kopplar upp mot mast i Jönköping kl. 
03:51 för att kl. 05:27 koppla upp mot mast i Västerås,  

e. Charbel gör ett kortköp i Borås kl. 10:40 den 10 augusti och söker 
Maykil via Ninnoas telefon på eftermiddagen och skriver till Maykil 
via Ninnoas telefon kl. 19:59 ”Ör hemma” varvid Maykil svarar 
”kommer”,   

till styrkande av att Maykil Yokhanna har kopplingar till 
narkotikabrottslighet, att Maykil Yokhanna brukat Sky-pin 8S5QK8 och 
att positioneringar och att Skychattarna är tillförlitliga, sid 1116–1129 
bilaga Telefontömning, sid 176 och 487 bilaga Skychattar, sid 960 bilaga 
Ekonomi och sid 249–303 bilaga HTM.  

429. Skychatt mellan Benjamin Mahdi och Robin Günes, chatt från Signal och 
Snapchat från Benjamin Mahdis telefon (BG155912-1) och 
positioneringar Robin Hök 1 och HÖK 4, utvisande att den 9-10 augusti 
2020:  
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a. Benjamin frågar Robin vad som händer den 9 augusti kl. 21:26 och 
skriver kl. 21:42 ”Broshan ropa inte ut mig om ni inte litar på mig”, 
”Bror menade Yani jag e lika kapabel som er vill också komma”,  

b. Benjamin skriver till Ruben via signal kl. 21:57:01 ”Kommer till dig 
nu” varefter Benjamin skriver på sin Skytelefon till Robin kl. 21:57:20 
”Jag åker nu till Ruben”,  

c. Benjamin frågar Robin kl. 23:28 ”Vart ska du efter du har droppat 
Gamo” och ”Jag kommer med dig”,  

d. Benjamin skriver till Robin kl. 00:57 den 10 augusti 2020 ”Aina 
bredvid mig insatsstyrkan” och skickar därefter en bild på en bil, kl. 
00:57 skriver Benjamin till Robin ”idioten Gamo ville åka förbi 
Botkyrka”,  

e. i Benjamins mobil återfinns en Snapchatsekvens med tidsstämpeln 10 
augusti 2020 kl. 01:12 där Ferdi och Benjamin åker i en bil som 
passagerare på natten och där Ferdi osäkrar en pistol,  

till styrkande av att Benjamin Mahdi brukat Sky-pin 5NQQF1, att 
Benjamin Mahdi inte vill befinna sig i Botkyrka och att han är involverad i 
grov organiserad brottslighet, sid 179 och 489 bilaga Skychattar, sid 
1520–1521 bilaga Telefontömning, sid 146 bilaga HTM, sid 116–143 TP 
2 och Snapchatsekvens ingiven till tingsrätten på en USB (spelas upp av 
åklagaren från egen dator).  

430. Skychatt mellan Hassan Mohammad och Robin Günes, Hassan 
Mohammad och Dennis Österdahl, Maykil Yokhanna och Robin Günes 
och Benjamin Mahdi och Robin Günes, positioneringar Maykil HÖK 2 
och Robin HÖK 1, chatt från Signal från Benjamin Mahdis telefon och 
finansiell utredning Hassan Mohammad (BG155912-1), utvisande att den 
10 augusti 2020: 
a. Hassan fortsätter att skriva med Dennis och Robin på natten gällande 

när Dennis ska återlämna vapnen och Hassan gör en Bank-ID 
signering kl. 11:14 på Virkesvägen 9C i Hammarby Sjöstad, 

b. Hassan skriver till Robin från kl. 14:42 ”När kmr walter?” och ”Okej 
gör de tror guns e på väg in” och skriver därefter: ”aså vi kan inte ha 
de vapnet nära oss”, ”du e länkad till oss alla”, ”de måste bort”, ”du 
kommer knulla oss”, ”ja båda för säkerhetsskull”, ”dom kan ha tagit 
en kula från revolvern sen se samma refflor”, ”de e inte tid för att 
chansa”, ”dom kmr slå till de e bara tidsfråga”, ”bror du e kopplad till 
den adressen de e din äzi adress” och ”dom kan slå till mot den 
adressen”,  

c. Maykil skriver till Robin vid 19-tiden ”Bror skorpan o rev är heta rör 
dom ej stasha bara gå inte nära dom ens nu i alla fall”,  
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d. Robins telefon kopplar upp mot master i Västerås från kl. 15:56 och kl. 
21:34 skriver Benjamin till Robin via Sky ”Är du i Uppsala”,  

e. kl. 21:50 skriver Benjamin via SMS till en tjej ”De är jag m5”,  
f. kl. 22:30 skriver Benjamin till Robin via Signal ”Bror jag kommer till 

Västerås”, varefter Robin svarar ”Vrf va ska du göra här”, Benjamin 
svarar då ”Ska hämta hägge dunder zutt eget bruk från sherbel”,  

till styrkande av att vapnen som Hassan Mohammad har överlämnat till 
Dennis Österdahl användes vid mordet den 2 augusti 2020 och att 
Skorpionen och revolver ska återlämnas, att Maykil Yokhanna ger order 
om att Skorpionen och revolvern inte ska flyttas utan förvaras och att 
Benjamin kallas för M5 och brukar Sky-pin 5NQQF1, sid 179–181 bilaga 
Skychattar, sid 148–149, 249–303 och 408–410 bilaga HTM, sid 52–56 
bilaga Ekonomi, sid 1587–1588 bilaga Telefontömning och sid 116–143 
TP 2.  

431. Skychatt mellan Hassan Mohammad och Dennis Österdahl, utvisande att 
Hassan frågar Dennis den 11 augusti från kl. 10:12 ”Kan vi ses idag?”, 
”har du dom klara” och ””Bram försök lösa idag e lite behov”, att Hassan 
gör en bank-id signering kl. 12:09 på Virkesvägen 9C i Hammarby sjöstad 
och kl. 16:04 skriver till Dennis ”Ha Bram gick de?” och frågar och om de 
kan ses, till styrkande av att planen är att Dennis Österdahl ska återlämna 
skorpionen och revolvern till Hassan Mohammad, sid 183–187 bilaga 
Skychattar och sid 408–410 bilaga HTM.  

432. Skychatt mellan Maykil Yokhanna och Charbel Homsi, Benjamin Mahdi 
och Robin Günes, chatt från Signal och snapchat från Benjamin Mahdis 
telefon (BG155912-1), chatt från WhatsApp från Charbel Homsis telefon 
(BG138908-4), finansiell utredning Robin Günes och positioneringar 
Maykil HÖK 2 och Robin HÖK 4, utvisande att den 11 augusti 2020: 
a. Maykils telefon kopplar upp mot master i Västerås på morgonen och 

efter middagen,  
b. Robin genomför ett kortköp i Västerås kl. 11:47,  
c. Benjamin umgås med Furkan och Ferdi på eftermiddagen och har 

kontakt med Charbel via signal angående narkotika och att det av 
chattarna framgår att Benjamin åker till Charbel i Västerås,  

d. Benjamin skriver till Robin via sky kl. 22:21 ”Ey bror vem är det vi 
ska träffa u Västerås”,  

e. Ninnoa kontaktar Charbel via WhatsApp och ber Charbel ringa Maykil 
då hon inte har några nycklar, Charbel verkar vidarebefordra 
meddelandet till Maykil via Sky för kl. 22:36:01 skriver Maykil via 
Sky ”Säg till henne kom upp” och kl. 22:36:25 skriver Charbel via 
WhatsApp till Ninnoa ”Han säger kom upp”,  
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f. Maykil skriver till Charbel om narkotika och vid kl. 22:43 skriver 
Maykil ”Vi måste göra en lite film låt grabbarna se cashen hos dej m5 
o de”,   

till styrkande av att Maykil Yokhanna och Benjamin Mahdi är involverade 
i narkotikahantering och att Maykil Yokhanna brukar Sky-pin 8S5QK8, 
sid 183–187 bilaga Skychattar, sid 1789–1792 bilaga Telefontömning sid 
1002 TP 1, sid 116–143 TP 2, sid 394–396 bilaga Ekonomi och 
Snapchatsekvens ingiven till tingsrätten på en USB (spelas upp av 
åklagaren från egen dator).  

433. Skychatt mellan Hassan Mohammad och Dennis Österdahl, utvisande att 
Hassan den 12 augusti 2020 skriver till Dennis vid 19-tiden ”kom 
Hammarby circle K”, varefter Dennis verkar svara Hassan varvid Hassan 
skriver ”när kmr du?”, ”Bram gillar inte imorgon. Vi kom överens för 
några dagar sen. Gillar när man håller sitt ord” och ”vi tar det imorgon 
då” och den 13 augusti kl. 12:16 skriver ”Sh o” och ”?”, till styrkande av 
att Hassan Mohammad och Dennis Österdahl planerar att träffas den 13 
augusti 2020 för att Dennis Österdahl ska återlämna skorpionen och 
revolvern till Hassan Mohammad, sid 191–192 bilaga Skychattar.  

434. Skychatt mellan Maykil Yokhanna och Robin Günes och Charbel Homsi 
och Robin Günes, Snapchatsekvenser, välkomstmeddelande och chatt från 
Signal från Benjamin Mahdis telefon (BG155912-1), positioneringar 
Benjamin HÖK 2 och Robin HÖK 4 och passageraruppgifter flyg, 
utvisande att den 13 augusti 2020: 
a. Benjamin har kontakt med Robin via signal från kl. 01:26 och skriver 

att han blivit stoppad av polisen, att poliserna inte visiterade honom 
men att dom skrattade honom i ansiktet och att han tycker att det är 
”skumt”,  

b. Charbel har kontakt med Robin via Sky från kl. 02:05 och frågar 
honom om han ska med ”grabbarna t Holland”, varvid Robin svarar 
”A bror dom ska följa med mig till Holland”, Charbel frågar då varför 
de inte sagt något till honom varvid Robin svarar ”Bror de va 
spontant”,  

c. Robin och Maykil har kontakt och att Benjamins telefon kopplar upp 
mot master som täcker Djupdalsgaraget mellan kl. 01:48-01:53,  

d. Benjamins och Robins telefoner kopplar upp mot master på Arlanda 
från kl. 05:18 och enligt passageraruppgifter flyger Benjamin, Robin, 
Serkan, Furkan och Ferdi från Arlanda till Köpenhamn och från 
Köpenhamn till Arlanda på morgonen den 13 augusti,  

e. I Benjamins telefon finns det ett antal filmer och foton från Snapchat 
på Robin, Serkan, Furkan och Ferdi på flygplan och i Amsterdam med 
tidsstämpel den 13 augusti,  
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f. Benjamin mottar ett välkomstmeddelande från Nederländerna kl. 
09:23 den 13 augusti,  

g. Benjamin skriver till Robin via Sky kl. 09:56 ”Hallo bror vi är vid 
väskorna vart e ni” och ”Kom Amsterdam skylten”,  

h. Maykil skriver till Robin via Sky kl. 17:16 ”Är du också i holl” och 
skickar därefter foton på en större summa kontanter,  

i. Maykil skriver till Charbel via Sky från kl. 17:08 om narkotika och 
skriver även ”Måste köpa barnvagn bre” för att kl. 09:03 skriva från 
Charbels vanliga telefon till Ninnoa via WhatsApp ”Nino va heter 
butiken man köper barnvagnen”,  

till styrkande av att Benjamin Mahdi använder Sky-pin 5NQQF1, Maykil 
Yokhanna använder Sky-pin 8SQK8 och att tillförlitligheten gällande 
meddelandenas tidstämpel och positioneringar är hög, sid 1141–1142 och 
1588–1589 bilaga Telefontömning, sid 196–199 och sid 501–503 bilaga 
Skychattar, sid 226—240 bilaga HTM, sid 116–143 TP 2 och 
Snapchatsekvenser ingivna till tingsrätten på en USB (spelas upp av 
åklagaren från egen dator). 

435. Skychatt mellan Hassan Mohammad och Robin Günes den 13 augusti 
2020 vid 13-tiden, utvisande att Hassan frågar Robin ”va hände me 
marcel”, ”du hade ju ha i u”, ”vade go”, ”vrf tar vi inte Zlatan” och ”goen 
e klar har bil shuno nu där”, till styrkande av att Hassan Mohammad har 
en dödlig konflikt med Marcel Butros och Ilija Jurkovic, sid 197 bilaga 
Skychattar.  

436. Avrapporteringspromemoria och spaningsfilm, Skychatt mellan Hassan 
Mohammad och Dennis Österdahl och samtalslista från Signal från 
Benjamin Mahdis telefon (BG155912-1), utvisande att: 
a. spanare från polisen iakttar ett möte mellan Hassan Mohammad och 

Dennis Österdahl den 13 augusti 2020 mellan kl. 14:47-15:00 på en 
parkering intill Kista centrum, 

b. Hassan skriver till Dennis via Sky kl. 16:02 ”Okej bram”, ”Hitta ni” 
och ”Okej”,  

c. Hassan ringer Benjamin via signal kl. 20:08,  
till styrkande av att Hassan Mohammad och Dennis Österdahl träffas 
denna dag för att planera för återlämnandet av Skorpionen och revolvern 
och att Hassan Mohammad efter det kontaktar Benjamin Mahdi, sid 1629 
bilaga Telefontömning, sid 198 bilaga Skychattar, sid 295–297 bilaga 
Kartläggning och spaningsfilm ingiven till tingsrätten på en USB (spelas 
upp av åklagaren från egen dator).   

437. Skychatt mellan Benjamin Mahdi och Robin Günes den 13 augusti 2020 
vid 19-tiden, utvisande att Benjamin skriver till Robin ”dom har gjord en 
driveby nån goish”, ”bror jag tror han har dött”, ”finns video på han när e 
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jappt” och ”väntar på den 1 sek” (den 13 augusti 2020 vid 18-tiden 
mördas en person med anknytning till Shottaz/FLG till döds i Rinkeby), 
till styrkande av att Benjamin Mahdi har kopplingar till grov organiserad 
brottslighet och får information från andra kriminella om när ett mord har 
skett, sid 199–200 bilaga Skychattar .  

438. Skychatt mellan Maykil Yokhanna och Robin Günes, utvisande att Maykil 
den 14 augusti vid 19-tiden skriver till Robin ”jalla vi ska kliva imorgon 
på pasienten”, ”kanske ikväll har direkt go på fittan”, ”får ingen go på 
horungen” och ytterligare meddelanden där det framgår att Maykil har 
span på personer som är hans fiender, till styrkande av att Maykil 
Yokhanna har kopplingar till grov organiserad brottslighet, har ett flertal 
dödliga konflikter och kartlägger var hans fiender befinner sig, sid 205 
bilaga Skychattar.  

439. Skychatt mellan Maykil Yokhanna och Charbel Homsi, utvisande att 
Maykil den 15 augusti 2020 skriver till Charbel kl. 22:27 ”Vem ska vi köra 
på jalla såg en skum golf bak rutan va öppen någon satt me handlar o 
lur”, Maykil fortsätter att skriva om den skumma bilen som han sett och 
avslutar ”Men vill ej gå utan skott kusin”, ”De lalish men vi måste ha 
skotten alltid i” och ”Så om vi ser ngn direkt åka dit allt klart bara köra”, 
till styrkande av att Maykil Yokhanna har tillgång till vapen och har ett 
antal pågående dödliga konflikter, sid 212–213 bilaga Skychattar.  

440. Brev från Dennis Österdahl till åklagaren, utvisande att Dennis Österdahl 
skickar ett brev till åklagaren daterat den 29 mars 2022 i vilket han skriver 
att han ”kommer att hjälpa er med allt ni vill ha hjälp med”, vilket leder 
till att ett förhör hålls med Dennis Österdahl på häktet där polis och 
åklagare medverkar och som spelas in i vilket Dennis Österdahl erkänner 
grovt vapenbrott, berättar att han tagit emot tre vapen från Hassan 
Mohammad, en AK-47, en Skorpion och en revolver, och att han senare 
lämnat tillbaka två av vapnen, till styrkande av gärningspåståendet, sid 
330–331 TP 2.  

ÅP 7 BLUE CHEESE OCH UNDANRÖJANDET AV SKORPIONEN OCH REVOLVERN 

441. Skychatt mellan Maykil Yokhanna och Robin Günes den 15 augusti 2020 
med början kl. 01:06 utvisande att Maykil informerar Robin om att 
”shorda” kontaktat honom och sagt att han vill ”lämna tilbaxks gunsen”, 
att personen inte ville träffa Maykil och att Maykil då sagt ”vid kan ses vid 
donken bram”, till styrkande av att Maykil Yokhanna blivit kontaktad av 
Salim Safar för att lämna tillbaka vapnen som stals från bilen på Iduns väg 
som sattes i brand på natten den 20 juli 2020 och att Maykil då refererat 
till mordförsöket på Salim den 2 augusti 2020, sid 208 bilaga Skychattar.  

442. Skychatt mellan Hassan Mohammad och Robin Günes 2020, utvisande att 
Hassan den 18 augusti 2020 frågar Robin vid 13-tiden om ”grabbarna” 
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kommer vara där, att ”dom har värsta spanen”, om en ”slice” som har ett 
vapen med 40 kaliber, och efter att han verkar ha fått svar från Robin 
skriver ”de e den som användes”, ”du sa ngt om den innan”, ”Tog upp de 
me han”, ”Bror vill byta den mot skorre” och ”dom har värsta spanen dom 
har aina runt sig hela tiden”, till styrkande av att Hassan Mohammad är 
medveten om att grupperingen runt Maykil Yokhanna är bevakade av 
polisen och att de fortfarande inte har gjort sig av med alla vapen som 
användes vid mordet den 2 augusti 2020 och att Hassan Mohammad har 
tillgång till vapen och grov organiserad brottslighet, sid 258–259.  

443. Skychatt mellan Charbel Homsi och DZ1JB8, Charbel Homsi och Maykil 
Yokhanna och SMS mellan Charbel Homsi och Christian Homsi, 
utvisande att den 16-22 augusti 2020: 
a. DZ1JB8 den 16 augusti frågar Charbel ”O när kommer den videon ut”,  
b. Maykil den 21 augusti skriver till Charbel via Ninnoas telefon vid kl. 

22:00 ”Bror jag vill ha videon va händer”,  
c. Charbel den 21 augusti kl. 22:08 skriver till Christian ”Vrf svarar du 

inte när man ringer”, ”Va hände med videon mannen”, varefter 
Christian svarar ”Han är klar med utkast inqtt eller imorgon på 
dagen”, ”Jag säger till så fort jag har den bror”,  

d. Charbel den 22 augusti kl. 22:10 skriver till Christian ”Haru fått tag i 
shono?” varefter Christian frågar Victor ”Hur går det bror”, varefter 
Victor svarar att han ”exporterar om runt 30 min”,  

till styrkande av att Maykil Yokhanna är pådrivande i att Blue Cheese ska 
publiceras, att musikvideon har en tydlig koppling till organiserad 
brottslighet och att det bakom framtagandet av musikvideon fanns en 
tydlig vilja att genom videon markera makt och styrka utifrån förekomsten 
av bland annat vapen och viljan att använda dessa också för dödligt våld, 
sid 214 bilaga Skychattar, sid 1184 bilaga Telefontömning och sid 37 TP 7 
FUP 6.  

444. SMS mellan Christian Homsi och Victor Skarbäck, positioneringar Maykil 
HÖK 2 och HÖK 3 och Charbel HÖK 2, utvisande att den 23-28 augusti 
2020:  
a. Victor skriver till Christian den 23 augusti kl. 02:00 att han snart 

skickar över ett utkast och Christian svarar ”Fet broder den kommer 
bli dunder när den är klar. Glöm in att ändra färgen på bilen osen 
försök göm garaget lite så man inte ser klart o tydligt vilket garage det 
är. Och ansiktena som syns blurar du” och ringer därefter omedelbart 
upp Charbel, 

b. Christan vid kl.02:19 tar emot ett första utkast av videon och 
vidarebefordrar den omedelbart till Charbel som ger instruktioner till 
Christian att skicka videon till en mailadress som tillhör Ruben 
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Sanchez eftersom videon ”hackar sönder”, vilket Christian gör kl. 
02:53,  

c. Christian fortsätter att ha kontakt med Victor gällande framtagandet av 
musikvideon vid 16-tiden den 23 augusti och ger Victor instruktioner 
att dölja ögonen på alla som deltar i videon,  

d. Charbel och Maykil beger sig till Göteborg där deras Skytelefoner 
kopplar upp vid 02:00 den 24 augusti och fortsätter att koppla upp mot 
master i Göteborg och Borås till den 31 augusti och att Charbel har 
kontakt med Christian gällande framskridandet av videon på vägen till 
Göteborg,  

e. Christian och Victor har fortsatta kontakter gällande videon den 24-25 
augusti, 

f. Christian på kvällen den 25 augusti skickar ett foto på den vita Audin 
till Christian och skriver ”Det syns dock att vi ändrat färgen från vit”, 
Christian svarar ”Asså det blev fet med orange”, och ”Man ska ba inte 
kunna se vad de är för bil bror”,  

g. Christian den 26 augusti vid kl. 13:21 skriver till Victor ”men 
reggskylten kan du täcka den med svart istället för blur?” vilket Victor 
skriver kommer bli svårt att genomföra,  

h. Christian vid 22-tiden mottar ett nytt utkast på videon vilket han 
omedelbart vidarebefordrar till Charbel, att Christian verkar nöjd med 
videon men ber Victor göra en till justering ”tänkte ba att du tar bort 
den svartvita scenen i garaget när han går upp från takluckan, lägg 
något annat från en annan scen se tror jag ja nöjd broder”,  

i. Christian har kontakt med Charbel vid 23-tiden och återger att han bett 
Victor ta bort den ”svartvita scenen när man går upp från takluckan”,  

j. Christian på kvällen den 27 augusti får slutversionen av videon från 
Victor, att Christian skickar den till Charbel och att Christian skriver 
till Victor ”Dunder bror walla due kung”,  

k. Charbel skriver till Christian den 28 augusti kl. 00:48 ”Ring bror 
viktigt” varefter Charbel och Christian har kontakt per telefon ett antal 
gånger,  

l. Christian den 28 augusti kl. 01:17 skriver till Victor ”Bror det är akut” 
och ”Ring så fort du ser” och att Christian ger instruktioner till Victor 
att göra ytterligare justeringar i videon då man ”ser vilken bil det är 
och man ser att är en 4 i slutet av reggen så skippa den ba”,  

till styrkande av att Maykil Yokhanna är pådrivande i att Blue Cheese ska 
publiceras, att musikvideon har en tydlig koppling till organiserad 
brottslighet och att det bakom framtagandet av musikvideon fanns en 
tydlig vilja att genom videon markera makt och styrka utifrån förekomsten 
av bland annat vapen och viljan att använda dessa också för dödligt våld, 
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att Christian Homsi får instruktioner om att dölja den vita Audin och 
scenen där Maykil Yokhanna går upp ur takluckan på den vita Audin och 
riktar AK-47:an mot kameran klipps bort innan musikvideon Blue Cheese 
publiceras på Youtube (den 28 augusti 2020), sid 37–44 TP 7 FUP 6, sid 
286-292 bilaga HTM, sid 312–317 TP 2 och sid 91–96 TP 3.  

445. Raptext från Christians Homsis telefon (BG32224-1), utvisande att en 
raptext påträffas i appen anteckningar med en tidsstämpel 8 juli 2020 med 
bland annat följande verser: 

”Shoutout t kranen skickar last på hundra kees 
Scout out M gör drivebye när han pumpar blue chees 
Skickar video på sky för ja älskar se när blod spills” 
”Shotout M hane skyttekung 
vi hade 9an bakom ryggen nu 9an e vi vår pung 
Maradona alltid hetsig han har svårt o vara lugn 
Igår han kätsh a body svär idag han hade glömt” 

till styrkande av att 10:ans raptexter syftat till att hylla Maykil Yokhanna 
såsom ledare för en kriminell gruppering och att det bakom framtagandet 
av texterna funnits en tydlig vilja att genom musiken markera makt och 
styrka utifrån förekomsten av bland annat vapen och viljan att använda 
dessa också för dödligt våld i förhållande till andra kriminella 
grupperingar, sid 455 bilaga Telefontömning. 

446. Chatt från WhatsApp från Charbel Homsis telefon (Charbel BG 1) mellan 
Charbel Homsi och Ninnoa Hanna och Charbel Homsi och Hassan 
Mohammad, utvisande att: 
a. Charbel Homsi den 13 juli 2020 från kl. 14 skickar en ljudfil till 

Ninnoas telefon döpt till ”gulag”, varvid någon svarar ”va e d”,  
b. Charbel svarar ”lyssna på den där” och ”sätt på gulag”, ”shoutout t m 

han är skyttekung maradon lak min bror ” och ”såg du”, varvid någon 
svarar ”hahahahahahah” och ”feeeeetttt”,  

c. WhatsApp-chatten har raderats från telefon och att funktionen 
scrambled används vilket medför att det är svårare att läsa 
meddelandena då orden hamnar i oordning,  

d. det återkommande i WhatsApp-chatten används epiteten ”m”, ”cuz” 
och ”kussin/kusi/kuse” på personerna som skriver,  

e. Charbel den 13 juli 2020 kl. 23:29 skickar en ljudfil till Hassan döpt 
till ”gulag”,  

till styrkande av att Maykil Yokhanna återkommande brukar Ninnoa 
Hannas telefon, att han benämns ”m”, ”cuz” och ”kussin/kusi/kuse”, att 
Christian Homsis raptexter används för att hylla Maykil Yokhanna och att 
raptexterna syftar till att markera makt och styrka i förhållande till andra 
kriminella grupperingar, sid 935 och 1002–1004 bilaga Telefontömning. 
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447. Skychatt mellan Charbel Homsi och Benjamin Mahdi, utvisande att: 

Benjamin Mahdi den 1 september vid 01-tiden skriver till Charbel 
”Hahaha walla bror musik videon va djurr lakk 10an Broshan nu man 
kian pumpa sönder musik och sponsra rätt shuno hahah”, till styrkande av 
att musikvideon Blue Cheese har en tydlig koppling till organiserad 
brottslighet och att det bakom framtagandet av musikvideon fanns en 
tydlig vilja från mer eller mindre organiserade brottsliga gruppering att 
genom videon markera sin makt och styrka utifrån förekomsten av bland 
annat vapen och viljan att använda dessa också för dödligt våld, sid 214, 
329, – bilaga Skychattar.  

448. Skychatt mellan Hassan Mohammad och Robin Günes och Hassan 
Mohammad och XAZMRI, utvisande att den 15–16 augusti 2020: 
a. Hassan den 15 augusti har kontakt med XAZMRI vid 13-tiden och 

frågar ”vem tog kapten han som blev i byn”,  
b. Hassan kl. 14:13:16 frågar XAZMRI ”finns de plats att kliva på din 

nu”, Hassan kl. 14:13:30 skriver ”bram?” till Robin och kl. 15:06 
frågar Robin ”bram kan ja få låna scorri behöver den till en grej”, 
Hassan kl. 15:07 frågar XAZMRI ”går de bra me skorre”, ”men den 
klicka sist ja sköt”, ”bror den funkar”, ”de e typ 8-10 skott också” och 
”den e fylld me 8-10 skott”,  

c. Hassan kl. 19:04 frågar Robin ”har du inget bättre den klickar” och 
därefter verkar få ett svar från Robin varvid han frågar Robin kl. 
19:11:59 ”va?” och kl. 19:12:01 ”vrf?” och kl. 19:12:22 frågar Dennis 
”Bram vrf har skorren bara 2 kvar”,  

d. Hassan kl. 19:12:54 skriver till Robin ”Jo den klicka i min hand”, ”Ja 
har haft den mkt”, ”det ska bli en jappning” och ”vet inte vill inte 
fråga”,   

e. Hassan den 16 augusti vid 15-tiden skriver till XAZMRI ”de e husby 
grabbarna som japp kapten”,  

till styrkande av att Hassan Mohammad var den som sköt med skorpionen 
vid mordet den 2 augusti 2020 och att skorpionen klickade och att Hassan 
Mohammad har kopplingar till grov organiserad brottslighet och dödligt 
våld, sid 209–211 bilaga Skychattar.  

449. Skychatt mellan Maykil Yokhanna och PF65AR, utvisande att Maykil har 
kontakt med PF65AR gällande vapen under perioden den 18–20 augusti 
2020 och att Maykil frågar PF65AR ”Vill du ha med en skorpa bro” och 
”Okej ja löser en skorpa o en revolver idag”, till styrkande av att Maykil 
Yokhanna försöker göra sig av med skorpionen och revolvern som 
användes vid mordet den 2 augusti 2020, sid 264–279 bilaga Skychattar.  

450. Skychatt mellan Charbel Homsi och Robin Günes, Hassan Mohammad 
och Robin Günes, 530229 och 1EC5D8, Maykil Yokhanna och Charbel 
Homsi, Maykil Yokhanna och HXL998L, positioneringar Maykil HÖK 2 
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och HÖK 3 och Charbel HÖK 2 och samtalslista från Signal från Charbel 
Homsis telefon (BG138908-4), utvisande att den 28-31 augusti 2020: 
a. Charbel den 28 augusti vid 14-tiden ger instruktioner till Robin att 

”skicka ner Scorpan o revolvern t Gbg med nån” varvid Robin skriver 
”oki kan skicka skorpan bara” och ”Revolvern jag har den till mig 
själv” varefter Charbel och Robin fortsätter att diskutera detta och 
Robin vid 15-tiden skickar ett skärmurklipp från Youtube från 
musikvideon Blue Cheese,  

b. Hassan den 28 augusti skriver till Robin ”Din skorpa kmr bli känd”, 
”Idioterna la upp videon ändå bytte bara färg på bilen till orange” och 
”Din skorpa syns hela videon”,  

c. Charbel, vars Sky-telefon kopplar upp mot master i Göteborg, den 30 
augusti på förmiddagen frågar Robin vad som händer och skriver att 
det är viktigt att Robin ”skickar ner dem” varvid Robin skriver att han 
komma skicka på måndagen,  

d. Skyadministratörerna har kontakt gällande att Maykils Sky-pin ska 
”wipea o resetta”,  

e. Charbel, vars Sky-telefon kopplar upp mot master i Göteborg, den 31 
augusti vid 1-tiden på natten skriver till Robin ”Bror glöm inte imorn 
bror” och ”Haru löst allt?” varefter Robin bekräftar att han ska lösa 
det ”imorn” men skriver ”kommer nt skicka revolvern bara skorpan”, 
Charbel svarar ”Skicka bara scorpan då”, varefter de diskuterar att 
Robin ska få andra vapen som kompensation för att han skickar 
skorpionen till Göteborg och diskussionen avslutas med att Charbel 
skriver ”Men iaf skicka ner scorpan imorn sen ska ge dig 1-2 st från 
vås så du har där t er”,  

f. Charbel, vars Sky-telefon kopplar upp mot master i Göteborg på 
morgonen och vid kl. 12:02 mot mast i Trollhättan, vid 11:30 tiden den 
31 augusti frågar Robin vad som händer, varvid Robin svarar att han 
håller på att förbereda en tjej som ska komma till Charbel, varefter 
Charbel svarar ”grabbarna väntar här nere” och skickar adressen 
Ekebygatan 19,  

g. Maykil, vars Sky-telefon rör sig från Göteborg till Västerås, den 31 
augusti vid 12-tiden skriver till Charbel ”Jalla då kusin är på g hem nu 
mot Västerås” och till HXL998L ”Ja är på g mot Västerås från Gbg”,  

h. Charbel den 31 augusti vid 14-tiden skriver ”På väg?” och ”Hallå” 
och Robin vid 15-tiden svarar ”Bror hon åker 16:26 från Sthlm hon är 
framme 19:35” och vid 16:53 ”Horan missa tåget fitta asså” varvid 
Charbel blir märkbart irriterad och skriver ”Jag skicka min tp imorn 
hämtar dem”, Charbel vid 19:55 skriver ”Ha bror va händer?”,  
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i. Maykil den 31 augusti vid 22-tiden skriver till Robin ”Vad är det du 
lovat kusen men ej fixat bror” och Charbel skriver till Robin vid 23:39 
”Driver du me mig?” varvid Robin svarar vid 23:49 ”Bror imorn”,  

j. Charbel under hela tidsperioden har omfattande kontakter med Maykil, 
Benjamin och Robin,  

till styrkande av att det efter publiceringen av Blue Cheese blir akut att 
göra sig av med skorpionen och revolvern som användes vid mordet den 2 
augusti 2020 då den förekommer i videon och att man någon gång efter 
den 5 september 2020 gör sig av med skorpionen och att Maykil 
Yokhanna efter publiceringen av Blue Cheese rensar och startar om sitt 
Sky-pin, sid 304–376 och 546 bilaga Skychattar sid 292 bilaga HTM, sid  
893–901 TP 1 och sid 94–97 TP 3.  

451. Skychatt mellan Charbel Homsi och Robin Günes, Hassan Mohammad 
och Robin Günes, Benjamin Mahdi och Robin Günes, Robin Günes och 
Q4Y8KZ, Charbel Homsi och NNIN2, chatt från Signal från Benjamin 
Mahdis telefon (BG155912-1) och samtalslista från Signal från Charbel 
Homsis telefon (BG138908-4), utvisande att den 1-6 september 2020:  
a. Robin skriver till Charbel den 1 september vid kl. 11:40 ”Ingen kan 

åka”, ”Kom ta skiten gör vad ni vill” varvid Charbel svarar ”Säg de 
direkt va e problemet kusin”, ”De inte jätte lätt o fixa tp de inte så jag 
ska se ner på dig för att du inte kan fixa tp bror hade också problem 
med det förut men säg direkt yani bror de lugnt” och ”Jag skickar 
imorn tidigt en shuno bror bara låt nån möte upp han med scorpan o 
revolvern vi ska byta revolvern också kom hämta så du inte e tom”,  

b. Robin verkar höra av sig till Hassan den 1 september 2020 kl. 12:43 då 
Hassan skriver ”Ha Bram ?” och kl. 12:58 skriver till Robin ”Bram 
den funkar inte” och ”Den klickar”,  

c. Benjamin den 1 september vid 22:24 skriver till Robin ”Vart e 
scorpishen ja ska skicka iväg den bror” och den 2 september vid 12-
tiden ”Bror nej du snackar om den silvriga eller forat har den han 
skickar bild rund till folk på en”,  

d. Charbel den 2 september vid 13-tiden skriver till Robin ”Bror de ska 
kma en o hämta scorpan lämna den få ut nya då kan ge dig”, 
”Imorgon låt bara nån möta min tp lämna Scorpan o revolvern”, och 
”Sen de kmr 2 nya då du ska få en tt tokarev brutal fullmatad” varvid 
Robin svarar ”Bror inte revolvern”. Diskussionen om att Robin inte 
vill lämna revolvern fortsätter och det bestäms slutligen att Robin ska 
behålla revolvern, 

e. Benjamin den 3 september 2020 kl. 02:08 skriver till Charbel via Sky 
”Bror var e du” och kl. 02:12 via signal ”Var e du bror” och Benjamin 
och Charbel har kontakt via både Sky och Signal den 3-4 september 
2020,  
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f. Charbel den 4 september vid 12:44 skriver till Robin ”Behöver 
scorpan idag va gör du vem har den” och parallellt söker Benjamin 
Robin och vid 12:58 skriver Benjamin till Charbel ”Jag har skrivit 
väntar svar så fort han svarar då den e ute”,  

g. Robin den 4 september vid 13-tiden skriver till Charbel ”Bror åk ta 
den har den i Tensta”,  

h. I Benjamins mobil återfinns en snapchat sekvens daterad den 4 
september 2020 kl. 10:38 där Benjamin befinner sig på Kungsgatan i 
Stockholm tillsammans med Serkan Demirkiran och Furkan Kücükgöl 
och foton från Snapchat på Benjamin Mahdi och Ferdi Kücükgöl i en 
bil daterade 4 september 2020 kl. 17:22,  

i. Benjamin den 4 september vid 13:10 skriver till Robin ”Broder jag 
behöver scoprishen nu ska byta ut den”, ”Nu bram”, ”Alehom vi ses 
snackar idag lalla inte med mig bror walla okej ge mig kontakt till den 
som har den skickar någon nu” och vid 13:19 ”Bror jag skickar en 
shuno nu från Västerås” varvid Robin vid 13:35 skriver till Charbel 
”Bror lös det med m5 har sagt till han vart den är”,  

j. Robin blir kontaktad av Q4Y8KZ kl. 16:20 den 4 september 2020 och 
frågar om Robin har en ”guzz” att låna ut ”där uppe”, ”Aaa i Sthlm 
bror” och avslutar med ”Va gör dina Guns”, ”I Tensta”,  

k. Benjamin den 4 september vid 16:40 skriver till Robin ”Bror lös den 
nu är du snäll”, ”Då jag hämta två Guns idag har du ställe att lägga 
dom eller” och vid 17:07 ”Bror svara shuno är här”, ”Broder jag har 
skrivit och ringd han svarar inte shuno är i centralen 17:44”, ”Shuno 
är framme som sagt 17:44 i centralen shuno kan ej sitta och vänta”,  

l. Benjamin vid 19-tiden skriver till Robin ”Bror skicka någon med dig 
kan du”, ”Jag har en vän där nuuu”, ”Bror vet inte men scorpan måste 
bort bror”, ”Bror jag rörde ej den lät en shuno hämta den och tvätta 
den”,  

m. Benjamin vid den 5 september vid 00:21 frågar Charbel ”Fick du den 
broder”, ”Bror du fick bara sco eller”, ”Bror hur kunde du inte säga 
till mig jao”, ”Löser det imorgon” och ”Aa men då han har en plan för 
den”,  

n. NNIN2 den 6 september kl. 03:09 frågar Charbel Homsi ”Bror ni har 
m16 va”, ”765 kulor”, ”De den smutsiga va”, ”Okej”, ”Ska kolla me 
han” och ”Okej”,  

o. Charbel under hela tidsperioden har omfattande kontakter via Signal 
med Benjamin och Robin,  

till styrkande av att det efter publiceringen av Blue Cheese blir akut att 
göra sig av med skorpionen och revolvern som användes vid mordet den 2 
augusti 2020 då den förekommer i videon, att man någon gång efter den 5 
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september 2020 gör sig av med skorpionen, att skorpionen har förvarats 
med Robin Günes andra vapen i Tensta, att Benjamin Mahdi befinner sig i 
Stockholm under denna period och att Benjamin Mahdi brukar Sky-pin 
5NQQF1, sid 335–376 och 546 bilaga Skychattar, sid 1880 bilaga 
Telefontömning, sid 912–920 TP 1 och Snapchatsekvenser ingivna till 
tingsrätten på en USB (spelas upp av åklagaren från egen dator).  

452. Chatt från Signal från Benjamin Mahdis telefon (BG155912-1) mellan 
Benjamin Mahdi och Robin Günes den 18 november 2020, utvisande att 
Benjamin vill ha tag på vapen och ber Robin om hjälp varefter följande 
skrivs: 
a. Robin till Benjamin: ”Gå hämta skorpionen iställey”, ”Gå ta den du 

gav t charbel”, ”Be han hämta skorpionen”, ”Så kan ja ge den”,  
b. Benjamin till Robin: ”Jag vet inte vad du snackar om jag har inget 

med det att göra jag behöver den idag”,  
c. Robin till Benjamin: ”Hämta den som charbel fick”, ”Den du tog o 

bytte och blev blåst” och ”Hämta den som charbel fick”,  
d. Benjamin till Robin: ”Jag vet inte vad du pratar om jag har inget gett 

till Cherbel” och ”Den skulle ner till gbg”,  
e. Robin till Benjamin: ”Vad gjorde du med den då”, ”Någon fick ju 

den”,  
f. Benjamin till Robin: ”Och det vetu och den nu helt plötsligt är hos 

khalil”, ”Den måste bort”,  
g. Robin till Benjamin: ”Hämta av cherbel istället”, ”guzz”,  
h. Benjamin till Robin: ”Dåså min skuld är stryckt ta den jag har lagt 

hos dig och ciao”,  
i. Varefter Robin och Benjamin blir osams,  
till styrkande av att Benjamin Mahdi har tillsett att skorpionen som 
användes vid mordet den 2 augusti 2020 har undanskaffats, sid 2063-2068 
bilaga Telefontömning.  

ÅP 4, 5 OCH 7 KONFLIKT VÅRBYNÄTVERKET 

453. Skychatt mellan Benjamin Mahdi och Robin Günes, Maykil Yokhanna 
och Robin Günes och Charbel Homsi och Robin Günes och foton från 
Benjamin Mahdis telefon (BG155912-1), utvisande att den 18–22 augusti 
2020: 
a. Benjamin den 18 augusti kl. 01:25 informerar Robin att han har fått 

information om att många i Stockholm har slagit ihop sig för att döda 
honom och att han därefter skriver ”vänner från Malmö ingen lalish 
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källa”, ”man vet att jag kallas för Benji” och ”Bror man sa dom som 
tog einar”,  

b. Robin direkt efter det verkar kontakta Charbel varvid Charbel svarar 
”Ha bror”,  

c. Charbel verkar informera Maykil om det han har fått höra gällande 
Benjamin och att Maykil skriver ”Bror på min mamma fuck it nu de 
räcker folk ska smaka horunge”,  

d. Charbel kontaktar Robin och skriver ”Imorgon på morgonen vi 
bestämmer vakna tidigt”,  

e. Maykil skriver till Charbel kl. 01:29 ”Horunge. Ska klippa alla dom 
imorgon vi får fult me vapen”,  

f. Benjamin skriver till Robin kl. 01:29 ”Vårby och dom ju men bror 
man sa till mig hela Stockholm walla” och ”Med rättare sagt man har 
fokuserat på mig nu”,  

g. Benjamin skriver till Robin kl. 05 ”Bror vi träffas och snackar”,  
h. Benjamin den 18 augusti vid 13-tiden skickar ett foto till Charbel på en 

pistol i handskfacket på en bil och skriver vid 14-tiden ”Finns det 
goish på den” och ”Nej bror kan skicka några ska snacka med dom då 
vi ge dom halv vi tar mille”,   

i. Benjamin den 20 augusti kl. 17:04 skriver till Robin att han fångade en 
”pojk åt Shiab” och informerar Robin om att han fått information om 
narkotikamarknaden i Vårberg,  

j. Benjamin den 22 augusti vid 17-tiden ber Robin ”skicka bild på 
Chihab” och frågar Robin hur han sparar bilderna och att Maykil cirka 
20 minuter senare ger instruktioner om hur Robin sparar bilder på 
Skytelefonen och att det i Benjamins telefon påträffas foton på Chiab 
Lamouri med tidsstämpel 22 augusti 2020 kl. 17:16-17:19,  

till styrkande av att det förelegat en dödlig konflikt mellan Vårbynätverket 
och personer kopplade till Maykil Yokhanna som pågått under en längre 
tid, sid 251–286 bilaga Skychattar och sid 1007–1012 TP 1. 

454. Skychatt mellan Benjamin Mahdi och Charbel Homsi , utvisande att 
Benjamin den 4 september 2020 vid 19-tiden skriver till Charbel ”Bror lös 
en Gun idag som funkar det blir fotbolls spelarens dag idag”, till 
styrkande av att det förelegat en dödlig konflikt mellan Vårbynätverket 
och personer kopplade till Maykil Yokhanna som pågått under en längre 
tid, sid 635 TP 1.   

455. Skychatt mellan Charbel Homsi och 235J8F och Robin Günes och Charbel 
Homsi, utvisande att den 15-16 september 2020: 
a. 235J8F den 15 september vid 19-tiden skriver till Charbel ”Iljaaa är 

död” och därefter skickar två bilder (som inte kunnat extraherats från 
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SKY ECC) och skriver ”Ser du dem två namnen i rubriken”, ”Ena är 
han”, ”Andra bror är han som va me i bensin macken” och ”Den 
andra horunge som sköt mot kusin fru bre”, 

b. Charbel den 15 september därefter skriver till Robin ”Bror Ilja e 
klippt” och Robin skriver till Charbel den 16 september ”De e ilja”,  

till styrkande av att det förelegat en dödlig konflikt mellan Vårbynätverket 
och personer kopplade till Maykil Yokhanna som pågått under en längre 
tid, sid 406–409 bilaga Skychattar.  

456. Hemlig telefonavlyssning Benjamin Mahdi, hemlig rumsavlyssning 
personbil NSW376 och chatt från Signal från Benjamin Mahdis telefon 
(BG155912-1) mellan Benjamin Mahdi och Robin Günes, utvisande att:  
a. Ett samtal förs i personbil NSW376 den 28 september 2020 där man 

pratar om en person som har gått runt och frågat efter Benjamin och att 
Benjamin tror att någon har ”golat” honom,  

b. Benjamin har kontakt med Ali Muheddine den 1 oktober 2020 och att 
det av samtalet framgår att Ali har blivit uppsökt av personer ur 
Vårbynätverket och fått frågor om var Benjamin, Serkan, Furkan och 
Ferdi befinner sig, att personer från Vårbynätverket uppgett för Ali att 
de tänkt mörda Benjamin m.fl. på en fotbollsplan i Hammarbyhöjden, 
att personer ur Vårbynätverket sökt upp personer runt Benjamin, 
Serkan, Furkan och Ferdi för att få information, bland annat en person 
som heter Sam och att Ali säger till Benjamin ”De har allting om er 
mannen, nästan. Inte dig, dig har dem ingenting på, dem har om 
turkarna bror. Du ska inte synas med dem bror”,   

c. Benjamin återger för Robin vad Ali Muheddine har berättat och att 
Robin svarar ”Lilla hora”, ”Du säger han solde oss eller” och ”Bror 
Juan skulle inte ens våga nämna mitt namn”, varvid Benjamin svarar 
”Aa bror lite hetsigt just nu hört från ett annat håll att man säger min 
tid e ute”,  

till styrkande av att det förelegat en dödlig konflikt mellan Vårbynätverket 
och personer kopplade till Maykil Yokhanna som pågått under en längre 
tid, sid 327-397 bilaga HTM, sid 1968-1971 bilaga Telefontömning.  

457. Sammanställning av spaningsnoteringar 26-28 juni 2020, utvisande att det 
bedrivs spaning mot Robin Günes och det så kallade Maynätverket och att 
flera personer ur nätverket befinner sig på Hammarbyhöjdens fotbollsplan 
den 26-27 juni 2020 och att spanare den 28 juni 2020 noterar personer från 
Vårbynätverket som befinner sig vid fotbollsplanen och att det därefter 
sker ett möte i Alby med flera tongivande personer i Vårbynätverket, 
bland annat Ilija Jurkovic, till styrkande av att förelegat en dödlig konflikt 
mellan Vårbynätverket och personer kopplade till Maykil Yokhanna som 
pågått under en längre tid, sid [ ] TP 4.  
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458. Urval Skychattar mellan personer kopplade till Vårbynätverket, utvisande 

att:  
a. Vårbynätverket i juni-juli 2020 kartlägger var Benjamin Mahdi, 

Maykil Yokhanna och Robin Günes rör sig och att de skriver om 
kontakter med en ”Farre”,  

b. Vårbynätverket i augusti 2020 hjälper Norsborgsgrupperingen i jakten 
på Serkan Demirkiran, Furkan Kücükgöl och Ferdi Kücükgöl, baserat 
på Salim Safars utpekande att dessa tre är gärningsmän vid mordet och 
mordförsöken den 2 augusti 2020, att de skickar bilder på Serkan, 
Furkan och Ferdi mellan varandra, att Salim Safar uppgett för personer 
ur Vårbynätverket att Serkan Demirkiran ropat på honom från den vita 
Audin och att Serkan ”spelade att han e shorda”, att de nämner att 
Serkan och de andra har blivit ”skickade från Norsborg” och att de är 
med Maykil Yokhanna,  

c. Vårbynätverket från mitten av augusti och framåt skickar bilder på 
Maykil Yokhanna och Namo Talani mellan varandra, skriver att de 
”prioriterar maykel bror för han japp en broder till oss”, att de skriver 
om Maykil Yokhannas gripande i september 2020, skriver om Charbel 
Homsi, Christian Homsi och Benjamin Mahdi och kartlägger var 
Benjamin befinner sig, 

d. Vårbynätverket från och med den 8 september 2020 skickar bilder på 
Ali Muheddine och en Sam och att man planerar att gripa och 
misshandla dem för att få fram information om Benjamin, att de 
skriver ”detta blir inte en jappning utan mer det blir en kidnappning”,  

e. att personer ur Vårbynätverket skriver att de har ”catchat Sam 
kuksugaren” den 22 september 2020, att de skriver att de har honom i 
Alby och att de ”ska dra upp han i skogen nu”, att polisen verkar 
komma, att polisen har gripit ”charbel o peki” och att polisen ”gick 
hem till ismet”,    

till styrkande av att det förelegat en dödlig konflikt mellan Vårbynätverket 
och personer kopplade till Maykil Yokhanna som pågått under en längre 
tid, sid 997-1104 bilaga Skychattar.  

459. Anmälan och sammanfattning ärende 5000-K1160041-20, utvisande att 
det finns en anmälan gällande grovt rån och människorov begånget den 22 
september 2020 på Albyvägen i Norsborg, att Charbel Nano, Panneer 
Ramesh och Ismet Can är upptagna som misstänkta gärningsmän, att ett 
vittne har ringt till 112 med anledning av en pågående misshandel, att 
polisen när de anländer till platsen får kontakt med målsäganden Sam som 
uppger att han blivit rånad och att gärningsmännen har burit honom från 
centrum till en skogsdunge där de medelst hot och våld har tillgripit hans 
kläder och tillhörigheter, till styrkande av Skychattarnas tillförlitlighet och 
att det förelegat en dödlig konflikt mellan Vårbynätverket och personer 
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kopplade till Maykil Yokhanna som pågått under en längre tid, sid 1105–
1114 bilaga Skychattar.   

460. Skychatt mellan Hassan Mohammad och TITWN4 den 28 december 2020 
mellan kl. 00:43:14-00:59:06 utvisande att Hassan skriver att han måste 
agera, om personer som ska ”skickas” och som ska ”wakas”, att namnen 
”Marcel”, Haydar” och ”Juan” nämns och att det är till ”R ungarna”, till 
styrkande av att Hassan Mohammad har en dödlig konflikt med 
Vårbynätverket, sid 435–436 bilaga Skychattar.  

KOPPLINGAR TILL GROV ORGANISERAD BROTTSLIGHET ETC 

461. Skychatt mellan Maykil Yokhanna och Robin Günes, Maykil Yokhanna 
och Charbel Homsi, Charbel Homsi och Robin Günes, Benjamin Mahdi 
och Robin Günes, positioneringar Maykil HÖK 2 och HÖK 3, utvisande 
att den 13–17 augusti 2020: 
a. Maykil den 13 augusti vidarebefordrar ett skymeddelande till Robin 

där det framgår att Maykil diskuterar ett köp av en Range Rover och 
en Mercedes AMG,  

b. Maykil den 14 augusti kl. 17:25 skriver till Charbel ”bror vi måste ha 
för amg” och vid 19-tiden skriver till Robin att han ska åka och hämta 
”en AMG A45 o en range Rover 550 hästar” och frågar Robin ”ska ja 
parker i den garen???”,  

c. Maykil den 14 augusti vid 22-tiden skriver till Robin att han håller på 
och köper bilar, att han ber Robin ”skicka en grabb me mig” då Maykil 
”inte vill möta de som ska ge bilen”, att det är ”värsta” bilarna, att det 
är en range rover sport 580 hästar och en A45 med 380 hästar, att 
Maykil skickar flera bilder till Robin varav en på en Mercedes-Benz 
AMG till ett värde av cirka 400 000 kr och skriver att de måste 
bestämma sig gällande bilarna ikväll då de annars kommer ”släppas” 
till någon annan och att Maykil frågar Robin om ”koden till garren”,  

d. Maykil den 15 augusti skriver till Robin att ”bilarn är klara”, att han 
ska flytta på ”amg nu mot natten”, att han har nyckeln ”me mig till V” 
och att han ska lösa det själv ”mot natten de blir bäst så”,  

e. Maykil den 16 augusti kl. 17:59 skriver till Robin ”någon måste 
plocka bilen nu snart i akalla” och kl. 18:05 skriver till Charbel ”Bror 
bilen är akalla ja har skrivit till odlan o d ingen svarar”,  

f. Maykils telefon kopplar upp mot hemmamasten kl. 11:55 den 16 
augusti då den rör sig från Västerås, via Hallstahammar, Köping, 
Örebro och Laxå för att vid 19:44 koppla upp mot master i Borås och 
Göteborg där telefonen kopplar upp mot master i Göteborg och Borås 
fram till kl. 04:01 den 17 augusti,  
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g. Maykil den 16 augusti vid 21-tiden skriver till Robin ”Bror kan någon 
hämta rangen??” och ”Nycklarna är i Västerås dock”,  

h. Charbel den 16 augusti vid 22-tiden skriver till Robin ”finns en arre 
kan du skicka nån hämta den lägga i garren”, att Robin svarar Charbel 
”A men ni har ju nyckeln”, ”Kan du komma Sollentuna med bilen” och 
”Kan dom ej köra t Sollentuna ger dom en lax” varvid Charbel svarar 
Robin ”Bror vill inte ens dem ska nära sig där” och ”Äre inte bättre 
att dem inte närmar sig Sollentuna” och att Robin och Charbel därefter 
fortsätter att diskutera vem som ska hämta bilarna och var de ska 
lämnas och att Charbel vid kl. 23:24 skriver ”Men vi hitta inte den 
garren m hade glömt vart han visade han”,  

i. Maykil skriver till Charbel kl. 00:10 att han är i Göteborg men att han 
”löser de själv imorgon personligen”,  

j. Maykil kl. 00:49 den 17 augusti skickar ett antal foton på vad som 
verkar vara en ombyggd gaspistol tillsammans med bild på ett magasin 
och kulor och bild på ett block med kokain, 

k. Maykils telefon rör sig från Göteborg och Borås kl. 04:01 den 17 
augusti och kopplar upp mot master Jönköping, Linköping och 
Norrköping för att kl. 07:38 den 17 augusti koppla upp mot mast i 
Västerås samtidigt som Maykil via Sky skriver till Charbel ”Framme 
nu” kl. 07:49,  

l. Maykil kl. 08:14 den 17 augusti skickar till Robin samma foton som 
han skickat till Charbel tidigare på natten på vad som verkar vara en 
ombyggd gaspistol tillsammans med bild på ett magasin och kulor och 
bild på ett block med kokain och skriver kl. 08:23 ”Ni är kefa bre 
ingen av er löste bilarna ja åkte från gbg nyss fram ska hämta ena”,  

m. Maykil vid kl. 09:34 skriver ”ja hämta den nya” och vid kl. 10:30 ”den 
är där den ska vara” samtidigt som han skickar ett foto på en Range 
Rover med registreringsnummer WOS924 som står parkerad i ett 
garage och Maykil skriver till Robin samtidigt som Maykils telefon 
kopplar upp mot mast som täcker Djupdalsgaraget kl. 10:28 den 17 
augusti,  

n. Maykil skriver till Robin kl. 10:44 den 17 augusti ”Ja måste tbx” 
varefter hans telefon kopplar upp mot master på vägen till Borås där 
han återigen kopplar upp l. 14:38 den 17 augusti,  

o. Maykil den 17 augusti vid 15-tiden informerar Charbel om att ”D gav 
mig 7-8 Guns Några TT o 7,65” och ”plus nu fick massor med Guns vi 
kan ge folk” och skickar en bild inifrån en bil till Charbel och skriver 
”bror ja löste rangen den är i garren”, ”AMG A45 för kapningar”, ”vi 
ska ha den som ärlig/glid bil me gun” och ”rangen vi behöver den”,  

p. Maykil den 17 augusti vid 22-tiden skriver till Robin ”nej kusin de 3 st 
7,65 o 2 TT o 1 Kalle kl 08 börjar han åka”,  
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q. Maykil den 18 augusti vid 00:35 skriver till Robin ”Lyssna kl 10 
morgon löser en shono på en adress i Södertälje för upplockbing av 
kallar”, ”från en adress i Södertälje”, ”kan du lösa de?” och att 
Maykil och Robin därefter fortsätter diskutera hur och var vapnen ska 
tas emot,  

r. Maykil den 18 augusti vid 02-tiden skriver till Charbel ”Bror imorgon 
kl 10 på morgonen en måste va på en adress i Södertälje hämta upp en 
väska me kallar till oss” samtidigt som Maykils telefon rör sig via 
Ulricehamn till Jönköping för att vid 02:47 den 18 augusti koppla upp 
mot master i Västerås,  

s. Benjamin Mahdi den 18 augusti vid 01:57 skriver till Robin ”Han sa 
finns rang 580 hästar i garren skulle få kulla på den tydligen djurig”, 
Benjamin skriver till Robin den 18 augusti vid 14-tiden ”Bror den 
hära m säger finns 5 kallar att hämta från Södertälje han har Chashat 
dom och allt tydligen”,  

till styrkande av att personer runt Maykil Yokhanna är rädda för att 
befinna sig när Djupdalsgaraget i Sollentuna efter mordet den 2 augusti 
2020, att Maykil Yokhanna brukar förvara bilar i Djupdalsgaraget i 
Sollentuna, att Maykil Yokhanna har tillgång till ett mycket stort antal 
vapen och har kopplingar till grov organiserad brottslighet och att 
mastuppkopplingarna för Skytelefonerna är tillförlitliga, sid 201–260, 
504–525, 527, 531–532, 536, 538 och 540 bilaga Skychattar och sid 274–
282 bilaga HTM.   

462. Händelserapport utvisande att polisen kallas till Djupdalsgaraget den 25 
augusti 2020 med anledning av att man påträffat en stulen Mercedes AMG 
med registreringsnummer TSE618 i garaget, till styrkande av 
tillförlitligheten i skychattarna, sid 130–131 bilaga Kartläggning.  

463. Promemoria angående stulen bil i garage Djupdalsvägen, utvisande att en 
Range Rover med registreringsnummer WOS924 (anmäld stulen från 
Värmdö den 5 augusti 2020) påträffas i Djupdalsgaraget de 20 augusti 
2020, till styrkande av tillförlitligheten i skychattarna, sid 136 bilaga 
Kartläggning.  

464. Skychatt mellan Hassan Mohammad och Robin Günes 2020 samt PM 
avseende försäljning av klocka, utvisande att:  
a. Hassan den 17 augusti 2020 skriver till Robin via Sky om en klocka 

som han ska sälja och kl. 15:11 skickar ett foto på en Rolex till Robin 
och skriver ”Bram ska sälja klockan nu e du hundra på att de kmr 
gå?” och att Hassan den 18 augusti 2020 skriver till Robin via Sky 
”Bror va fast i kö i 2 timmar skulle beckna klockan”,   

b. att klockan Hassan skriver om med största sannolikhet är en Rolex 
Submariner Date Oyster 41 m.m. i gult guld och att nypriset för en 
sådan klocka uppgår till 399 000 kronor och att det finns transaktioner 
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på konton tillhörande Hassan Mohammads mamma och flickvän som 
rör försäljning av en klocka i augusti och september 2020,  

till styrkande av att Hassan Mohammad brukat Sky-pin AHIYCP, sid 
232–263 och 526 bilaga Skychattar och sid 322–324 TP 2.  

465. Skychatt mellan Hassan Mohammad och Robin Günes och Hassan 
Mohammad och ett antal andra Sky-pins, utvisande att den 20–21 augusti 
2020: 
a. Hassan frågar Robin ”Bram har du ngn som kan spränga ett ställe” 

”Vill lägga bensindunkar också” och frågar efter ”deg”,  
b. Hassan frågar andra Sky-pins om det finns sprängdeg och stubin, 
c. Hassan skriver till Robin ”Bror håller på att lösa stubin”, ”Nej bram 

ja kmr bli första misstänkt”, ”Vi gör jappning om du har moppe”, ”E 
tvär sugen”, ”Har du guns” och ”Bram om ja har en Bomb har du ngn 
som unge”,  

till styrkande av att Hassan Mohammad har kopplingar till grov 
organiserad brottslighet och har ett antal dödliga konflikter, sid 274–278 
bilaga Skychattar.  

466. Skychatt mellan Maykil Yokhanna och Robin Günes, Benjamin Mahdi 
och Robin Günes, Hassan Mohamad och Robin Günes och OOFGAW och 
Robin Günes, utvisande att den 20–24 augusti 2020: 
a. Benjamin skriver till Robin den 20 augusti ”Bror clock 17 auto 20-25 

lax ska man???”, ”m” och ”Jag har bombat han sen ha ba finns för 
jag vill ha hans men han säger finns tt och 9or bara sen sa måste ha 
en clockish ha ba finns 17”,  

b. Maykil den 22 augusti vid kl. 18:36 skriver till Robin ”lyssna en gäri 
kommer me gunsen ta emot henne”, ”prata inte me henne bara ta emot 
väskan” och ”öppna den inte till ja är för bror”,  

c. Hassan den 22 augusti kl. 22:10 frågar Robin ”Bram när kmr 
guzzarna” och den 23 augusti vid 17-tiden skriver ”Va hände me 
guzzarna ree”,  

d. Benjamin den 23 augusti vid 09:46 skriver till Robin ”Bror vi måste 
lösa transport vi har fått flera med djudämpre”,  

e. Robin den 23 augusti vid 12-tiden skriver till OOFGAW ”Bror får in 
20 Guns idag”,  

f. Maykil den 24 augusti vid 19-tiden skriver till Robin ”De är i 
Västerås”, ”De är i safe trakten men onåbara tills ja kommer hem 
bror” och ”Finns 2 i väskan som är mina privat resten ni får dela alla 
de 10 guns”,  
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till styrkande av att Maykil Yokhanna och Benjamin Mahdi har 
kopplingar till grov organiserad brottslighet och har tillgång till ett mycket 
stort antal vapen, sid 280–294 bilaga Skychattar.  

467. Skychatt mellan Hassan Mohammad och HGEMHD den 27 augusti 2020 
utvisande att Hassan frågar efter vapen och verkar få information om en 
Walter och att han ”tar båda”, till styrkande av att Hassan Mohammad har 
kopplingar till grov organiserad brottslighet och har tillgång till vapen, sid 
303–304 bilaga Skychattar.  

468. Brukaranalys Maykil Yokhanna, Skychattar mellan Maykil Yokhanna och 
HX998L, Maykil Yokhanna och Charbel Homsi, Benjamin Mahdi och 
Charbel Homsi, Charbel Homsi och Serkan Demirkiran, Charbel Homsi 
och 2M3R2X/NNIIN2/235J8F/Z431IM, chatt från WhatsApp från Namo 
Talanis telefon (BG117660-1) och chatt från WhatsApp från Charbel 
Homsis telefon (BG138908-4), utvisande att: 
a. Maykil Yokhanna blir misstänkt för grovt vapenbrott och utpressning 

den 31 augusti 2020 i Västerås mot målsäganden Joni och kontrolleras 
initialt av polisen i samband med händelsen,  

b. Maykil skriver från sin Skytelefon till RMFWNM vid 19-tiden om att 
det varit ”värsta pådraget” och ”de tog mig Aina men släppte mig 
nyss” och beskriver därefter hur han ska hämnas på målsäganden,  

c. Charbel verkar informera Benjamin om händelsen via sky på natten 
den 1 september 2020,  

d. Charbel diskuterar med 2M3R2X den 1 september 2020 om den glock 
som Maykil lämnat på brottsplatsen (samma glock som är med i 
musikvideon Blue Cheese) och hur de ska kunna hitta den innan 
polisen gör det,  

e. Maykil bekräftar till Charbel vid 18-tiden den 1 september 2020 ”Aina 
har klippt gunen fick det bekräftat” och ”Kiosk killen sa att en granne 
såg Aina plocka upp något o lägga i en gul påse”,  

f. Ninnoa den 2 september 2020 kl. 13:21 ber Namo ringa då det är akut 
och kl. 14:25 informerar Charbel att ”han” har anhållits, Namo den 2 
september kl. 15:36 ber Ninnoa skicka Charbels telefonnummer, 
varefter Ninnoa skickar ett telefonnummer tillhörande Charbel Homsi 
och kl. 15:37 skriver till Charbel att hon gett hans nummer till ”Sara” 
och att Charbel några dagar senare skriver att de håller på att lösa ”de 
han kmr ut” och att ”Sara håller på lösa de”, 

g. Ninnoa skriver till Charbel att ”han” är misstänkt för vapenbrott, varvid 
Charbel svarar ”men de e lugnt aså om de e vapebrott de e lallish” och 
frågar Ninnoa ”tog Aina samsung luren” varvid Ninnoa svarar att 
polisen tog båda Maykils ”lurar” och ”jag försökte säga att hans sky 
var min men det gick inte” 



 Åklagarområde Stockholm Ansökan om stämning Sida 
 

129 (129) 
  Södertörns åklagarkammare i Stockholm  Handling 

 
 

   Ärende 
 

AM-110029-20 
  Vice chefsåklagare Anna Svedin 2022-10-14 Handläggare 107-3 
       

 
 

h. Charbel har kontakt med ett antal personer via Sky den 3–17 september 
2020 gällande Maykil och skriver att han ”måste få ut kussen”, man 
diskuterar vem som har ”golat”, att man ska ”japp” den som golat och 
nämner målsäganden Jonis namn,  

i. Z431IM skriver till Charbel den 17 september 2020 ”Joni är i våra 
händer” och ”pratade du med M”, varvid Charbel svarar ”Aaaa la på 
precis” och ”han behöver parana t han fru bror”, Z431IM frågar ”Sa 
du till han att vi har Joni under kontroll” varvid Charbel svarar ”Aaaa 
jag sa brammen har han under kontroll för han undra vem” och 
avslutar med ”sen jag har löst målvakt ifall de DNA på den”,  

j. målsägaren i förundersökningen som resulterar i att Maykil Yokhanna 
döms för grovt olaga hot och grovt vapenbrott begånget den 31 augusti 
2020 heter Joni, att Joni i förhör i tingsrätten uppger att han inte minns 
något om händelsen och att Joni i polisförhör berättat utförligt om 
händelseförloppet,  

till styrkande av att Maykil Yokhanna ingår i en kriminell gruppering med 
stort våldskapital, möjlighet att fabricera bevisning och påverka vittnen, 
att Maykil Yokhanna har haft möjlighet att kommunicera med personer på 
utsidan trots restriktioner, att Maykil kallas för ”M” och att Maykil 
Yokhanna brukat Sky-pin 8S5QK8, sid 323–340 och 346–411 bilaga 
Skychattar, sid 1239–1267 och 2223–2227 bilaga Telefontömning och sid 
1163–1173 i TP 1.   
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